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MESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 12. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa 13. decembra 2023 

 

 

PRÍTOMNÍ   

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

Mgr. Martin Juhaniak, Mgr. Andrej Barančok, Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Ivana Donovalová, 

Ing. arch. Ján Králik, Ing. Miroslav Baran, Július Obernauer 
 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD., Mgr. Tomáš Turňa, Bc. Ľubica Štugnerová, MA 

Matej Garaj, Milan Palovčík 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE., Ing. Miroslav Fašang, Ing. Jozef Auxt, Jozef Tokár 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

Erik Duhan 

 

Rokovanie viedol: 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

 

  

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2023/8293 20.12.2023 
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K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, sme asi všetci, ak dovolíte, kolegyne, kolegovia, začali by sme. Dobrý deň všetkým. 

Vážené poslankyne, vážení poslanci. V súlade s § 13, ods. 4, písmeno a, zákona číslo 369/1990 

Zbierky o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram desiate pracovné zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna konané vo volebnom období 2022-2026. Dnešné 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 zákona o 

obecnom zriadení a boli naň pozvaní všetci poslanci Mestského zastupiteľstva s platným 

mandátom. Z 18 poslancov je prítomných 17 poslancov, preto vyhlasujem zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Dovoľte mi, aby 

som na dnešnom zasadaní Mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, poslancov 

Mestského zastupiteľstva, hlavnú kontrolórku mesta, prednostku MÚ Brezno, vedúcich 

odborov, riaditeľov príspevkových organizácií, konateľa obchodnej spoločnosti a prizvaných 

hostí, ako aj všetkých prítomných občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

týmto považujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za otvorené.“ 

 

K bodu 2/ 

Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

 „Prešli by sme k skúške hlasovacieho zariadenia. Poprosím hlasovanie za. Ďakujem.“ 

Hlasovanie číslo: 1 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - ZA 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Poprosím hlasovanie proti.“  

Hlasovanie číslo: 2 
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Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - PROTI 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  17 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem a hlasovanie ešte zdržal sa.“ 

 

Hlasovanie číslo: 3 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - ZDRZAL SA 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  1 

Zdržali sa:  16 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak viem, že má, viem, že máme posledné. Ešte raz. No ale. Ešte raz idete, hej? No, už sa 

zotavil gombík.“  

Hlasovanie číslo: 4 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - ZDRZAL SA 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  0 

Zdržali sa:  17 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh nebol schválený. 

 

K bodu 3/ 

Procedurálne otázky 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, takže zariadenia máme v poriadku. Išli by sme k bodu 3 procedurálne otázky, 

schválenie programu rokovania. Program rokovania vám bol doručený písomne, spolu s 

pozvánkou. V programe rokovania navrhujem tieto zmeny a doplnky: doplniť bod 10.12 

schválenie zmeny uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna číslo 168/2023 zo dňa 

23. 8. 2023 a bod 18.5 schválenie mimoriadnej dotácie na obnovu fasády budovy 

rímskokatolíckej cirkvi farnosti v Brezne Milana Rastislava Štefánika 32/39. Má niekto ešte 

pripomienky alebo doplňujúce návrhy? Poprosím najprv, aby sme schválili doplnenie 

programu.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ak by s tým bol problém, tak nech sa páči, hlasujte. Bod 10.12 a bod 18.5, ktoré som prečítal.“ 

 

Hlasovanie číslo: 5 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený a poprosím vás, hlasovali by 

sme o programe rokovania ako celku aj s doplnením. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, 

hlasujte.“  
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1.  Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

2.  Skúška hlasovacieho zariadenia 

3.  Procedurálne otázky 

4.  Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.11.2023 
Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno 

5.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach poskytovania 

nenávratného finančného príspevku mesta na podporu udržania a obnovy 

pamiatkovej zóny mesta Brezno 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

6.  Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Brezna do roku 

2032  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor riadenia projektov Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru Mgr. 

Miladou Šimkovičovou 

7.  Návrh - Organizačný poriadok MsP Brezno 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Mgr. Ladislav Majer, náčelník Mestskej polície Brezno 

8.  Návrh - Pracovný poriadok MsP Brezno 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Mgr. Ladislav Majer, náčelník Mestskej polície Brezno 

9.  Zmluva o spolupráci pri prevádzke a zabezpečení poskytovania služieb verejnej 

osobnej dopravy 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Integrovaný dopravný systém Banská Bystrica 

10.  Majetkové záležitosti 

 10.1 Žiadosť Bronislava Kováčika o odkúpenie pozemku na Krátkej ul. v Brezne 

 10.2 Schválenie zmeny uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 20/2023 

zo dňa 23.02.20213 v znení uznesenia č. 176/2023 zo dňa 23.08.2023  
Predkladá: JUDr. Iveta Biela, Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený Mgr. Zuzanou Ďurišovou, 

prednostkou Mestského úradu Brezno 

 10.3 Žiadosť Michala Lysinu a Mgr. Lucii Lysinovej, bytom Brezno, o uzatvorenie 

Zmluvy o zriadení vecného bremena. 
Predkladá: Mgr. Iveta Chichová, Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený Mgr. Zuzanou Ďurišovou, 

prednostkou Mestského úradu Brezno 

 10.4 Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 08/2022 zo dňa 

23.februára 2022, ktorým bolo schválené uzavretie darovacej zmluvy o 

spoluvlastníckych podielov k pozemkom na Vránskeho ul. v prospech Mesta 

Brezno 

 10.5 Žiadosť GreenWay Infrastructure s.r.o., Einsteinova 24, 851 01 Bratislava, 

Slovakia, o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena 

 10.6 Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže 

o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj pozemkov v 

lokalite Mlynná dolina – Hlinka 
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 10.7 Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže 

o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj nehnuteľností na 

ulici Poľná - Mazorníkovo v Brezne 
Predkladá: JUDr. Lucia Ličková, Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou, prednostkou Mestského úradu Brezno 

 10.8 Spoločnosť ISTROFINAL SPV TT, s.r.o. ako investor výstavby 

projektu ,,Bytový dom GEMINI I“ žiada Mesto Brezno o uzatvorenie kúpnej 

zmluvy na pozemky tvoriace komunikácie (chodníky) a sídliskovú zeleň 

 10.9 Žiadosť spoločnosti ISTROFINAL SPV TT, s.r.o. o zriadenie vecného bremena, 

predmetom ktorého je uloženie plynovodu vrátane jeho údržby a opráv 

 10.10 Žiadosť spoločnosti ISTROFINAL SPV TT, s.r.o. o zriadenie vecného bremena, 

predmetom ktorého je uloženie vodovodu vrátane jeho údržby a opráv 
Predkladá: JUDr. Lenka Klimanová, Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený Mgr. Zuzanou Ďurišovou, 

prednostkou Mestského úradu Brezno 

 10.11 Návrh poradovníka na byty 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

 10.12 Schválenie zmeny uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna číslo 

168/2023 zo dňa 23. 8. 2023 

11.  Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2024 - 2026  
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

12.  Návrh rozpočtu mesta Brezna na roky 2024 – 2026  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

13.  Správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.08.2023 do 31.10.2023  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

14.  Poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2023  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

15.  Správy hlavnej kontrolórky 

 15.1 Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1.polrok 2024  
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 15.2 Správa o výsledku kontroly hospodárenia a nakladania s pohľadávkami mesta 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 15.3 Správa o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu mesta Brezna  
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

16.  Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za školský 

rok 2022/2023 
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 16.1 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach 

Základnej školy s materskou školou, Karola Rapoša, Pionierska 4, Brezno za 

školský rok 2022/2023 
Predkladá: PaedDr. Danka Katonová, riaditeľka Základnej školy s materskou školou Karola 

Rapoša Pionierska 4, Brezno 

Spracoval: PaedDr. Danka Katonová, riaditeľka Základnej školy s materskou školou Karola 

Rapoša Pionierska 4, Brezno 

 16.2 Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach 

Základnej školy s materskou školou Pionierska 2, Brezno za školský rok 

2022/2023 
Predkladá: PaedDr. Roman Snopko,PhD. riaditeľ Základnej školy s materskou školou Pionierska 

2, Brezno 

Spracoval: PaedDr. Roman Snopko,PhD. riaditeľ Základnej školy s materskou školou Pionierska 

2, Brezno 

 16.3 Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach 

Základnej školy s materskou školou MPČĽ 35, Brezno za školský rok 

2022/2023  
Predkladá: Mgr. Peter Macko, riaditeľ Základnej školy s materskou školou MPČĽ 35, Brezno 

Spracoval: Mgr. Peter Macko, riaditeľ Základnej školy s materskou školou MPČĽ 35, Brezno 

 16.4 Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach 

Základnej umeleckej školy, Krčulova 21, Brezno za školský rok 2022/2023 
Predkladá: PaedDr. Gabriela Pravotiaková, PhD., riaditeľka Základnej umeleckej školy Brezno 

Spracoval: PaedDr. Gabriela Pravotiaková, PhD., riaditeľka Základnej umeleckej školy Brezno 

 16.5 Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Centra 

voľného času, Školská 7, Brezno za školský rok 2022/2023  
Predkladá: Mgr. František Roth, riaditeľ Centra voľného času Brezno 

Spracoval: Mgr. František Roth, riaditeľ Centra voľného času Brezno 

17.  Návrh harmonogramu a rámcového programu zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna v roku 2024 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou  

18.  Rôzne 

 18.1 Schválenie zástupcov mesta Brezno do Rady školy Karola Rapoša, Pionierska 

4, Brezno 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. 

 18.2 Zrušenie uznesení MsZ 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

Spracoval: Odbor riadenia projektov Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru Mgr. 

Miladou Šimkovičovou 

 18.3 Ústna informácia primátora mesta o organizačných zmenách mestského úradu 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou 

 18.4 Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o 

činnosti komisií 

 18.5 Schválenie mimoriadnej dotácie na obnovu fasády budovy rímskokatolíckej 

cirkvi farnosti v Brezne Milana Rastislava Štefánika 32/39 
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19.  Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

20.  Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

21.  Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

Hlasovanie číslo: 6 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že program bol schválený jednohlasne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie so zreteľom na prerokované správy. Odporúčam 

Mestskému zastupiteľstvu zvoliť návrhovú komisiu v zložení: pani poslankyňa Donovalová, pán 

poslanec Baran a pán poslanec Palovčík. Má niekto z poslancov pripomienky alebo 

pozmeňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o zložení návrhovej komisie.“  

 

Hlasovanie číslo: 7 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 17 prítomných: 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený a za overovateľov zápisnice z 

dnešného zasadnutia poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva: pána poslanca Ambrosa 

a pána poslanca Obernauera. Zapísaním uznesenia, vypracovaním zápisnice poverujem pani 

magisterku Janku Štulajterovú, asistentku prednostky. Tiež vás informujem o podpise zápisnice 

zo zasadnutia 27.11. 2023, kde boli určení poslanci: pán poslanec Barančok, pani poslankyňa 

Dzurmanová, ktorí podpísali zápisnicu bez výhrad.“ 
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K bodu 4/ 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.11.2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k programu rokovania. Pod bodom 4 máme správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna k 30. 11. 2023. Predkladá pani prednostka, tiež materiál spracoval 

útvar prednostky. Nech sa páči, môžeš, pani prednostka.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, vážení 

prítomní, týmto vám predkladám správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna k 30.11. 2023, v ktorej konštatujem, že 15 uznesení Mestského zastupiteľstva bolo 

splnených, vypúšťame ich teda zo sledovania a zrušili sme 2 uznesenia Mestského 

zastupiteľstva. To je zatiaľ všetko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 

končím, nech sa páči, návrhová komisia.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezno k 30. 11. 2023. II. konštatuje, že všetky uznesenia boli splnené a 

vypúšťa ich zo sledovania. III. zrušilo uznesenie číslo 42 a 179 z 2021.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ Berie na vedomie 
 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.11.2023 

 

II/ Konštatuje, že 

 

1. Uznesenie MsZ č.  42/2021 zo dňa 14. apríla 2021 

2. Uznesenie MsZ č.  157/2023 zo dňa 21. júna 2023 

3. Uznesenie MsZ č. 188/2023 zo dňa 20. septembra 2023 

4. Uznesenie MsZ č. 189/2023 zo dňa 20. septembra 2023 

5. Uznesenie MsZ č. 198/2023 zo dňa 25. októbra 2023 

6. Uznesenie MsZ č. 199/2023 zo dňa 25. októbra 2023 

7. Uznesenie MsZ č. 200/2023 zo dňa 25. októbra 2023 

8. Uznesenie MsZ č. 215/2023 zo dňa 25. októbra 2023 

9. Uznesenie MsZ č. 218/2023 zo dňa 25. októbra 2023 

10. Uznesenie MsZ č. 220/2023 zo dňa 25. októbra 2023 

11. Uznesenie MsZ č. 221/2023 zo dňa 25. októbra 2023 
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12. Uznesenie MsZ č. 223/2023 zo dňa 25. októbra 2023 

13. Uznesenie MsZ č. 224/2023 zo dňa 25. októbra 2023 

14. Uznesenie MsZ č. 230/2023 zo dňa 25. októbra 2023 

15. Uznesenie MsZ č. 231/2023 zo dňa 25. októbra 2023 

 

boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania 

 

III/ Zrušilo 

1. Uznesenie MsZ č. 42/2021 zo dňa 14. apríla 2021 

2. Uznesenie MsZ č. 179/2021 zo dňa 10. novembra 2021 

Hlasovanie číslo: 8 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných: 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 5/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach poskytovania 

nenávratného finančného príspevku mesta na podporu udržania a obnovy 

pamiatkovej zóny mesta Brezno 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 5, návrh všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach poskytovania 

nenávratného finančného príspevku mesta na podporu udržania obnovy pamiatkovej zóny 

mesta Brezno. Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a správy majetku zastúpený pani 

vedúcou. Nech sa páči, pani vedúca, môžte k materiálu.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Dobrý deň. Predkladáme návrh všeobecno-záväzného nariadenia o podmienkach 

poskytovania nenávratného finančného príspevku mesta na podporu udržania a obnovy 

pamiatkovej zóny mesta Brezna. Tento návrh VZN bol v zákonnej lehote predložený na 

pripomienkovanie verejnosti, z hľadiska vyhodnotenia pripomienok neboli doručené na mesto 

žiadne pripomienky. Tento návrh VZN vychádza zo správy hlavnej kontrolórky mesta Brezna, 

ktorá vykonala 24.5.2023 kontrolu dodržiavania a zákonnosť tohto VZN za roky 2020, 21 a 22. 
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Keďže boli zistené určité nedostatky, prijali sme opatrenia na nápravu zistených nedostatkov a 

medzi iným jedno z opatrení je aj prijatie nového VZN, ktoré by malo byť platné od 1. 1. 2024. 

Z mojej strany všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu k tomuto bodu, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím. Poprosím návrhovú.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania, II., uznáša sa na všeobecne záväznom nariadení, ako je ďalej uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia č. 

VZN – xx/2023 o podmienkach poskytovania nenávratného finančného príspevku mesta 

na podporu udržania a obnovy pamiatkovej zóny mesta Brezno 

 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6, ods.1 a § 11 ods. 4, písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších zmien na Všeobecne záväznom nariadení č. VZN – xx/2023 o 

podmienkach poskytovania nenávratného finančného príspevku mesta na podporu 

udržania a obnovy pamiatkovej zóny mesta Brezno 

 

Hlasovanie číslo: 9 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 6/ 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Brezna do roku 2032 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 6 máme program hospodárskeho rozvoja, sociálneho rozvoja mesta Brezna do 

roku 2032. Predkladám ja, spracoval odbor riadenia projektov zastúpený vedúcou. Nech sa 

páči, pani vedúca, môžeš.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov)  

„Ďakujem. Dobrý deň. Vážený pán primátor, vážený pán zástupca, vážené poslankyne, 

poslanci, predložili sme vám na schválenie spracovaný dokument programu hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Brezna. Je to strategický strednodobý dokument, ktorý musí 

mať mesto spracovaný, schválený mestským zastupiteľstvom a platný podľa zákona o 

regionálnom rozvoji. Tento dokument bol spracovaný externou spoločnosťou v spolupráci s 

pracovníkmi mesta Brezna. Je rozdelený do niekoľkých častí, ako ste mohli vidieť, keďže tvoril 

prílohu dôvodovej správy. Má analytickú časť, strategickú, ciele, programovú časť aj 

realizačnú a finančnú. Dvakrát sme predlžovali platnosť pôvodného programu rozvoja, pretože 

spracovanie trvalo trošku dlhšie, keďže to spracovávala externá spoločnosť a pracovníci mesta 

dokument pripomienkovali. Dovoľte, aby som namiesto toho, aby som sa zaoberala tým, čo 

obsahuje dokument, keďže ste ho mali v prílohe dôvodovej správy, aby som sa vyjadrila k mailu, 

ktorý ste všetci dostali včera večer od pána doc. Hronca, ktorý je spracovateľom a gestorom 

tohto dokumentu. Pán docent sa ohradil, že sme nesúhlasili s tým, akým spôsobom dokument 

spracoval. Ja by som hneď na začiatku chcela povedať, že nespochybňujeme metodiku, ani 

štruktúru, ani znalosti, vedomosti a skúsenosti pána docenta, to určite nie. Nepáčil sa nám 

obsah, ktorým bola predpísaná štruktúra naplnená. Ten sme pripomienkovali, samozrejme, 

pripomienkovanie trvalo dlhšie, pretože pripomienkujú zamestnanci MÚ, ale aj riaditelia 

príspevkových a rozpočtových organizácií. Niektoré pripomienky naše boli zapracované, ale 

veľmi málo. Nesúhlasím s tým, čo pán docent uviedol, že 90 % pripomienok zapracoval. Nie je 

to tak, práve naopak. A s týmto sme nemohli súhlasiť. Takže sme požiadali pána docenta, aby 

svoju cenu za spracovanie dokumentu znížil o 50 %, čo sa nám zdalo fér, keďže pracovníci 

mesta Brezna strávili hodiny svojho pracovného času aj mimo pracovného času, pretože toto 

nie je ich povinnosť a nemajú to v popise pracovných činností kontrolovať a opravovať 

dokument. Dokument pôsobil nekonzistentne, nesúladili, napr. analytická časť v strategickej 

časti, SWAT analýza nesúladila s opatreniami, s cieľmi. Všetko toto sme opravovali. To, čo pán 

docent napísal, že nie je jeho povinnosť opravovať gramatické chyby a preklepy, ani s tým 

nesúhlasím, ak dovolíte, pretože keď my ako objednávateľ si objednáme spracovanie 

komplexného dokumentu, tak očakávame, že bude spracovaný takým spôsobom, aby sme ho 

mohli publikovať a používať. My tento dokument používame pri predkladaní žiadosti o granty, 

o dotácie, o finančné príspevky, opierame sa o opatrenia a ciele, ktoré tam mesto uvedie, 

preukazujeme súlad s týmto dokumentom pri každej predloženej žiadosti, a preto si myslím, že 

je to veľmi dôležitý dokument pre mesto Brezno. Takže iba chcem povedať, že nespochybňujeme 

odborné kvality pána docenta, ale nesúhlasíme s obsahom, ktorým bol naplnený tento dokument 

a ten sme pripomienkovali. Keď sme videli, že pripomienky nie sú zapracované, ani tie, s 



   13 z 121 

 

ktorými, na ktorých sme trvali a nebolo to o pripomienkach, ktoré, ja neviem, išli nad rámec 

zákona alebo mimo legislatívy, tak sme ho museli opraviť sami, pretože, keďže sme ho dvakrát 

predlžovali, platnosť pôvodného, na  dnešnom zastupiteľstve potrebujeme dokument už 

schváliť, aby od 1. 1. 24. sme mali dokument, o ktorý sa budeme v žiadostiach môcť oprieť. Tzn. 

že naši pracovníci ho upravili, nemenili štruktúru ani metodiku, samozrejme, to je dané 

zákonom, menili sme niektorý obsah a dávali sme do súladu jednotlivé časti tohto dokumentu. 

Mám za to, že spracovaný dokument nie je predsa len vizitka spracovateľa, ale aj nás, mesta 

Brezna ako objednávateľa. A stojím si za tým, že naši pracovníci ho prepracovali do takej 

podoby, aby mohol byť publikovateľný a použiteľný. Ešte by som chcela povedať, že je to 

dokument, ktorý je živý a neznamená to, že teraz, keď ho schválime, my ho nemôžme dopĺňať, 

upravovať a samozrejme tie úpravy na základe nejakých pripomienok a samozrejme potom po 

schválení Mestským zastupiteľstvom, takže ide o dokument živý, môžme sa k nemu vracať, ale 

potrebujeme, aby sme mali schválený a kvalitne spracovaný dokument. Z mojej strany všetko. 

Ak máte otázky, nech sa páči.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec, predseda Finančnej komisie)  

„Ja by som za finančnú, ktorá odporučila tento dokument schváliť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, ešte niekto do rozpravy? Ak nie, rozpravu...Áno, nech sa páči.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ja sa chcem spýtať Miladka, že... Teda, pán primátor, že bolo vôbec nutné objednávať to? 

Veď ten dokument už existoval. Bolo to nutné cez nejakú firmu robiť?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Neexistoval, to je nový dokument.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„PHSR existuje...“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To je nový, nový.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ale veď ja rozumiem, že je nový, ale PHSR je vzorovo už niekoľko desiatok snáď rokov, hej? 

Tak rozumiem, že je nový, ako, napísaný.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nie, museli sme. Odpovedz, prosím.“ 
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Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov)  

„Áno. Spracovaný sme ho mali na roky 2016-2022. Po skončení platnosti tohto dokumentu je 

nutné spracovať nový, pretože je nutné vykonať aj analytickú časť, tzn. analýzu územia v danom 

čase. Takže spracovaný ako nový musel byť. Samozrejme, tá štruktúra sa nemení, lebo je daná 

zákonom. My sme si ho objednali externe práve z toho dôvodu, že sme nemali časový priestor 

a nemali sme ani personálne kapacity na to, aby sme vyčlenili ľudí, ktorí ho spracujú. Viem, čo 

myslíš, pani poslankyňa.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Že nakoniec ste to, nakoniec aj tak museli upravovať vy, mne len o to ide, že či to vlastne 

nakoniec bolo nutné.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov)  

„Nakoniec sme to aj tak. V podstate, nemôžem povedať, že všetko sme my robili, jasné, pán 

docent spracoval analytickú časť, to gro urobil on, ale upravovať sme to pracne museli my. A 

áno, aj my sme si dali otázku, že či sme to nemali radšej robiť vo vlastnej réžii, ale ten dokument 

predtým, ktorý sme mali, sme mali spracovaný v našej réžii, robila ho práve pani Poliaková, 

ktorá aj komunikovala s pánom docentom pri spracovaní tohto dokumentu, čiže ovláda 

metodiku a ovláda aj legislatívu, ale v čase, keď ho spracovávala, ten prvý, ten, ktorý platil od 

2016 do 2022 bola ona na inej pozícii a mala časový priestor sa venovať spracovaniu tohto 

dokumentu, lebo podľa legislatívy boli vytvorené pracovné skupiny, ktoré pracovali na 

jednotlivých častiach, ona sa s nimi stretávala, ona ich koordinovala. Na to teraz časový 

priestor nebol, pretože pani Poliaková je zaradená pod odbor riadenia projektov a my sme šli 

do obdobia, kedy sme realizovali a končili veľa, veľa projektov z externých zdrojov, kde ja som 

ju nemohla vyčleniť na spracovanie tohto dokumentu. Takže preto. To bol dôvod, prečo sme 

hľadali externú spoločnosť, ktorá by nám to spracovala a dôverovali sme práve spoločnosti 

pána docenta, že to zvládnu.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„A o akej sume sa bavíme pre pána docenta?“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov)  

„Objednávka bola na 4 000 EUR, žiadali sme 50% zľavu.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Tak do budúcna odporúčam vo svojej réžii.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov)  

„Poviem pravdu, že teraz nám nešlo ani o to, že ušetríme 2 000 EUR, ale o ten princíp, že áno 

a budeme zvažovať do budúcna, že radšej si ho spracujeme.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pán poslanec, Garaj, nech sa páči.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja sa chcem len opýtať, čo bolo predmetom, resp. záver toho mailu, čo písal pán docent, lebo 

niektorí z nás sme tento mail nedostali, resp. asi skončil v spame.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov)  

„Aha, pán docent zhrnul vlastne, ako sme postupovali, ako sme si vymieňali mailovú 

korešpondenciu a nakoniec dodal, že teda nebude, tento dokument daruje mestu a obyvateľom 

mesta.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Čiže nebudeme zaňho nič platiť?“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov)  

„Tak som to pochopila z toho mailu.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Dobre.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nikto, rozpravu končím. Nech sa 

páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje program hospodárskeho rozvoja a sociálneho 

rozvoja mesta Brezna do roku 2032.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

 

strednodobý strategický dokumentu Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 

mesta Brezna do roku 2032.  

 

Hlasovanie číslo: 10 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 7/ 

Návrh - Organizačný poriadok MsP Brezno 

 

K bodu 8/ 

Návrh - Pracovný poriadok MsP Brezno 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 7, tým je návrh Organizačný poriadok Mestskej polície Brezno. 

Predkladám ja, spracoval náčelník Mestskej polície. Nech sa páči, môžeš, pán náčelník.“  

Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície)  

„Dobrý deň. Takže predkladám Organizačný poriadok Mestskej polície, ktorý je viac menej len 

upravený, ten pôvodný, nakoľko organizačný poriadok súčasný, ktorý je platný, obsahuje už 

veci, ktoré nie sú aktuálne momentálne, ako je napr. činnosť operačného policajta alebo pult 

centralizovanej ochrany, čiže preto bolo potrebné upraviť, vykonať určité zmeny. Čiže 

organizačne viac menej sme len vypustili tieto veci a povinnosti policajtov pri vykonávaní tejto 

činnosti. Ostatné veci ostali pôvodné až na úpravu príloh, ako je smernica inštruktáží a téma 

organizačnej štruktúry mestskej polície." K organizačnému asi všetko, tam sme viac menej len 

vyhodili neaktuálne veci.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ak súhlasíte, tak aj k bodu 8, aby sme sa nevracali k tomu, nech. Môžeš aj k bodu 8.“ 

Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície)  

„Dobre, takže tam zase navrhujeme, predkladáme pracovný poriadok, ktorý je novovytvorený, 

novovytvorený je vzhľadom k tomu, že v súčasnej dobe je pracovný poriadok, ktorý zahŕňa 

pracovnoprávne vzťahy, zakotvený vlastne v pracovnom poriadku MÚ v jednom odseku, kde sa 

zaoberá mestskou políciou a mestskými policajtmi. Čiže tento sme vytvorili nanovo, kde sme 

obšírnejšie opísali pracovnoprávne vzťahy, a to hlavne, čo sa týka prijímania v mestskej polícii, 

previerok telesnej zdatnosti, psychotestov, vlastne celkovo výberového konania, potom tzv. ako 

kariérneho rastu pri mestskej polície, že novoprijatý policajt nastúpi do najnižšej platovej triedy 
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a počtom odpracovaných rokov môže kariérne ako keby rásť a posúvať sa na vyššiu triedu. Až 

dosiahne vlastne aktuálnu, ako majú teraz, lebo momentálne je, že novoprijatý nastupuje na 

takú istú platovú triedu, ako je súčasne policajt, ktorý už odrobil 20, 25 rokov. Čiže to sme kus 

rozdelili a + sme sa viac zaoberali pracovným časom a časom odpočinku, kde sme obšírnejšie 

opísali prekážky v práci, lebo to bolo len tak stručne, lebo nakoľko práca mestskej polície je 

špecifická, sú v nerovnomerne rozvrhnutom pracovnom čase a nepretržitej prevádzke. Čiže tam 

boli kus nezrovnalosti ohľadne lekárov a týchto vecí, to sme podrobne rozpísali v zmysle 

Zákonníka práce, čiže a + sme upravili prílohy ako pracovnú náplň policajtov, samostatne 

odborného referenta a kamerového systému. Počty ostali nezmenené, ako aj ostatné veci.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ďakujem ti aj, že si si dal robotu s tým, že je to tak, ako to má byť, 

lebo však sme sa bavili o viacerých veciach, čo už nie sú aktuálne. Nech sa páči, otváram 

rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú, aby predniesla návrhy na 

uznesenie.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. ruší organizačný poriadok Mestskej polície Brezno z 

roku 2019. II. schvaľuje organizačný poriadok Mestskej polície Brezno účinný od 1. 1. 2024.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech 

sa páči.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Ruší 

 

 Organizačný poriadok Mestskej polície Brezno č. P – 08/2019 zo dňa 1.11.2019 

 

 

II/ Schvaľuje 

 

 Organizačný poriadok Mestskej polície Brezno účinný od 1.1.2024 

 

Hlasovanie číslo: 11 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných: 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Poprosím bod 8.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje pracovný poriadok Mestskej polície Brezno.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ schvaľuje 

 

 Pracovný poriadok Mestskej polície Brezno 

 

Hlasovanie číslo: 12 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 9/ 

Zmluva o spolupráci pri prevádzke a zabezpečení poskytovania služieb verejnej 

osobnej dopravy           
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 9: Zmluva o spolupráci pri prevádzke a zabezpečení poskytovania služieb 

verejnej osobnej dopravy. Predkladám ja. Spracoval integrovaný dopravný systém Banská 

Bystrica. Prednesie pani prednostka, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Ako viete, zmluva so Slovenskou autobusovou dopravou Zvolen, ktorú máme aktuálne platnú, 

končí na konci tohto roka. Mesto Brezno samozrejme naďalej chce poskytovať služby pre 

svojich občanov, čo sa týka mestskej hromadnej dopravy, tak isto aj prímestských liniek. Takže 

po zvažovaní rôznych možností, hľadaní najoptimálnejšieho riešenia sme sa rozhodli vstúpiť po 

viacerých rokovaniach s BBSK do integrovaného dopravného systému, tzv. IDS systému, ktorý 

prinesie aj pre mesto Brezno mnohé dopravné výhody, či už je to atraktívna ponuka dopravy, 

nadväznosti liniek, jednotné prepravné a tarifné podmienky, jednotný tarifno-vybavovací 

systém, zaručená kvalita poskytovaných dopravných služieb a sprehľadnenie dopravného 

systému, taktiež finančné zvýhodnenie cestovného pre, pre obyvateľov. Aktuálne, ak ste si 

všimli, tak aj začala prebiehať aj taká masívnejšia kampaň. Vlastne BBSK ohľadom 

poskytovania služieb IDS, takže my ako mesto vlastne predkladáme do zastupiteľstva zatiaľ 

rámcovú zmluvu na schválenie, teda podpisu takejto zmluvy s IDS, IDS kvôli zabezpečeniu teda 

cestovania našich občanov. Všetko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči. Nech sa páči, pani poslankyňa Dzurmanová, 

môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Ja som sa chcela len opýtať, hovoríte o výhodách, ale nejaké porovnanie alebo 

aspoň nejak informatívne, ako to bolo doteraz, čo sa očakáva, keby ste mohli povedať, lebo 

rámcová zmluva, fajn, môže to byť super, ale aspoň, aby sme vedeli informatívne, ak máme 

niečo schváliť. Čiže ako to bude vyzerať?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No my momentálne nevieme celkom všetky podmienky, pretože nemáme ešte ani cenu zo SAD-

ky, bohužiaľ, aj napriek tomu, že v rokovaniach sme 4-5 mesiacov, zhruba, tak. Takže nemáme 

uzatvorenú ani túto záležitosť. Čo sa týka zľavového systému IDS, tak to je v podstate 

prezentované v tej kampani, ktorá momentálne beží. Tam sú všetky podmienky uvádzané, my 

budeme informovať aj obyvateľov od nového roku, na, ako bude tento im dopravný systém 

fungovať. S tým ale, že nemáme stále, hovorím, vydiskutované so SAD-kou cenu, hej? Bohužiaľ, 

ani BBSK a poviem to tak, takže momentálne sme, poviem, v rokovaní stále. My ale sme nútení 

tým, že tá zmluva končí podpísať zmluvu buď s dopravcom alebo nastúpiť do tohto systému. 
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Toto je určite pre nás výhodnejšie momentálne, aj čo sa týka legislatívy, pretože sú tam viaceré 

podmienky, ktoré by sme museli splniť, ak by sme išli do novej zmluvy samostatne, ktoré 

nemusíme, ktoré majú finančný charakter, samozrejme, a odrazili by sa aj v cene cestovného, 

hej? Čiže v podstate, ak sa bavíme o cenách a výhodách cestovného pre obyvateľov, tak 

momentálne toto je pre nás najlepšia alternatíva napriek tomu, že nevieme zatiaľ presnú cenu, 

hej? Tú by sme ale, predpokladám, mali vedieť do 1.1. napriek tomu, aký je dátum. A potom v 

podstate vieme sa od toho odraziť a baviť sa vôbec o tom, aké budú aj náklady budúci rok, čo 

sa týka dopravy. Lebo neviem, ako nevieme, fakt. Vieme niečo približne, kde by sa to malo 

pohybovať, malo by to byť lacnejšie, to je podstatná informácia, ale nevieme presnú cenu. 

Nevieme, hej? Však v podstate za BBSK sa venuje tejto téme hlavne Martin Juhaniak, aj ako 

koordinátor, takže ak ma aj doplní on, ale momentálne fakt nevieme tú cenu, hej? Nevie nám 

mu povedať ani IDS-ka a nevie nám ju povedať ani SAD-ka, pretože ako nie je to tak, že by sme 

nekomunikovali, oni nám povedali, že stále si dávajú v podstate čísla do nejakého nákladového 

modelu, z ktorého nám povedia konečnú cenu, hej? Takže to je záver. Ale nemôžme spraviť to, 

že by sme od 1.1. vypli dopravu, hej? Čiže preto musíme naskočiť na tento systém. No nie my, 

my sme, my sme mali alternatívu. Buď budeme obstarávať nanovo, čo by bolo drahé, alebo 

pôjdeme do tohto systému. Máme potom ešte nejakú inú alternatívu, ale tú vám budeme 

prezentovať až v budúcom roku po porade s odborným, s odborne spôsobilou osobou na 

dopravu. Môžeš, hej. Však dopýtaj sa, keď chceš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Schváliť nejakú čo i len rámcovú zmluvu a vlastne odpoveď je, že nevieme, aké budú 

podmienky, tak pre mňa je to slabý argument na to, aby som ja vlastne sa pod niečo takéto 

podpísala. Aj keď ja ako dôverujem a verím, že určite robíte všetko pre to, aby tie podmienky 

boli, ale je to, je to také, také riskantné, to hovorím za seba. Preto sa pýtam na tie ceny a pod. 

Takže zatiaľ mi, je to taká obava, pre mňa.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pre nás to neni riskantné, pretože z IDS-ky my môžme vystúpiť, kedy chceme. Na rozdiel...“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Potom ďalej čo s ľuďmi?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No, však práve preto do nej vstupujeme, že je zabezpečená riadne doprava. Tak preto.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„No a teraz hovoríš, že hocikedy môžte vystúpiť. A ja sa pýtam, že čo potom?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, keby tam boli nejaké riziká, ako hovoríš ty, čo nie sú, ani nemajú byť prečo, však IDS-ku 

tvorí verejný subjekt, tak jednoducho do toho systému nenastupujeme. Práveže pre nás je to 

momentálne najbezpečnejšia zmluva, pretože je s verejnoprávnym subjektom a nie so 

súkromnoprávnym. Takže z tohto pohľadu tu je absolútne vylúčené, že by sme my vstupovali do 
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neviem akého rizika. My z IDS-ky môžme vystúpiť, kedy chceme, to je jedna vec. Druhá vec je, 

že momentálne pre nás je to najlepšia zmluva, pretože tá zmluva je vysúťažená na 10 rokov, má 

jasne stanovené podmienky a je to v súlade s legislatívou, to je, takže preto.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ale zatiaľ nevieme cenu.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No, však cenu sme nevedeli, cenu sme nevedeli ani na základe tejto zmluvy, pretože cenu máme 

zazmluvnenú úplne inú a tá sa zmenila na základe tej zmluvy, poviem, bez toho, že by s nami 

niekto tú cenu komunikoval, áno? Takže zmluva je momentálne postavená tak, že môže byť cena 

10 EUR a môže byť aj 1,50. No, takže to je tak na vode presne, ako ty hovoríš teraz, že nevieme 

cenu. Nevieme cenu ani podľa doterajšej zmluvy. Pretože podľa doterajšej zmluvy nám môže 

dať cenu, akú chce, tak je postavená zmluva. No ani moja chyba, tá zmluva sa podpisovala pred 

15 rokmi. No, takže asi tak. No, však robíme tým, že ideme do IDS-ky. Pán zástupca Fašang, 

nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ďakujem za slovo. Aby som trochu ozrejmil túto neprehľadnú situáciu, Banskobystrický 

samosprávny kraj zabezpečuje dopravu a končila zmluva so SAD-kami, robil veľkú verejnú 

súťaž na nových dopravcov a vlastne pod Banskobystrický kraj spadá IDS. IDS uzatvárala 

zmluvy so SAD-kami, SAD Zvolen a SAD Lučenec. Dohodlo sa, aby doprava bola konečne 

previazaná, nielen autobusová, ale aj prímestská a tak isto aj vlaková, že tento systém sa bude 

harmonizovať v rámci celého kraja, postupne ako to bude možné. Brezno by malo byť jedno z 

prvých, ktoré vstúpi do IDS. Čo zabezpečuje IDS: IDS zabezpečuje zmluvu s dopravcom, to je 

v prvom rade a zabezpečuje klientsky servis, na autobusovej stanici otvorili klientske centrum, 

a tak isto zabezpečuje platby, rozúčtovania atď. A na základe rokovaní, ktoré, ako spomenul 

pán primátor, trvajú už veľmi dlho a dneska ešte stále nevieme tú cenu, ale bolo nám 

deklarované, že bude nižšia, ako máme teraz. To je vyjadrenie v podstate z pracovných 

rokovaní. Čo je dôležité pre občanov: grafikony, ako sú nastavené teraz ostávajú, čiže nemení 

sa doprava ani v rozsahu, ani v objeme atď. Predpokladáme, že tie platby by mali byť nižšie a 

zároveň budeme mať, ak vstúpime do IDS, aj lepší prehľad o tom, ktorými autobusmi a ktorými 

linkami sa koľko ľudí prepravuje. To je pre nás veľmi dôležité a toto dneska nepoznáme, čiže 

vidíme jazdiť veľké autobusy, ktoré sú poloprázdne, čiže potom budeme môcť vyhodnocovať aj 

efektivitu tejto dopravy. A pokiaľ by sme to chceli robiť sami, tak je to veľká súťaž, ktorú, ktorá 

by sa pripravovala možnože rok, ktorý nemáme a takisto je otázne, že kto by bol víťazom, keďže 

ako viete, SAD Zvolen vlastní našu autobusovú stanicu a aktuálne tu máme asi 4 autobusy. Čiže 

z pohľadu ani trhu nie sme až tak veľmi zaujímaví. SAD Zvolen na základe komunikácie takého 

trojstranného jednania IDS, SAD Zvolen a mesto Brezno povedali, že oni s týmto nemajú 

problém a že tiež z ich pohľadu si myslia, že to pre nás bude výhodnejšie. Takže postupne sa 

budeme snažiť objasniť tú situáciu, ako dostaneme informácie. My si uvedomujeme, že ten čas 

je veľmi vysoký. Problém je v tom, že IDS-ka zazmluvnila so SAD-kou nejakú cenu, ktorá sa 

môže meniť na základe viacerých faktorov: inflácia, cena práce atď. Dneska sa nevedia 

dohodnúť alebo teda komunikujú spolu, aké by to navýšenie malo byť. Jeden názor má IDS-ka, 



   22 z 121 

 

druhý má, druhý má SAD-ka. Od toho sa odvíja aj cena pre nás. Čiže keď prebehnú tieto 

rokovania, budeme to vedieť aj my. Snahou, myslím si, že všetkých strán je uzavrieť to čo 

najskôr, aby od 1.1. mohla plynule prebiehať doprava. IDS deklaroval, že v rámci prímestskej 

dopravy bude mesiac zadarmo, aby si ľudia aj zvykli na ten nový systém, naučili sa, mali čas 

prehodiť si karty a takisto všetky tieto administratívne veci s tým spojené dotiahli. My ak 

vstúpime do IDS, tak budeme samozrejme aj my komunikovať, že ako to bude fungovať voči 

MHD a odkomunikujeme to aj voči občanom. A nechceli sme, nechceli sme púšťať informácie, 

ktoré nie sú stopercentne dané a potvrdené troma stranami, ale ak by sme v podstate neuzavreli 

rámcovú zmluvu, tak k 1.1. by bola ohrozená verejná doprava, čo my nechceme dopustiť a 

samozrejme snahou všetkých je, aby doprava normálne plynule fungovala tak, ako doteraz.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Treba ešte doplniť, že do toho IDS-ka by sme vstupovali tak či tak, lebo však to je, cieľom toho 

je prepojenie dopravných systémov, hej? Čiže to, čo povedal na začiatku aj Miro, tak chceme 

prepojiť vlakovú dopravu, autobusovú, to je podstata toho systému a pre nás by nebolo 

momentálne výhodné ísť do samostatnej zmluvy už len z toho dôvodu, že podmienkou by boli 

nové napr. ekologické autobusy, ktoré by vstupovali do odpisov. To by sa všetko odrazilo v 

cene. Tým, že sme malý v podstate klient, tak tá cena by bola výrazná na cestovnom, hej? Ona 

by sa odrazila, samozrejme. Tu IDS-ka zabezpečí to, že v prípade, poviem, potreby výmeny 

autobusov, ich vymení v rámci toho celého systému. Oni majú povinnosť aj nakúpiť autobusy, 

hej? Aj majú asi nakúpené už, už majú nakúpené nové. Čiže ja keď som rokoval aj so SAD-kou, 

tak SAD-ka mi sama odporučila, že pre nás je to cenovo oveľa výhodnejšie ísť do tohto systému, 

ako momentálne riešiť niečo samostatne, čo by sa odrazilo na cene pre obyvateľov, hej? My by 

sme jednoducho tú cenu mali podstatne vyššiu, hej? A z toho, čo je aj záver zatiaľ rokovaní, aj 

keď napriek tomu, že tú cenu nemáme, tak jednoducho z toho, čo nám bol nejaký nástrel daný, 

aká cena by mala byť, tak je to určite výhodnejšie, ako by sme samostatne teraz my začali niečo 

riešiť, hej? Takže toto bola najvhodnejšia alternatíva z možných, hej, treba povedať. Aj na 

základe legislatívy, ktorú máme a komunikovali sme to s tými, ktorí s tou dopravou robia xy 

rokov. Takže to nie je naše rozhodnutie, ale odporúčanie tých, ktorí tomu rozumejú. Pán 

poslanec Juhaniak, nech sa páči, Martin, môžeš.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec, predseda Finančnej komisie)  

„Ešte doplním, že v Brezne jazdia autobusy len SAD Zvolen, vlastne SAD Zvolen nám 

zabezpečuje MHD a SAD Zvolen zabezpečuje prímestskú autobusovú dopravu. Vlastne v tomto 

prípade sa schvaľuje zmluvný rámec medzi Breznom a VÚC-čkou, nie s IDS-kom priamo. Ale 

my sa bavíme o tom, že službu verejnej dopravy pre Banskobystrický kraj zabezpečuje IDS, to 

je akciovka, ktorú sme zriaďovali ako na VÚC-čke. VÚC-čka má vysúťaženú najlacnejšiu cenu 

za kilometer za posledných x rokov, to je asi 1,14, ak sa nemýlim a teraz je problém len v tom, 

že oni nevedia povedať presnú cenu len z titulu toho, že SAD Zvolen teraz štát spravil, že ľudia 

idú do predčasného dôchodku, tam im vzniknú náklady, že akým spôsobom oni budú riešiť 

vlastne benefity pre zamestnancov a oni si to musia potom premietnuť do ceny. Potom tam je 

PHM, potom sú ešte nejaké iné náklady, ale to viac menej, bavíme sa o tom istom stále, že oni 

potrebujú si vedieť vyrátať, aký im vznikne ďalší náklad v porovnaní s tým, čo keď sa pred vyše 
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rokom, keď sa súťažilo, tak boli nejaké podmienky, ale tie podmienky sa, hlavne tento rok sa 

menia. A teraz my sa tu bavíme o tom, že my budeme mať aj tak lacnejšiu cenu za kilometer, 

ako je napr. teraz v roku 2023, lebo aj v rámci rozpočtu VÚC sme schvaľovali asi 27 000 000 

na verejnú dopravu, ale tento rok sú náklady na verejnú dopravu zhruba nejakých 38 000 000. 

Tam je akože už aj VÚC-čka ráta s tým, že tie výdavky na verejnú dopravu budú menšie. A ďalší 

benefit z toho je to, čo aj Miro hovoril, že vlastne IDS ako taký je, bude v podstate organizátor 

celej dopravy, oni majú celý dispečing, majú vlastne softvérové vybavenie a všetky kilometre, 

ktoré dnes jazdia autobusy, tak budú v aktuálnom čase alebo s nejakým miernym opozdením, 

ale tie dáta budú stále. Takže my budeme presne vedieť, že vlastne aké náklady nám vzniknú a 

budeme vedieť vlastne vyhodnocovať to, že ktorý autobus je časovo dobrý alebo či sa bude 

dávať väčší, menší, alebo sa budú posilňovať spoje alebo nie. Ale summa summarum pre mesto 

Brezno ako také by to malo byť výhodnejšie, lebo my sami, sami z toho množstva kilometrov, 

ktoré by sa tu najazdilo, lebo tu sa bavíme len o MHD, hej? Že my by sme neboli schopní 

konkurovať tej cene za kilometer, čo vysúťažila VÚC-ka, lebo ona má, tresnem teraz 

2 000 000 km ročne vysúťažené a my by sme vysúťažili.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„150 000.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec, predseda Finančnej komisie)  

„Hej, takže ono z tohto pohľadu to pre mesto má najväčšiu logiku, len tu je vlastne ten jediný 

otáznik, že nevedia sa dohodnúť vlastne 2 zmluvné strany, v tomto prípade VÚC-čka sa bavme 

a SAD Zvolen o tom, aký bude presne to navýšenie, navýšenie pre ďalší rok. Aby oni nešli do 

straty len kvôli tomu, že vlastne idú poskytovať službu vo verejnom záujme. Lebo ono to je tak, 

že sa vysúťažiť sa za kilometer, ale + sú tam v podstate nejaké oprávnené náklady 

prevádzkovateľa, v tomto prípade to už budú akože SAD-ky a ono sa vlastne sa, platí sa ten 

cenový rozdiel medzi tým, takže my aj tu budeme presne vedieť. Akože pre nás je to, určite je to 

lepšie, keď pôjdeme do tohto, takto, ako keby sme to nechali napospas osudu a súťažili by sme 

to nanovo. A tu vlastne, lebo mesto vždycky priplácalo na kilometre, čo sa týka na prímestskej 

doprave. To sa bavíme o linkách, povedzme, ak ide občan zo železničnej stanice na Bujakovo, 

tak to je, to sa bavme, že to je ako keby bol vnútro-obecný spoj, ktorý je poskytovaný 

prímestskou dopravou a tam sa nevyhneme, tam sme mali aj vždycky zmluvu VÚC-kou, aj teraz 

ju musíme mať, len tu ešte ale prikladáme MHD-čku a pre ľudí je to fajn, lebo vlastne v cene 

jedného cestovného lístka môže ísť, ja neviem, z Podkoreňovej do Bystrice, ale kupuje len 1 

lístok, takže je to určite výhodnejšie, len treba to vedieť potom rozrátať. Takže tak to je.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To je, ako je to najvýhodnejšie momentálne zmluva pre nás, hej? Aj forma.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec, predseda Finančnej komisie)  

„Určite.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, nech sa páči, môžeš, Peťka.“ 
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PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem veľmi pekne za podrobné vysvetlenie. Ja som len chcela povedať, že je neštandardné, 

musíte uznať, keď človek nevie sumu a má schváliť nejakú zmluvu. Ja naozaj dôverujem, aj 

beriem, že je to určite fajn, veď je to VÚC-ka je subjekt, ktorý takisto chce pomôcť svojim 

obyvateľom a kiež by viac a viac bolo tých obcí, ktoré sa spoja a tým pádom ten účinok bude 

ešte lepší. Takže, ako ja som len chcela, že či vieme nejaké tie sumy alebo akým spôsobom sa 

to bude kreovať a formovať. Takže veľmi pekne Vám ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„My vás, prepáč, my vás budeme hneď informovať, keď nám SAD-ka dá cenu. Len ja som 

osobne so SAD-kou, s predsedom rokoval viackrát. Neboli to žiadne, poviem, sporové 

stretnutia, práve naopak, on mi len vysvetľoval, že prečo to, čo povedal aj Martin, nevedia 

uzavrieť ešte, ale že do konca roka to uzavrú, hej? Takže ja hneď, keď budem vedieť cenu, tak 

ja vám dám vedieť, ale on mi sám odporučil, že máme vstúpiť do toho systému, veď to aj pre 

obyvateľov, aj pre mesto výhodnejšie, aj cenovo, aj čo sa týka systému. A do IDS by sme 

vstupovali tak či tak aj s MHD-čkou, hej? Lebo to je to prepojenie na tie ďalšie dopravné 

systémy, hej? Čiže to asi chcú všetci, predpokladám. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, 

rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje zmluvu o spolupráci pri prevádzkach, 

zabezpečení poskytovania služieb verejnej osobnej dopravy, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
  

I/ schvaľuje 

 

uzatvorenie rámcovej Zmluvy o spolupráci pri prevádzke a zabezpečení poskytovania služieb 

verejnej osobnej dopravy medzi Mestom Brezno a Banskobystrickým samosprávnym krajom, 

predmetom ktorej je záväzok BBSK, že zabezpečí Mestu  Brezno výkon a prevádzku verejnej 

osobnej dopravy na území Mesta Brezna na podklade Zmlúv o službách a záväzok Mesta 

Brezna, že bude participovať na nákladoch BBSK v súvislosti s predmetom Zmluvy, a to tak, 

že Mesto Brezno zaplatí BBSK dohodnutú čiastku za zabezpečenie výkonu a prevádzky 

verejnej osobnej dopravy na území Mesta. 
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Hlasovanie číslo: 13 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 10/ 

Majetkové záležitosti 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 10 majetkové záležitosti, ak súhlasíte, tak poprosím odprezentovať všetky 

návrhy a potom otvoríme rozpravu k jednotlivým bodom, k otázkam. Takže poprosím k bodu 10 

unblock všetky. Nech sa páči.“ 

JUDr. Iveta Biela (právnik MsÚ)  

„Vážení prítomní, prajem dobrý deň. Prvá žiadosť, majetková žiadosť pána Kováčika o 

odkúpenie pozemku na Krátkej ulici v Brezne. Táto žiadosť, možno si aj spomínate, už bola raz 

na prerokovaní zastupiteľstva v apríli tohto roku, vtedy bola schválená, bolo prijaté uznesenie 

číslo 74 s tým, že pán Kováčik mal odkúpiť časť pozemku registra E 1665/2 v zmysle 

geometrického plánu atď. Spolu so svojimi susedmi, pani Berčíkovou a manželmi Rotovcami 

bol urobený geometrický plán, schválili sa všetky 3 odpredaje s tým, že ale následne pán 

Kováčik zmluvu nepodpísal, vyžiadal si ešte čas na rozmyslenie, vzhľadom k tomu, že ostatné 2 

kúpne zmluvy sa zrealizovali, geometrický plán sa zapísal, došli určité, k určitým zmenám v 

údajoch katastra. Pán Kováčik avizoval teda prednedávnom, že predsa by len kúpnu zmluvu 

podpísali, ale potrebné teda túto vec znovu preschváliť podľa nového geometrického plánu, 

ktorý si on teda musel dať urobiť. Čiže predmetom prevodu je parcela v zmysle geometrického 

plánu nového, je to parc. 3523/5 o výmere 175 m². Cena kúpna bola navrhnutá s použitím 

sadzby 15 EUR za meter štvorcový v podstate rovnako ako pri prvom schvaľovaní, keďže sa 

považuje za, že je to hodnota, hodnota v podstate trhová, za ktorú sa v tomto území pozemky 

predávali. Určenie tejto ceny je v súlade aj s novelou zákona o majetku obce platnou od 1. 

novembra. Jedná sa o prevod osobitným zreteľom, tzn. že na schválenie prevodu je potrebná 

trojpätinová väčšina vašich hlasov. Ďalší majetkový bod 10.2 schválenie zmeny uznesenia 

Mestského zastupiteľstva 20 z roku 2023 v znení ďalšieho uznesenia. V podstate sa jedná o 



   26 z 121 

 

schválenie obchodnej verejnej súťaže na pozemok na Potočnej ulici v Brezne, parc. 615997, 

výmera 612. Táto obchodná verejná súťaž bola schválená, boli schválené jej podmienky. 

Vzhľadom k tomu, že v prvých troch kolách súťaže neprišiel žiaden návrh, boli v auguste 

preschválená cena, minimálna cena z 87 na 75. Prebehli ďalšie 2 kolá, opätovne žiaden návrh, 

takže v tomto návrhu sa navrhuje zníženie ceny na 55 EUR za meter štvorcový. A okrem toho 

nastáva ďalšia podstatná zmena v podmienkach súťaže, vzhľadom na spomínanú zmenu zákona 

o majetku obci. Od 1.11. sa sprísnili alebo zmenili podmienky realizovania obchodnej verejnej 

súťaže, z ktorých najpodstatnejšia je tá, že návrhy do súťaže okrem listinnej podoby, tak ako to 

bolo doteraz, je možné alebo potrebné, dokonca aj povinné u niektorej kategórie obyvateľov 

podávať elektronicky do elektronickej schránky. Týka sa to všetkých subjektov, ktoré túto 

schránku majú aktivovanú, teda právnických, ale aj fyzických osôb. Ostatní, ktorí nemajú, môžu 

ďalej podávať listinne. Čiže toto je podstata návrhu zmeny tohto uznesenia. Čiže za I. zníženie 

minimálnej ceny, za II. zapracovanie nových podmienok obchodnej verejnej súťaže, 

predovšetkým čo sa týka podávania návrhu. No a ešte môj majetkový bod je bod 10.12, ktorý 

sa dopĺňal do programu: schválenie zmeny uznesenia číslo 168 z roku 2023. V podstate týmto 

uznesením sa schvaľovala zámena, zámena medzi mestom a pani Jankou Krétovou. Podstatou 

zámeny bolo, že si zamieňajú vlastne pozemky o rovnakej výmere na Ulici Osloboditeľov s tým, 

že zámena sa realizuje na základe geometrického plánu vypracovaného. Zámenná zmluva v 

zmysle tohto uznesenia bola uzatvorená, podpísaná, predložená na vklad do katastra s tým ale, 

že kataster, kataster to vyhodnotil, že je potrebné ešte zmluvu v jednej časti prepracovať s tým, 

že chcú inak zadefinovať predmet zámeny na strany Krétovej, a to v zmysle geometrického plánu 

na diely parciel, teda nie tak, ako to bolo pôvodne napísané. Na význame, ani na podstate 

zámeny to nič nemení, len to musíme jednoducho prepísať podľa inštrukcií katastra. Takže to 

je aj vlastne podstata tohto uznesenia tak, ako je napísaná, navrhnuté, že teda určitá časť toho 

uznesenia sa nahrádza znením iným, ale vraj na význame to nemení vôbec nič. Z mojej strany 

zatiaľ všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči.“ 

JUDr. Lucia Ličková, (právnik MsÚ)  

„Krásny dobrý deň. Takže začneme bodom 10. 3, čo sa týka žiadostí manželov Lysinovcov, ktorí 

požiadali mesto Brezno o uzatvorenie zmluvy, zmluvy o zriadení vecného bremena na ulici 

Poľná. Jedná sa to, že potrebujú v podstate si zabezpečiť inžinierske siete ako zemná prípojka 

nízkeho napätia v telese miestnej komunikácie z dôvodu výstavby rodinného domu. Vecné 

bremeno sa zriaďuje za jednorazovú odplatu, ktorá je určená znaleckým posudkom a to je v 

podstate 255,60 EUR za vlastne tá jednorazová odplata. Ďalšie moje body sú bod 10.4, to je v 

podstate zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna číslo 8 z roku 2022 zo dňa 

23.2. 2022, ktorým bolo schválené uzavretie darovacej zmluvy o spoluvlastníckych podieloch k 

pozemkom na ulici Vranského v prospech mesta Brezno. Toto uznesenie sa ruší z dôvodu 

duplicity, pretože predmetná vec bola prerokovaná na mestskom zastupiteľstve a bolo k nej 

prijaté uznesenie číslo 187 z roku 2023 zo dňa 20.9. 2023 a toto uznesenie už bolo aj vykonané. 

Ďalší môj bod je bod 10.5 a to je žiadosť o spoločnosti Greenway o uzavretie zmluvy o zriadení 
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vecného bremena. Spoločnosť Greenway ako investičný pracovník s mestom Breznom alebo 

teda spolupracovník v snahe zmodernizovať mesto a priblížiť služby občanov v spojitosti 

s elektro-nabíjacími stanicami pre elektromobility požiadali mesto Brezno o zriadenie vecného 

bremena pre účely uloženia nabíjacej stanice pre elektrické vozidlá. Tam máte v podstate aj 

grafický náčrt, ako to bude traťované. Ďalší bod je schválenie spôsobu prevodu a súťažných 

podmienok obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzavretie kúpnej zmluvy na 

predaj pozemkov lokalite Mlynná dolina, časť Hlinka. Jedná sa tu o to, ako už spomínala 

kolegyňa, že sa nám menil zákon, tak potrebujeme preschváliť podmienky obchodnej verejnej 

súťaže. Čiže už vám tu viac nebudem približovať, keďže vám to kolegynka pekne vysvetlila. 

Ďalší bod 10.7 je presne táto istá situácia. Potrebujeme preschváliť podmienky obchodnej 

verejnej súťaže, ale teraz sa jedná o ulicu Poľná, kde máme jeden pozemok, ktorý by sme chceli 

predať obchodnou verejnou súťažou a tak isto potrebujeme preschváliť podmienky. To je všetko 

z mojej strany. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. A všetko najlepšie, Lucka, k meninám Vám prajem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Že všetko najlepšie Vám prajeme k meninám.“ 

JUDr. Lucia Ličková, (právnik MsÚ)  

„Ďakujem.“ 

JUDr. Lenka Klimanová, (právnik MsÚ)  

„Dobrý deň všetkým. Pod bodom 10.8 je žiadosť spoločnosti ISTROFINAL SPV TT, s.r.o. ako 

investor výstavby projektu "bytový dom GEMINI I" žiada mesto Brezno o uzatvorenie kúpnej 

zmluvy na pozemky, ktoré tvoria komunikácie, chodníky a sídliskovú zeleň podľa návrhu 

uznesenia. Tieto budú následne zaradené do majetku mesta, ktoré ich bude ďalej spravovať a 

udržiavať. Predmetom prevodu sú jednak pozemky a jednak stavebné objekty. Predávajúci sa 

kupujúcemu zaväzuje zabezpečovať údržbu zelene v rámci sídliskovej zelene po dobu 24 

mesiacov od povolania vkladu. Toto dohodol vlastne pán primátor s nimi, že toto pôjde ešte na 

ich náklady a kúpna cena za všetky nehnuteľnosti a objekty spolu je 4 eurá. Účtovná hodnota 

bude špecifikovaná v zmluve tak, ako to bolo aj pri tých predchádzajúcich. Pod bodom 10.9 je 

zaradená žiadosť tej istej spoločnosti o zriadenie vecného bremena, predmetom ktorého je 

uloženie plynovodu, vrátane jeho údržby a opráv, to je zas všetko to isté. Zabezpečuje dodávky 

plynu do celého objektu, takže je to v podstate pre našich obyvateľov. Zriaďuje sa to in rem a 

všetky náklady spojené so zriadením tohto vecného bremena bude v celom rozsahu znášať 

oprávnený z vecného bremena, to je tá spoločnosť ISTROFINAL SPV TT. A pod bodom 10.10 

je úplne rovnaká žiadosť, ale uložili vodovod a k nemu zriaďujeme vecné bremeno. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Všetko, áno? Nech sa páči, otváram rozpravu k bodu 10. 10.1 - 10.12. 

Nech sa páči, môžeš, Martin.“ 
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Mgr. Martin Juhaniak (poslanec, predseda Finančnej komisie)  

„Finančná komisia mala tieto body na rokovaní. Vo všeobecnosti odporúčame schváliť. Akurát 

sme mali výtky, čo sa týka tej spoločnosti Greenway. Odporúčame, že by tam tá kúpna cena 

bola za cenu znaleckého posudku, keď sa ukladá vecné bremeno. A neviem ešte, ako Lenka ste 

sa vysporiadali s tými stavebnými objektami, čo sa týka Gemini, hej a ostatné viac menej 

odporúčame schváliť.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Kto ďalší? Nech sa páči, môžeš, Janko.“  

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Rozvoj takisto odporúča mestskému zastupiteľstvu uvedené body schváliť tak, ako boli 

predložené.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ak nikto ďalší do rozpravy, rozpravu končím." K tomu ešte bodu 

Greenway: je všeobecný súhlas, že tam pôjdeme podľa ceny znaleckého? Ja si s tým nemám 

problém žiadny. Dobre, tak berieme to tak, áno, že, že to bude. Dobre. Poprosím návrhovú teda, 

nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Takže bod 10.1 Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno. I. berie na vedomie žiadosť Bronislava 

Kováčika o odkúpenie pozemku na Krátkej ulici v Brezne. II. ruší uznesenie číslo 74 z 2023. III. 

vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno za prebytočný, ďalej, ako je 

uvedené v texte. IV. schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. Kúpna cena je tam 

15 euro za meter štvorcový pozemku.“  

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ďakujem. Má niekto pripomienky alebo pozmeňujúci návrh? Ak nie, dávam hlasovať.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

I/         Berie na vedomie  

 

Žiadosť Bronislava Kováčika, trvale bytom 976 81 Podbrezová o odkúpenie  

pozemku: 

 

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 3523/5- zastavané plochy a nádvoria o výmere 

175 m2, oddelená geometrickým plánom č. 55166709-424/2023, vyhotoveným dňa 

08.11.2023  SAJ Židlovo 414/3, Brezno 977 01, úradne overeným Okresným úradom 

Brezno, odbor katastrálny, pod č. G1-776/23,  od parc. reg. C-KN č. 16165/2, 

evidovanej v katastri nehnuteľností  na LV č. 5804, k. ú. Brezno,  v podiele 1/1 pre  

vlastníka Mesto Brezno, 
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II/       Ruší 

  

           uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 74/2023 z 05.04.2023 

            v celom rozsahu 

  

III/      Vyhlasuje pre účel prevodu   

 

nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemok : 

 

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 3523/5 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 

175 m2, oddelená geometrickým plánom č. 55166709-424/2023, vyhotoveným dňa 

08.11.2023  SAJ Židlovo 414/3, Brezno 977 01, úradne overeným Okresným úradom 

Brezno, odbor katastrálny, pod č. G1-776/23, od parc. reg. C-KN č. 16165/2, 

evidovanej v katastri nehnuteľností  na LV č. 5804, k. ú. Brezno,  v podiele 1/1 pre  

vlastníka Mesto Brezno,  

za prebytočný.  
  

IV/      Schvaľuje  trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov  

  

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 28 ods. 1 

písm. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  

  

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku:  

  

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 3523/5- zastavané plochy a nádvoria o výmere 175 

m2, oddelená geometrickým plánom č. 55166709-424/2023, vyhotoveným dňa 08.11.2023  

SAJ Židlovo 414/3, Brezno 977 01, úradne overeným Okresným úradom Brezno, odbor 

katastrálny, pod č. G1-776/23,  od parc. reg. C-KN č. 16165/2, evidovanej v katastri 

nehnuteľností  na LV č. 5804, k. ú. Brezno,  v podiele 1/1 pre  vlastníka Mesto Brezno, 

 

v celosti do výlučného vlastníctva kupujúceho:  

   

Mgr. Bronislav Kováčik, rod. Kováčik, , trvale bytom  976 81 Podbrezová, 

štátna príslušnosť SR, 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. b) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod  

pozemku do výmery 300 m2, priľahlého k nehnuteľnostiam vo vlastníctve kupujúceho; 

predmet prevodu  bezprostredne nadväzuje na tieto  nehnuteľností a bude kupujúcim 

využívaný spolu s nimi ako jeden celok,  z toho dôvodu nie je účelné ponúkať predmet 

predaja iným spôsobom, ktorý predpokladá zákon č. 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov.  

 

Kúpna cena:    15.- €/m2  pozemku    

  

za podmienky:  

• správne poplatky spojené s prevodom vlastníctvam bude znášať kupujúci,  

• splatnosť kúpnej ceny do 10 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Poprosím návrhovú komisiu. Pardon, uznesenie bolo prijaté. Všetci za, nikto proti, nik sa 

nezdržal. Poprosím návrhovú komisiu, aby predniesla ďalší bod.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Bod 10.2 Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno. I. schvaľuje zmenu uznesenia číslo 20/2023. 

II. je tam návrh súťaže vo veci, ako je ďalej uvedené v texte. Takže tie podmienky máme 

rozpísané. Všetko.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Má niekto pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy? Ak nie, dávam hlasovať.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To je ktorý bod?“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„10.2.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

   

          

I/       Schvaľuje 

 

zmenu  uznesenia  Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 20/2023 zo dňa 23.02.2023   

v znení uznesenia č. 176/2023 zo dňa  23.08. 2023   nasledovne: 

 

A/   V časti III/  písm. B/  Návrh do súťaže  sa doterajšie znenie  

 

 predkladá uchádzač písomne na tlačive záväznej ponuky v zalepenej a neporušenej 

obálke poštou, kuriérom alebo osobne doručením do podateľne Mestského úradu v 

Brezne na adresu:  

            Mesto Brezno -Mestský úrad Brezno, odbor právny a majetkový,   

            Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01 Brezno  

           s presným označením odosielateľa – uchádzača (adresa/trvalý pobyt resp. sídlo  

           spoločnosti) na obálke 

 ak podá predkladateľ viac súťažných návrhov na pozemok, ktorý je predmetom súťaže, 

budú všetky jeho súťažné návrhy  zo súťaže vylúčené  
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 súťažné návrhy môžu uchádzači predkladať v termíne najneskôr do .............. do .... hod., 

(v súťažných podmienkach sa presne uvedie deň a hodina lehoty na predkladanie 

súťažných návrhov, ktorá bude v trvaní 30 dní od vyhlásenia OVS),  

 obálku viditeľne označiť textom: „Neotvárať SÚŤAŽ –  pozemok Potočná ul.“; 

ponuky budú vyhodnotené komisiou na otváranie obálok do piatich pracovných dní od 

ukončenia lehoty na predkladanie ponúk,  

 súťažný návrh je možné podať len na tlačive záväznej ponuky, ktorú si možno 

stiahnuť z internetovej stránky www.brezno.sk, alebo si ho možno osobne prevziať v 

úradných hodinách  v podateľni Mestského úradu  v Brezne alebo v kancelárii č.d. 

25, I. posch.;  

 povinnosť uchádzača - fyzická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky 

(meno, priezvisko, rod. priezvisko, dát. narodenia, rodné číslo, trvalý pobyt a pod.), 

uviesť bankové spojenie – IBAN, telefónne číslo, príp. mailovú adresu;  

 povinnosť uchádzača - právnická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky, 

uviesť sídlo a IČO, uviesť osobu oprávnenú konať za právnickú osobu - titul, meno a 

priezvisko, miesto trvalého pobytu, uviesť bankové spojenie-IBAN,  telefónne číslo príp. 

mailovú adresu;  

 k súťažnému návrhu uchádzač musí priložiť  čestné prehlásenie, že nemá žiadny dlh 

voči mestu Brezno a ani organizáciám zriadeným mestom a vyplnené tlačivo „Súhlas 

so spracovaním osobných údajov“ (zverejnené na www.brezno.sk, alebo je možné si ho 

prevziať na Mestskom úrade Brezno- odbor právny a majetkový, kanc. č. 25, I. posch.) 

 pri ponukách zasielaných poštou alebo kuriérom nerozhoduje pečiatka pošty, ale deň 

doručenia návrhu v sídle vyhlasovateľa. Na ponuky doručené po uvedenom termíne sa 

neprihliada.  

 

Neprihliada sa na návrhy navrhovateľov, ktorí sú v konkurze alebo v likvidácii, alebo ktorí 

majú voči Mestu Brezno a jeho príspevkovým a rozpočtovým organizáciám, ako aj k 

spoločnostiam s väčšinovou účasťou ku dňu podania ponuky akýkoľvek peňažný, alebo 

nepeňažný záväzok po lehote splatnosti, ako aj záväzok, ktorý mesto muselo odpísať ako 

nevymožiteľný.  

 

 

 v celom rozsahu nahrádza znením:  

 

 návrh do obchodnej verejnej súťaže (ďalej len „súťažný návrh“)  je možné podať 

 

a)  elektronicky do elektronickej schránky  mesta Brezno, číslo schránky ........... 

b) v listinnej podobe, ak záujemca nemá aktivovanú elektronickú schránku  

 

Spôsobom podľa písm. a) je povinný podať súťažný návrh každý uchádzač, ktorý má 

aktivovanú elektronickú schránku;  ak takýto uchádzač  podá  súťažný  návrh  listinnou 

formou, na tento nebude prihliadané.  

 

 súťažný návrh je možné podať len na tlačive záväznej ponuky, ktorú si možno stiahnuť z 

internetovej stránky www.brezno.sk, alebo si ho možno osobne prevziať v úradných hodinách  

v podateľni Mestského úradu  v Brezne alebo v kancelárii č. dv. 25, I. posch.;  

http://www.brezno.sk/
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 súťažný návrh vrátane príloh musí byť vyhotovený v slovenskom jazyku  alebo v inom jazyku 

s úradne overeným prekladom a musí byť vlastnoručne podpísaný uchádzačom, inak je 

neplatný 

 súťažný návrh podávaný v listinnej podobe  

predkladá uchádzač v zalepenej a neporušenej obálke poštou, kuriérom alebo osobne 

doručením do podateľne Mestského úradu v Brezne na adresu:  

            Mesto Brezno -Mestský úrad Brezno   

            Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01 Brezno  

s presným a úplným označením odosielateľa – uchádzača (meno, priezvisko adresa/trvalý 

pobyt) na obálke,  a viditeľným textom:  „Neotvárať SÚŤAŽ –  pozemok Potočná ul.“; 

 ak podá predkladateľ viac súťažných návrhov na pozemok, ktorý je predmetom súťaže, budú 

všetky jeho súťažné návrhy  zo súťaže vylúčené  

 súťažné návrhy môžu uchádzači predkladať v termíne najneskôr do .............. do .... hod., (v 

súťažných podmienkach sa presne uvedie deň a hodina lehoty na predkladanie súťažných 

návrhov, ktorá bude v trvaní 30 dní od vyhlásenia OVS). Rozhodujúci je  dátum a čas 

doručenia. 

 povinnosť uchádzača - fyzická osoba je riadne a úplné vyplnenie tlačiva záväznej 

ponuky (meno, priezvisko, rod. priezvisko, dát. narodenia, rodné číslo, trvalý pobyt a 

pod.), uviesť bankové spojenie – IBAN, telefónne číslo, príp. mailovú adresu;  

 povinnosť uchádzača - právnická osoba je riadne a úplné vyplnenie tlačiva záväznej 

ponuky, uviesť sídlo a IČO, uviesť osobu oprávnenú konať za právnickú osobu - titul, 

meno a priezvisko, miesto trvalého pobytu, uviesť bankové spojenie-IBAN,  telefónne 

číslo príp. mailovú adresu;  

 k súťažnému návrhu uchádzač musí priložiť  čestné prehlásenie, že nemá žiadny dlh voči 

mestu Brezno a ani organizáciám zriadeným mestom a vyplnené tlačivo „Súhlas so 

spracovaním osobných údajov“ (zverejnené na www.brezno.sk, alebo je možné si ho 

prevziať na Mestskom úrade Brezno- odbor právny a majetkový, kanc. č. 25, I. posch.) 

a doklad preukazujúci úhradu finančnej zábezpeky podľa bodu D/ týchto podmienok 

(výpis z bankového účtu – internetbanking, kópia dokladu o vklade na bankový účet 

a pod.) 

 pri súťažných návrhoch podaných v listinnej podobe, doručených poštou alebo kuriérom 

nerozhoduje pečiatka pošty, ale deň doručenia návrhu v sídle vyhlasovateľa. Na ponuky 

doručené po uvedenom termíne sa neprihliada 

 pri súťažných návrhoch, podaných v elektronickej podobe, vrátane všetkých  pripojených 

dokumentov,  sa tieto považujú za doručené  ich uložením do elektronickej schránky 

vyhlasovateľa 

 všetky súťažné návrhy, podané do OVS, vyhlasovateľ zverejní do 10 pracovných dní od 

uplynutia lehoty na predkladanie  návrhov, po dobu 30 dní na svojej  úradnej tabuli 

a webovom sídle 

 Neprihliada sa na návrhy navrhovateľov, ktorí nesplnia podmienky obchodnej verejnej 

súťaže, ktorí sú v konkurze alebo v likvidácii, alebo ktorí majú voči Mestu Brezno a jeho 

príspevkovým a rozpočtovým organizáciám, ako aj k spoločnostiam s väčšinovou účasťou 

ku dňu podania ponuky akýkoľvek peňažný, alebo nepeňažný záväzok po lehote splatnosti, 

ako aj záväzok, ktorý mesto muselo odpísať ako nevymožiteľný.  

B/  V časti  III.  písm. C/  Stanovenie minimálnej ceny  sa doterajšie znenie  
 

„C/ Stanovenie minimálnej ceny  

 

Minimálna kúpna cena, požadovaná vyhlasovateľom,  je  75.-  Eur/m²  pozemku“ 

http://www.brezno.sk/
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nahrádza znením : 

 

„C/ Stanovenie minimálnej ceny  

 

Minimálna kúpna cena požadovaná vyhlasovateľom,  je  55.- Eur/m2  pozemku“ 

Hlasovanie číslo: 15 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  1 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Z 18 prítomných 16 za, 1 proti, 1 sa zdržal. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10. 3.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno. I. berie na vedomie žiadosť Michala Lysinu a Lucii 

Lysinovej na Kiepke o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena. II. schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena, ako je ďalej uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy, ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

 Žiadosť Michala Lysinu a Mgr. Lucii Lysinovej,  Brezno, PSČ 977 01 o uzatvorenie Zmluvy 

o zriadení vecného bremena. 

 

II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   č. 40/1964 Zb.  

Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania s  majetkom 

mesta Brezna medzi zmluvnými stranami: 

 



   34 z 121 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, 

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : samospráva 

(povinný z vecného bremena) 
 

a 

 

Michal Lysina, , bytom Brezno, PSČ 977 01 a Mgr. Lucia Lysinová, , bytom Brezno, PSČ 

977 01  (oprávnení z vecného bremena) 

 

Vecné  bremeno  spočíva   v  časovo  neobmedzenej   povinnosti  povinného z vecného   

bremena  strpieť : 

          

v   rozsahu  podľa   geometrického  plánu  č. 55166709-452/2023, zo dňa 06.01.2023, úradne 

overeným dňa 20.11.2023 pod číslom G1-771/23,  na    zaťaženom     pozemku - parcela reg. 

E-KN č. 16148/10, druh pozemku : ostatná  plocha, o  výmere 6434 m2  v   k. ú.  Brezno, obec  

Brezno,   okres   Brezno, vedenej   Okresným   úradom   Brezno,   Katastrálnym  odborom na 

liste vlastníctva č. 5804 v prospech povinného z vecného bremená v podiele 1/1,  uloženie 

inžinierskych sietí-  zemnej prípojky nízkeho napätia v telese miestnej komunikácie. 

 

Vecné  bremeno  sa  zriaďuje  za   odplatu -  jednorazovú náhradu  určenú  podľa  

znaleckého    posudku, č. 87/2023  zo dňa 19.10.2023 vo výške: 255,60 EUR. 

 

Vecné  bremeno sa  zriaďuje  za podmienok: 

 

- Dodržanie všeobecne záväzných právnych predpisov pri realizácií stavby a vykonávaní 

prác. 

- Zaplatenie správneho poplatku znášajú oprávnení z vecného bremena. 

 

Hlasovanie číslo: 16 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10. 4.“ 

Ing. Miroslav Baran (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno ruší uznesenie číslo 8 z roku 2022.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/      Ruší 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno  č. 08/2022 zo dňa  23. februára 2022.  

Hlasovanie číslo: 17 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných: 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10. 5.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno. I. berie na vedomie žiadosť Greenway Infrastructure o 

uzatvorení zmluvy o zriadení vecného bremena, II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena, ako je ďalej uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tam je teda podľa znaleckého posudku, hej?“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ten pozmeňujúci? Podľa znaleckého posudku.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak, dobre, ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 
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Žiadosť, GreenWay Infrastructure s.r.o., Einsteinova 24, 851 01 Bratislava, IČO: 47 728 086  

Slovakia o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena 

 

 

II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   č. 40/1964 Zb.  

Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania s  majetkom 

mesta Brezna medzi zmluvnými stranami : 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, 

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : samospráva  

(povinný z vecného bremena) 
 

a 

 

GreenWay Infrastructure s.r.o., Einsteinova 24, 851 01 Bratislava, IČO: 47 728 086 

 (oprávnený z vecného bremena) 

 

Vecné  bremeno  bude v tomto znení: 

          

„Vecné bremeno (in rem) na pozemok parcela reg. C-KN č. 689/3, druh pozemku: ostatná  

plocha, o  výmere 3737 m2  v rozsahu dielu 2 vymedzenom v Geometrickom pláne č. 31061591-

81/2023, zo dňa 20.07.2023, úradne overeným dňa 08.08.2023 pod číslom G1-528/23,  

zodpovedajúce právu na vybudovanie podzemnej elektrickej NN prípojky pre stavbu: nabíjacia 

stanice pre elektromobily na pozemku parcela reg. C-KN č. 693/5 v rozsahu dielu 1 (Stavba), 

ako aj právu na údržbu tejto prípojky, na jej  opravu, rekonštrukciu a modernizáciu  

 

v nevyhnutnom čase a v nevyhnutnom rozsahu  v prospech oprávneného z vecného bremena, 

ktorým je GreenWay Infrastructure s.r.o., Einsteinova 24, 851 01 Bratislava, IČO: 47 728 086, 

ako vlastník uvedenej Stavby, ako aj prospech každého ďalšieho vlastníka uvedenej Stavby.“ 

 

Vecné  bremeno  sa  zriaďuje  odplatne a to jednorazovou odplatou určenou znaleckým 

posudkom   

 

Vecné  bremeno sa  zriaďuje  za podmienok: 

 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného bremená  do 

katastra nehnuteľností bude znášať oprávnený z vecného bremena, 

- vecné bremeno sa zriaďuje po dobu pokiaľ stavbu: nabíjacia stanice pre elektromobily 

na pozemku parcela reg. C-KN č. 693/5 v rozsahu dielu 1 vymedzenom 

v Geometrickom pláne č. 31061591-81/2023, zo dňa 20.07.2023, úradne overeným 

dňa 08.08.2023 pod číslom G1-528/23,  bude slúžiť svojmu účelu.  

-  

Hlasovanie číslo: 18 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných: 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10. 6. poprosím.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„10. 6. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno. I. ruší uznesenie číslo 133, 119 a 113/2023. II. 

berie na vedomie schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej 

súťaže na predaj pozemkov v lokalite Mlynná dolina Hlinka, ako je ďalej uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/ Ruší  

 

Uznesenie mestského zastupiteľstva č. 133/2021 zo dňa 22.09.2021,  

               č. 119/2022 zo dňa 21.09.2022 

               č. 113/2023 zo dňa 17.05.2023 

 

II/ Berie na vedomie 

 

Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší 

návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj  pozemkov v lokalite Mlynná dolina – Hlinka  

 

predmet súťaže č. 3 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/19, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 480 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

  

spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 
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predmet súťaže č. 4 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/20, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 484 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 6 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/26, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 

309 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť 

SAJ ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 

01  Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením 

od   pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 

m2, v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/16, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 232 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 7 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/25, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 

317 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť 

SAJ ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 

01  Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením 

od   pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 

m2, v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/15, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 221 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 
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-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 8 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/24, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 

372 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť 

SAJ ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 

01  Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením 

od   pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 

m2, v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/14, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 200 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 9 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/23, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 

328 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť 

SAJ ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 

01  Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením 

od   pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 

m2, v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/13, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 249 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 10 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/22, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 

1386 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila 

spoločnosť SAJ ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  
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Židlovo 3, 977 01  Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 

590/21, odčlenením od   pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný 

pozemok, o výmere 297674 m2, v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným 

úradom Brezno, Odborom katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, 

vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/12, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 543 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 11 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 8121/11, druh pozemku : trvalý trávny porast, o 

výmere 1288 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila 

spoločnosť SAJ ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  

Židlovo 3, 977 01  Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 

590/21, odčlenením od   pozemku  : parcela reg. C-KN č. 8121/1, druh pozemku : trvalý trávny 

porast, o výmere 6065 m2, v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným 

úradom Brezno, Odborom katastrálnym  na liste vlastníctva č. 5506 v prospech obchodnej 

spoločnosti  LESY MESTA BREZNO, s.r.o., vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

III/ Vyhlasuje 

pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to : 

 

predmet súťaže č. 3 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/19, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 480 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

  

spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2,  

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 4 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 
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-  parcela reg. C-KN č. 8121/20, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 484 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 6 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/26, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 309 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/16, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 232 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 7 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/25, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 317 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/15, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 221 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 8 
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pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/24, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 372 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/14, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 200 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 9 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/23, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 328 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/13, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 249 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 10 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/22, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 1386 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/12, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 543 m2, v  k. 
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ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 11 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 8121/11, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 

1288 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila 

spoločnosť SAJ ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  

Židlovo 3, 977 01  Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 

590/21, odčlenením od   pozemku  : parcela reg. C-KN č. 8121/1, druh pozemku : trvalý trávny 

porast, o výmere 6065 m2, v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným 

úradom Brezno, Odborom katastrálnym  na liste vlastníctva č. 5506 v prospech obchodnej 

spoločnosti  LESY MESTA BREZNO, s.r.o., vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 za prebytočný. 

 

IV/ Schvaľuje 

spôsob prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezno a to : 

 

predmet súťaže č. 3 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/19, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 480 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

  

spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

predmet súťaže č. 4 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/20, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 484 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 
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-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 6 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/26, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 309 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/16, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 232 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 7 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/25, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 317 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/15, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 221 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 8 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 



   45 z 121 

 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/24, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 372 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/14, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 200 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 9 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/23, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 328 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/13, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 249 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 10 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/22, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 1386 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 



   46 z 121 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/12, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 543 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 11 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 8121/11, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 

1288 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila 

spoločnosť SAJ ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  

Židlovo 3, 977 01  Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 

590/21, odčlenením od   pozemku  : parcela reg. C-KN č. 8121/1, druh pozemku : trvalý trávny 

porast, o výmere 6065 m2, v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným 

úradom Brezno, Odborom katastrálnym  na liste vlastníctva č. 5506 v prospech obchodnej 

spoločnosti  LESY MESTA BREZNO, s.r.o., vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 
 

 

obchodnou verejnou súťažou 

 

 

V/ Schvaľuje 

podľa § 281 - §288 zákona č. 513/1991 Zb. (Obchodný zákonník v z.n.p.) a podľa § 9 ods.2 

písm. b) v nadväznosti na § 9a ods. 2 až 8 zákona 138/1991 Zb. o  majetku obcí v platnom 

znení  

 

súťažné podmienky verejnej obchodnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie 

kúpnej zmluvy na predaj  pozemkov v lokalite Mlynná dolina - Hlinka   

 

Predmet súťaže: 

 

predmet súťaže č. 3 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/19, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 480 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

  

spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 
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ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 4 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/20, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 484 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 6 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/26, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 309 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/16, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 232 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 7 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/25, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 317 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/15, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 221 m2, v  k. 
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ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 8 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/24, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 372 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/14, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 200 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 9 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/23, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 328 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/13, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 249 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 
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predmet súťaže č. 10 

pozemky  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemky 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7977/22, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 1386 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila spoločnosť SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  Židlovo 3, 977 01  

Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 590/21, odčlenením od   

pozemku  : parcela reg. C-KN č. 7977/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 297674 m2, 

v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/12, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 543 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

predmet súťaže č. 11 

pozemok  a spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste 

pozemok 

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 8121/11, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 

1288 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-286/2021, ktorý vyhotovila 

spoločnosť SAJ ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, so sídlom :  

Židlovo 3, 977 01  Brezno, dňa 27.08.2021, úradne overeným dňa 13.09.2021 pod číslom 

590/21, odčlenením od   pozemku  : parcela reg. C-KN č. 8121/1, druh pozemku : trvalý trávny 

porast, o výmere 6065 m2, v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným 

úradom Brezno, Odborom katastrálnym  na liste vlastníctva č. 5506 v prospech obchodnej 

spoločnosti  LESY MESTA BREZNO, s.r.o., vlastnícky podiel 1/1, 

 

 spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1/10 k pozemku - prístupovej ceste 

-  parcela reg. C-KN č. 8121/21, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 767 m2, v  k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom 

katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 

 

Podmienky súťaže: 

 Súťaž sa začína dňom jej zverejnenia na úradnej tabuli mesta Brezno a webovom sídle 

mesta Brezno www.brezno.sk. Oznámenie o priebehu súťaže je zverejnené aj v 

regionálnej tlači. Tieto súťažné podmienky boli schválené uznesením MsZ mesta Brezno 

dňa .....................

 Súťaže sa môžu zúčastniť fyzické osoby, ktoré sú spôsobilé na právne úkony v plnom 

rozsahu a právnické osoby 
 

Osoby vylúčené zo súťaže: 

zo súťaže sú vylúčené osoby, ktoré sa bezprostredne zúčastnili na vypracovaní podmienok   

http://www.brezno.sk/
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súťaže, 

ďalej osoby vymenované v §9a ods.13 zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí 
 

A/ Návrh do súťaže  

1. Návrhy do obchodnej verejnej súťaže sa podávajú cez elektronickú schránku 

mesta Brezno alebo  v listinnej podobe, ak záujemca nemá aktivovanú 

elektronickú schránku. 

 

2. Ak navrhovateľ nemá zriadenú elektronickú schránku, predkladá uchádzač 

písomne na tlačive záväznej ponuky v zalepenej a neporušenej obálke poštou, kuriérom 

alebo osobne doručením do podateľne Mestského úradu v Brezne na adresu:  

            Mesto Brezno -Mestský úrad Brezno, útvar prednostky,   

            Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01 Brezno  

s presným označením odosielateľa – uchádzača (adresa/trvalý  pobyt  resp.  sídlo    

spoločnosti/    miesto podnikania) na obálke a   

obálku viditeľne označiť textom: „ Neotvárať SÚŤAŽ – predaj pozemku  v lokalite 

Mlynná Dolina - Hlinka“; ponuky budú vyhodnotené súťažnou komisiou  do 

pätnástich pracovných dní od ukončenia lehoty na predkladanie ponúk,  

 

 

 súťažné návrhy uchádzači predkladajú tak, že súťažné návrhy uchádzači predkladajú 

tak, že predmetom jedného súťažného návrhu môže byť len jeden z jednotlivých 

predmetov súťaže označených ako predmet súťaže č. 3 až predmet súťaže č. 11 (napr. 

predmet súťaže č. 4), pričom predkladatelia môžu podať aj viac súťažných návrhov 

na jednotlivé predmety tejto súťaže označené ako predmet súťaže č. 3 až predmet 

súťaže č. 11, ale každý súťažný návrh musí byť v osobitnej obálke (t. j. ak podáva 

navrhovateľ napr. tri súťažné návrhy na jednotlivé predmety tejto súťaže, doručí tri 

zalepené  a označené obálky), 

 ak predkladateľ podá viac súťažných návrhov na jednotlivé predmety tejto súťaže 

označené ako predmet súťaže č. 3 až predmet súťaže č. 11, označí prioritu súťažných 

návrhov (prvý súťažný návrh, druhý súťažný návrh...); z dôvodu, že ak neuspeje 

s prvým súťažným návrhom,  môže uspieť v poradí s druhým, prípadne tretím súťažným 

návrhom...  (napr. predkladateľ podá prvý súťažný návrh na  predmet súťaže č. 3, kde 

nebude úspešný, lebo ním navrhnutá kúpna cena za 1 m2 pozemku, nebude najvyššia. 

Vtedy bude komisia hodnotiť jeho druhý súťažný návrh  napr. predmet súťaže č. 6, ak 

ani tu nebude jeho návrh víťazný, bude komisia hodnotiť jeho tretí súťažný návrh 

predmet súťaže č. 8). Ak predkladateľ podá viac súťažných návrhov a hneď prvý 

súťažný návrh predkladateľa bude víťazný (t. j. ktorý predkladateľ označil podľa svojich 

priorít ako prvý), na ostatné návrhy sa už nebude prihliadať, pokiaľ predkladateľ 

neuvedie v prvom súťažnom návrhu, že má záujem o viac jednotlivých  predmetov tejto 

súťaže označených ako predmet súťaže č. 3 až predmet súťaže č. 11, 

 ak podá ten istý predkladateľ viac súťažných návrhov na ten istý jednotlivý  predmet 

tejto súťaže, budú všetky jeho súťažné návrhy  zo súťaže vylúčené  

 

 súťažné návrhy môžu uchádzači predkladať v termíne najneskôr do .............. do .... hod., 

(v súťažných podmienkach sa presne uvedie deň a hodina lehoty na predkladanie 

súťažných návrhov, ktorá bude v trvaní 30 dní od vyhlásenia VOS),  

 súťažný návrh je možné podať len na tlačive záväznej ponuky, ktorú si možno stiahnuť 

z internetovej stránky www.brezno.sk, alebo si ho možno osobne prevziať v úradných 
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hodinách v kancelárii č. d. 25, I. posch.;  

 povinnosť uchádzača fyzická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky 

s povinnosťou uviesť  titul, meno a  priezvisko, rod. priezvisko, dát. narodenia, rodné 

číslo, trvalý pobyt, uviesť bankové spojenie - číslo účtu a telefónne číslo;  

 povinnosť uchádzača - právnická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky,  

s povinnosťou uviesť sídlo a IČO, uviesť osobu oprávnenú konať za právnickú osobu - 

titul, meno a priezvisko, miesto trvalého pobytu, uviesť bankové spojenie - číslo účtu a 

telefónne číslo;  

 k súťažnému návrhu uchádzač musí priložiť  čestné prehlásenie, že nemá žiadny dlh 

voči mestu Brezno a ani organizáciám zriadeným mestom a vyplnené tlačivo „Súhlas 

so spracovaním osobných údajov“ zverejnené na www. brezno.sk  

 pri ponukách zasielaných poštou alebo kuriérom nerozhoduje pečiatka pošty, ale deň 

doručenia návrhu v sídle vyhlasovateľa. Na ponuky doručené po uvedenom termíne sa 

neprihliada.  

 

Neprihliada sa na návrhy navrhovateľov, ktorí sú v konkurze alebo v likvidácii, alebo ktorí 

majú voči Mestu Brezno a jeho príspevkovým a rozpočtovým organizáciám, ako aj k 

spoločnostiam s väčšinovou účasťou ku dňu podania ponuky akýkoľvek peňažný, alebo 

nepeňažný záväzok po lehote splatnosti, ako aj záväzok, ktorý mesto muselo odpísať ako 

nevymožiteľný.  
 

B/ Využitie nehnuteľností  

 

Podľa ÚPN mesta Brezna, schválený mestským zastupiteľstvom mesta Brezno dňa 

14.12.2001 a to  schválením Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o záväzných 

častiach územného plánu mesta Brezna VZN č. 065, uzn. č. 134/2001/II. s účinnosťou od 

01.01.2002 v znení neskorších doplnkov sa predmetné pozemky v lokalite Mlynná, v k.ú. 

Brezno, nachádzajú mimo zastavaného územia obce, ktoré územný plán mesta rieši ako územie 

ostatné - neurbanizované územie katastra /prírodný priestor/ - v VI. Mlynná dolina, 

s funkčným využitím: 

- C-KN 8120, 8121/1, 7977/17 – plocha lesohospodárskeho dvora, 

- C-KN 7978/37,38,39 – ochranný les, 

- C-KN 7977/1 – Lesy 

Prírodné územie s dominujúcou lesnou výrobou 

- slúži predovšetkým pre lesnú výrobu. Tvoria ho lesy a lúky na LPF a areály lesných účelových 

zariadení. Prípustné je i využitie pre turistiku a rekreáciu /zber plodov, hubárenie, poľovníctvo, 

využitie lesných ciest pre cykloturistiku, jazdu na koňoch, lyžiarske trate a pod./  

Prípustné – stavby nevyhnutné pre lesnú výrobu /po overení vhodnosti polohy v ÚPD, ÚPP 

alebo v územnom konaní/.  

 

Jedná sa o posledné voľné pozemky vhodné na výstavbu rekreačných chát, na základe 

stanoviska NAPANT. Predmetné pozemky nie sú v územnom pláne mesta Brezna.    

 

Príslušný odbor mesta Brezno si vyhradzuje právo na doplnenie, resp. zmenu stanoviska pokiaľ 

by sa schválili nové zmeny a doplnky územného plánu resp. by nadobudol platnosť nový 

územný plán mesta Brezno. 

 

Možnosť výstavby v lokalite v budúcnosti bude podmienená kladnými stanoviskami orgánov 

Štátnej ochrany prírody a dotknutých orgánov štátnej správy, vrátane StVS , a.s. a StVPS a.s. 
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C/ Stanovenie minimálnej ceny  

 

Minimálna kúpna cena požadovaná vyhlasovateľom za pozemky tvoriace  predmet 

súťaže resp. jednotlivé predmety súťaže   je 110,00 eur za 1 m² pozemku. Celková kúpna 

cena za jednotlivý predmet (označený ako predmet súťaže č. 3 až predmet súťaže č. 11,) 

pozostáva zo súčtu  kúpnej ceny za pozemok resp. (2) pozemky a kúpnej ceny za 

spoluvlastnícky podiel k prístupovej ceste. Kúpna cena za pozemok, ktorý vyhlasovateľ súťaže 

ponúka v podiele 1/1,  predstavuje súčin výmery pozemku  a ponúknutej kúpnej ceny 

predkladateľom za 1 m² pozemku. Kúpna cena spoluvlastníckeho podielu k prístupovej ceste 

sa určí ako  súčin cenovej ponuky predkladateľa za 1 m2 pozemku, výmery pozemku, ktorý 

tvorí prístupovú cestu a veľkosti spoluvlastníckeho podielu k pozemku ktorý tvorí prístupovú 

cestu. Predkladateľ cenovej ponuky ponúkne len jednu cenovú ponuku za 1 m2  pozemku, 

tvoriaceho predmet súťaže resp. jednotlivý predmet súťaže, t.j. nebude ponúkať osobitne dve 

cenové ponuky, jednu za  pozemok resp. (2) pozemky a jednu za  spoluvlastnícky podiel 

k prístupovej ceste.  

 

 

D/ Ďalšie povinnosti uchádzača pri predkladaní návrhov  

 uchádzač je povinný zložiť finančnú zábezpeku vo výške  10 000,00 eur  (slovom 

desaťtisíc eur), s povinnosťou uviesť variabilný symbol (uchádzač - právnická osoba 

uvedie IČO, uchádzač - fyzická osoba uvedie rodné číslo) a to na bankový účet mesta 

Brezno, vedený v peňažnom ústave Prima banka Slovensko, a. s., IBAN : SK34 5600 

0000 0020 0279 5045,  a to  najneskôr v posledný deň lehoty určenej na 

predkladanie súťažných návrhov;  

 Doklad preukazujúci úhradu finančnej zábezpeky musí byť priložený k súťažnému 

návrhu (výpis z bankového účtu – internetbanking, kópia dokladu o vklade na bankový 

účet a pod.) 

 finančná zábezpeka bude víťaznému uchádzačovi započítaná do celkovej kúpnej ceny,  

 finančná zábezpeka bude tým navrhovateľom, ktorí nesplnili podmienky ako aj 

neúspešným navrhovateľom súťaže vrátená do 30 pracovných dní odo dňa zasadnutia 

komisie na vyhodnotenie  súťažných ponúk,  

 celá zložená finančná zábezpeka spolu s príslušenstvom prepadá v prospech 

vyhlasovateľa súťaže v prípade, ak úspešný uchádzač neuzatvorí kúpnu zmluvu v 

lehote určenej vyhlasovateľom súťaže, pričom momentom prepadnutia zábezpeky 

vyhlasovateľ súťaže nie je viazaný predloženou ponukou uchádzača, ktorému prepadla 

predložená zábezpeka a vyhlasovateľ súťaže je oprávnený rokovať o uzatvorení kúpnej 

zmluvy s uchádzačom v poradí nasledujúcom, podľa kritéria uvedeného v bode E.  

 ak uchádzač podá viac súťažných návrhov na jednotlivé predmety tejto súťaže označené 

ako predmet súťaže č. 3 až predmet súťaže č. 11, zloží finančnú zábezpeku vo výške 10 

000,00 eur  len jeden krát 

 

E/ Kritéria hodnotenia predložených návrhov  

 jediným kritériom hodnotenia predložených návrhov je najvyššie ponúknutá kúpna 

cena predložená navrhovateľom za predmet súťaže ako celok podľa týchto súťažných 

podmienok;  

 najvyššej ponúknutej cene za predmet súťaže ako celok, bude pridelené poradie č. 1, 

ďalšej v poradí ako druhej najvýhodnejšej poradie č. 2 atď. V prípade rovnakej 
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ponúknutej ceny za predmet súťaže ako celok, rozhodne skorší termín podania návrhu;  

 

F/ Zásady ostatného obsahu zamýšľanej zmluvy, na ktorých vyhlasovateľ trvá  

 vyhlasovateľ podmieňuje akceptáciu predaja nehnuteľností podľa vyhlásených 

podmienok primátorom mesta, na základe vyhodnotenia návrhov komisiou zriadenou 

menovacím dekrétom primátora v počte 5 členov z toho 3 poslanci a 2 zamestnancov 

MsÚ. 

 vyhlasovateľ požaduje, aby úspešný uchádzač do 30 dní od doručenia písomného 

akceptovania ponuky primátorom mesta uzatvoril kúpnu zmluvu s vyhlasovateľom;  

 vyhlasovateľ požaduje, aby úspešný uchádzač uhradil kúpnu cenu do 15 dní odo dňa 

účinnosti kúpnej zmluvy, inak si vyhlasovateľ vyhradzuje právo odstúpiť od zmluvy; 

 v prípade ak vyhlasovateľ súťaže odstúpi od zmluvy podľa predchádzajúceho bodu, má 

právo na zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške  poskytnutej finančnej zábezpeky;   

 úspešný uchádzač sa zaväzuje kúpiť predmet súťaže v stave v akom sa nachádza ku dňu 

podpisu kúpnej zmluvy;  

 vyhlasovateľ podá návrh na vklad do katastra nehnuteľností až po uhradení celej kúpnej 

ceny;  

 správne poplatky spojené s návrhom na vklad znáša v plnom rozsahu navrhovateľ - 

kupujúci;  

 kúpna zmluva je v súlade s § 5a zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe 

k informáciám povinne zverejňovanou zmluvou a podľa § 47a Občianskeho zákonníka 

v znení neskorších predpisov nadobúda účinnosť dňom nasledujúcom po dni jej 

zverejnenia na webovom sídle vyhlasovateľa.  

 

G/ Vyhlasovateľ si vyhradzuje právo  

 aby úspešný uchádzač uzatvoril kúpnu zmluvu v lehote do 30 dní od doručenia 

písomnej akceptácie ponuky  primátorom mesta, 

 v prípade nedodržania platobných podmienok a lehoty na uzatvorenie kúpnej zmluvy 

môže vyhlasovateľ predmet súťaže ponúknuť ďalším navrhovateľom v poradí určenom 

pri vyhodnotení predložených ponúk alebo súťaž ukončiť ako neúspešnú, a to aj ak bol 

predložený a vybratý len jeden súťažný návrh a nedôjde na strane navrhovateľa k 

uzatvoreniu kúpnej zmluvy v požadovanej lehote;  

 

 odmietnuť kedykoľvek všetky predložené súťažné návrhy;  

 vyhlásené podmienky súťaže meniť, alebo súťaž zrušiť bez výberu súťažného 

návrhu, a to aj po predložení súťažných návrhov, alebo súťaž zrušiť počas lehoty na ich 

výber, ukončiť súťaž ako neúspešnú, alebo predĺžiť lehotu na predkladanie ponúk, 

predĺžiť lehotu na vyhlásenie výsledkov súťaže;  

 Mesto je povinné bezodkladne upovedomiť všetkých záujemcov o zrušení 

obchodnej verejnej súťaže s uvedením odôvodnenia jej zrušenia. Informáciu o 

zrušení obchodnej verejnej súťaže spolu s odôvodnením mesto uverejňuje 

spôsobom, ktorým vyhlásilo podmienky obchodnej verejnej súťaže. 

 zmena podmienok súťaže sa môže vykonať spôsobom a prostriedkami tak, ako bola 

obchodná verejná súťaž vyhlásená (úradná tabuľa a internetová stránka mesta Brezna).  

 

 

H/ Spôsob vyhlásenia výsledkov obchodnej verejnej súťaže  

 Všetky návrhy podané do obchodnej verejnej súťaže mesto zverejňuje do 10 

pracovných dní od uplynutia lehoty na predkladanie návrhov, po dobu minimálne 
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30 dní, na úradnej tabuli mesta a na webovom sídle mesta,  

 navrhovateľ víťaznej ponuky  bude o výbere ponuky informovaný  do 15 pracovných 

dní od vyhodnotenia súťažných návrhov súťažnou komisiou;  

 vyhlasovateľ uverejní informáciu o víťazovi  obchodnej verejnej súťaže alebo o 

ukončení obchodnej verejnej súťaže bez výberu súťažného návrhu alebo o zrušení 

obchodnej verejnej súťaže alebo o zmene podmienok obchodnej verejnej súťaže na 

webovom sídle vyhlasovateľa (www.brezno.sk) a na úradnej tabuli;  

 mesto neprihliada k návrhom predloženým do obchodnej verejnej súťaže, ktoré 

nesplnia podmienky obchodnej verejnej súťaže. Mesto oznámi záujemcovi 

vylúčenie jeho návrhu z obchodnej verejnej súťaže spolu s odôvodnením v lehote 

30 dní od vyhodnotenia návrhov. 

 

 

I/ Ďalšie podmienky obchodnej verejnej súťaže  

 uchádzač podaním súťažného návrhu prejavuje súhlas s časovým priebehom obchodnej 

verejnej súťaže, dodržiavaním požiadaviek na dôvernosť údajov, vymedzením 

predmetu obchodnej verejnej súťaže obsahom zamýšľanej zmluvy na ktorých 

vyhlasovateľ trvá a uverejnenými podmienkami;  

 účastníci súťaže sú viazaní svojimi návrhmi do doručenia oznámenia vyhlasovateľa, že 

ich návrhy sa odmietli  

 jazyk, v ktorom uchádzači musia predložiť svoj súťažný návrh je slovenský jazyk;  

 zasadnutia komisie je prístupné verejnosti, ako aj účastníkom súťaže, s prihliadnutím 

na kapacitu miestnosti, kde sa výsledky súťaže budú vyhodnocovať;  

 na neúčasť niektorého z uchádzačov pri otváraní obálok sa neprihliada;  

 návrh je neodvolateľný odo dňa nasledujúceho po dni skončenia podávania súťažných 

návrhov;  

 vyhlasovateľ náklady spojené s účasťou navrhovateľa na súťaži neuhrádza;  

 do vyhodnotenia bude zaradená každá ponuka, ktorá bude obsahovať všetky náležitosti 

podľa podmienok pre zaradenie do obchodnej verejnej súťaže;  

 osobitný nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou v súťaži nevzniká 

uchádzačovi, ktorý v súťaži zvíťazil a ani uchádzačovi, ktorý bol v súťaži neúspešný 

alebo nesplnil podmienky súťaže a bol vylúčený,  

 materiály predložené v ponuke sa navrhovateľom nevracajú  

 

 

J/  Podávanie informácii  

Bližšie informácie Vám budú poskytnuté na Mestskom úrade v Brezne – útvar prednostky   

(kancelária č. 25, I. posch.), telefonicky na č. tel.: 048 6306 262, alebo e-mailom na adrese 

lucia.lickova@brezno.sk;   
 

 

K/  Súhlasí 

 

v prípade, že obchodná verejná súťaž bude neúspešná, s jej opakovaným vyhlásením za 

rovnakých podmienok ako sú schválené v bode V/ tohto uznesenia 
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Hlasovanie číslo: 19 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  2 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 16 za, 2 sa zdržali. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10.7.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno. I. ruší uznesenie číslo 22 z roku 2023. II. berie na 

vedomie schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže na 

predaj nehnuteľnosti na ulici Poľná-Mazorníkovo v Brezne, ako je ďalej uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/ Ruší  

 

Uznesenie mestského zastupiteľstva č. 22/2023 zo dňa 23.02.2023 

 

II/ Berie na vedomie 

 

Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže o 

najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj  nehnuteľností na ulici Poľná   - 

Mazorníkovo  v Brezne   

 

- parcela reg. C-KN č. 3976/43, druh pozemku :  zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 

614 m2,  v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 

Odborom katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 

1/1. 

 

III/ Vyhlasuje 

pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to : 

 

pozemok 

- parcela reg. C-KN č. 3976/43, druh pozemku :  zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 

614 m2,  v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 
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Odborom katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 

1/1.  

 

 za prebytočný. 

 

IV/ Schvaľuje 

spôsob prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezno a to : 
 

pozemok 

- parcela reg. C-KN č. 3976/43, druh pozemku :  zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 

614 m2,  v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 

Odborom katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 

1/1.  

 

obchodnou verejnou súťažou 

 

V/ Schvaľuje 

podľa § 281 - §288 zákona č. 513/1991 Zb. (Obchodný zákonník v z.n.p.) a podľa § 9 ods.2 

písm. b) v nadväznosti na § 9a ods. 2 až 8 zákona 138/1991 Zb. o  majetku obcí v platnom 

znení  

 

súťažné podmienky verejnej obchodnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie 

kúpnej zmluvy na predaj  pozemku  v lokalite Mazorníkovo – ulica Poľná  

 

Predmet súťaže: 

-  parcela reg. C-KN č. 3976/43, druh pozemku :  zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 

614 m2,  v  k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 

Odborom katastrálnym  na liste vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 

1/1. 

 

Podmienky súťaže: 

 Súťaž sa začína dňom jej zverejnenia na úradnej tabuli mesta Brezno a webovom sídle 

mesta Brezno www.brezno.sk. Oznámenie o priebehu súťaže je zverejnené aj v 

regionálnej tlači. Tieto súťažné podmienky boli schválené uznesením MsZ mesta Brezno 

dňa .....................

 Súťaže sa môžu zúčastniť fyzické osoby, ktoré sú spôsobilé na právne úkony v plnom 

rozsahu a právnické osoby 
 

Osoby vylúčené zo súťaže: 

zo súťaže sú vylúčené osoby, ktoré sa bezprostredne zúčastnili na vypracovaní podmienok   

súťaže, 

ďalej osoby vymenované v §9a ods.13 zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí 
 

A/ Návrh do súťaže  

3. Návrhy do obchodnej verejnej súťaže sa podávajú cez elektronickú schránku 

mesta Brezno alebo  v listinnej podobe, ak záujemca nemá aktivovanú 

elektronickú schránku. 

 

4. Ak navrhovateľ nemá zriadenú elektronickú schránku, predkladá uchádzač 

písomne na tlačive záväznej ponuky v zalepenej a neporušenej obálke poštou, kuriérom 

http://www.brezno.sk/
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alebo osobne doručením do podateľne Mestského úradu v Brezne na adresu:  

            Mesto Brezno -Mestský úrad Brezno, útvar prednostky,   

            Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01 Brezno  

s presným označením odosielateľa – uchádzača (adresa/trvalý  pobyt  resp.  sídlo    

spoločnosti/      

miesto podnikania) na obálke a   

obálku viditeľne označiť textom: „ Neotvárať SÚŤAŽ – predaj pozemku  v lokalite 

Mazorníkovo – ulica Poľná“; ponuky budú vyhodnotené súťažnou komisiou  do 

pätnástich pracovných dní od ukončenia lehoty na predkladanie ponúk,  

 

 súťažné návrhy uchádzači predkladajú tak, že každý uchádzač môže podať len jeden 

súťažný návrh na predmet tejto súťaže  

 ak podá predkladateľ viac súťažných návrhov  na predmet tejto súťaže, budú  všetky 

jeho súťažné návrhy  zo súťaže vylúčené  

 súťažné návrhy môžu uchádzači predkladať v termíne najneskôr do .............. do .... hod., 

(v súťažných podmienkach sa presne uvedie deň a hodina lehoty na predkladanie 

súťažných návrhov, ktorá bude v trvaní 30 dní od vyhlásenia VOS),  

 súťažný návrh je možné podať len na tlačive záväznej ponuky, ktorú si možno stiahnuť 

z internetovej stránky www.brezno.sk, alebo si ho možno osobne prevziať v úradných 

hodinách v kancelárii č. d. 25, I. posch.;  

 povinnosť uchádzača fyzická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky 

s povinnosťou uviesť  titul, meno a  priezvisko, rod. priezvisko, dát. narodenia, rodné 

číslo, trvalý pobyt, uviesť bankové spojenie - číslo účtu a telefónne číslo;  

 povinnosť uchádzača - právnická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky,  

s povinnosťou uviesť sídlo a IČO, uviesť osobu oprávnenú konať za právnickú osobu - 

titul, meno a priezvisko, miesto trvalého pobytu, uviesť bankové spojenie - číslo účtu a 

telefónne číslo;  

 k súťažnému návrhu uchádzač musí priložiť  čestné prehlásenie, že nemá žiadny dlh 

voči mestu Brezno a ani organizáciám zriadeným mestom a vyplnené tlačivo „Súhlas 

so spracovaním osobných údajov“ zverejnené na www. brezno.sk  

 pri ponukách zasielaných poštou alebo kuriérom nerozhoduje pečiatka pošty, ale deň 

doručenia návrhu v sídle vyhlasovateľa. Na ponuky doručené po uvedenom termíne sa 

neprihliada.  

 

Neprihliada sa na návrhy navrhovateľov, ktorí sú v konkurze alebo v likvidácii, alebo ktorí 

majú voči Mestu Brezno a jeho príspevkovým a rozpočtovým organizáciám, ako aj k 

spoločnostiam s väčšinovou účasťou ku dňu podania ponuky akýkoľvek peňažný, alebo 

nepeňažný záväzok po lehote splatnosti, ako aj záväzok, ktorý mesto muselo odpísať ako 

nevymožiteľný.  
 

B/ Využitie nehnuteľností  

Podľa ÚPN mesta Brezna, schválený mestským zastupiteľstvom mesta Brezno dňa 14.12.2001 

a to  schválením Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o záväzných častiach 

územného plánu mesta Brezna VZN č. 065, uzn. č. 134/2001/II. s účinnosťou od 01.01.2002 v 

znení neskorších doplnkov, sa predmetný pozemok v k.ú. Brezno (intravilán) nachádzajú v 

urbanizovanom okrsku č.9 IBV Vrchdolinka, z hľadiska územného určenia vo funkčnom území 

BČ = obytné územie čisté: 

 

- slúži výlučne pre bývanie v bytových domoch s priľahlou zeleňou alebo v skupinách 
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rodinných domov s úžitkovými záhradami pre osobnú potrebu na pozemkoch menších ako 

1000 m2.  

- prípustné je umiestnenie zariadení základnej občianskej vybavenosti a funkcií slúžiacich len 

pre obsluhu tohoto územia. Prevádzkovanie týchto zariadení nesmie mať z hľadiska životného 

prostredia obťažujúci vplyv na kvalitu bývania.  

- neprípustné sú také aktivity, ktoré produkujú hluk, zápach, pôsobia neesteticky alebo 

vyžadujú pravidelnú alebo častú ťažkú nákladnú dopravu.  

- z hľadiska riešenia dopravy je potrebné v týchto územiach vylúčiť nákladnú dopravu s 

výnimkou občasnej dopravnej obsluhy. Odstavovanie a garážovanie osobných vozi-diel je 

nutné riešiť na pozemkoch bytových resp. rodinných domov. Parkovacie plochy IAD je možné 

budovať len pri objektoch vybavenosti na ich vlastných pozemkoch.  

 

Vhodné funkcie:  

1.  rodinné domy 

2.  bytové domy 

3.  byty majiteľov a správcov 

 

Prípustné funkcie (za určitých obmedzujúcich podmienok): 

1.  polyfunkčné domy s bývaním 

2.  zariadenia základnej občianskej vybavenosti  

3.  nevýrobné služby 

 

Koeficient prípustnej hladiny (výšky zástavby) = 2 nadzemné podlažia (vrátane využiteľnosti 

podkrovia) 

Koeficient zastavanosti v lokalite je max 40% (pomer zastavanej plochy k výmere pozemku)  

 

Využitie pozemku odporúčame v zmysle uvedených regulatívov a funkcii (skladby objektov) 

podľa ÚPN. 

 

Upozorňujeme, že k parcele je potrebné zabezpečiť prístupovú komunikáciu a teda je 

potrebné: 

- navrhnúť technické riešenie prístupovej komunikácie, zapracovať otočku – obratisko, 

- stavbu účelovej prístupovej komunikácie a vjazdu je potrebné územne a stavebne 

povoliť. 

 
 

C/ Stanovenie minimálnej ceny  

Minimálna kúpna cena požadovaná vyhlasovateľom  je ( 55  eur za  1m² ) t.j. 33 770,00 eur 

pozemku, ktorý je predmetom tejto súťaže.   

 

D/ Ďalšie povinnosti uchádzača pri predkladaní návrhov  

 uchádzač je povinný zložiť finančnú zábezpeku vo výške  5 000,00 eur  (slovom 

päťtisíc  eur), s povinnosťou uviesť variabilný symbol (uchádzač - právnická osoba 

uvedie IČO, uchádzač - fyzická osoba uvedie rodné číslo) a to na bankový účet mesta 

Brezno, vedený v peňažnom ústave Prima banka Slovensko, a. s., IBAN : SK34 5600 

0000 0020 0279 5045,  a to  najneskôr v posledný deň lehoty určenej na 

predkladanie súťažných návrhov;  

 Doklad preukazujúci úhradu finančnej zábezpeky musí byť priložený k súťažnému 

návrhu (výpis z bankového účtu – internetbanking, kópia dokladu o vklade na bankový 
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účet a pod.) 

 finančná zábezpeka bude víťaznému uchádzačovi započítaná do celkovej kúpnej ceny,  

 finančná zábezpeka bude tým navrhovateľom, ktorí nesplnili podmienky ako aj 

neúspešným navrhovateľom súťaže vrátená do 30 pracovných dní odo dňa zasadnutia 

komisie na vyhodnotenie  súťažných ponúk,  

 celá zložená finančná zábezpeka spolu s príslušenstvom prepadá v prospech 

vyhlasovateľa súťaže v prípade, ak úspešný uchádzač neuzatvorí kúpnu zmluvu v 

lehote určenej vyhlasovateľom súťaže, pričom momentom prepadnutia zábezpeky 

vyhlasovateľ súťaže nie je viazaný predloženou ponukou uchádzača, ktorému prepadla 

predložená zábezpeka a vyhlasovateľ súťaže je oprávnený rokovať o uzatvorení kúpnej 

zmluvy s uchádzačom v poradí nasledujúcom, podľa kritéria uvedeného v bode E.  

 

E/ Kritéria hodnotenia predložených návrhov  

 jediným kritériom hodnotenia predložených návrhov je najvyššie ponúknutá kúpna 

cena predložená navrhovateľom za predmet súťaže ako celok podľa týchto súťažných 

podmienok;  

 najvyššej ponúknutej cene za predmet súťaže ako celok, bude pridelené poradie č. 1, 

ďalšej v poradí ako druhej najvýhodnejšej poradie č. 2 atď. V prípade rovnakej 

ponúknutej ceny za predmet súťaže ako celok, rozhodne skorší termín podania návrhu;  

 

F/ Zásady ostatného obsahu zamýšľanej zmluvy, na ktorých vyhlasovateľ trvá  

 vyhlasovateľ podmieňuje akceptáciu predaja nehnuteľností podľa vyhlásených 

podmienok primátorom mesta, na základe vyhodnotenia návrhov komisiou zriadenou 

menovacím dekrétom primátora v počte 5 členov z toho 3 poslanci a 2 zamestnancov 

MsÚ. 

 vyhlasovateľ požaduje, aby úspešný uchádzač do 30 dní od doručenia písomného 

akceptovania ponuky primátorom mesta uzatvoril kúpnu zmluvu s vyhlasovateľom;  

 vyhlasovateľ požaduje, aby úspešný uchádzač uhradil kúpnu cenu do 15 dní odo dňa 

účinnosti kúpnej zmluvy, inak si vyhlasovateľ vyhradzuje právo odstúpiť od zmluvy; 

 v prípade ak vyhlasovateľ súťaže odstúpi od zmluvy podľa predchádzajúceho bodu, má 

právo na zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške  poskytnutej finančnej zábezpeky;   

 úspešný uchádzač sa zaväzuje kúpiť predmet súťaže v stave v akom sa nachádza ku dňu 

podpisu kúpnej zmluvy;  

 vyhlasovateľ podá návrh na vklad do katastra nehnuteľností až po uhradení celej kúpnej 

ceny;  

 správne poplatky spojené s návrhom na vklad znáša v plnom rozsahu navrhovateľ - 

kupujúci;  

 kúpna zmluva je v súlade s § 5a zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe 

k informáciám povinne zverejňovanou zmluvou a podľa § 47a Občianskeho zákonníka 

v znení neskorších predpisov nadobúda účinnosť dňom nasledujúcom po dni jej 

zverejnenia na webovom sídle vyhlasovateľa.  

 

G/ Vyhlasovateľ si vyhradzuje právo  

 aby úspešný uchádzač uzatvoril kúpnu zmluvu v lehote do 30 dní od doručenia 

písomnej akceptácie ponuky  primátorom mesta, 

 v prípade nedodržania platobných podmienok a lehoty na uzatvorenie kúpnej zmluvy 

môže vyhlasovateľ predmet súťaže ponúknuť ďalším navrhovateľom v poradí určenom 

pri vyhodnotení predložených ponúk alebo súťaž ukončiť ako neúspešnú, a to aj ak bol 

predložený a vybratý len jeden súťažný návrh a nedôjde na strane navrhovateľa k 



   60 z 121 

 

uzatvoreniu kúpnej zmluvy v požadovanej lehote;  

 odmietnuť kedykoľvek všetky predložené súťažné návrhy;  

 vyhlásené podmienky súťaže meniť, alebo súťaž zrušiť bez výberu súťažného 

návrhu, a to aj po predložení súťažných návrhov, alebo súťaž zrušiť počas lehoty na ich 

výber, ukončiť súťaž ako neúspešnú, alebo predĺžiť lehotu na predkladanie ponúk, 

predĺžiť lehotu na vyhlásenie výsledkov súťaže;  

 Mesto je povinné bezodkladne upovedomiť všetkých záujemcov o zrušení 

obchodnej verejnej súťaže s uvedením odôvodnenia jej zrušenia. Informáciu o 

zrušení obchodnej verejnej súťaže spolu s odôvodnením mesto uverejňuje 

spôsobom, ktorým vyhlásilo podmienky obchodnej verejnej súťaže. 

 zmena podmienok súťaže sa môže vykonať spôsobom a prostriedkami tak, ako bola 

obchodná verejná súťaž vyhlásená (úradná tabuľa a internetová stránka mesta Brezna).  

 

 

H/ Spôsob vyhlásenia výsledkov obchodnej verejnej súťaže  

 Všetky návrhy podané do obchodnej verejnej súťaže mesto zverejňuje do 10 

pracovných dní od uplynutia lehoty na predkladanie návrhov, po dobu minimálne 

30 dní, na úradnej tabuli mesta a na webovom sídle mesta,  

 navrhovateľ víťaznej ponuky  bude o výbere ponuky informovaný  do 15 pracovných 

dní od vyhodnotenia súťažných návrhov súťažnou komisiou;  

 vyhlasovateľ uverejní informáciu o víťazovi  obchodnej verejnej súťaže alebo o 

ukončení obchodnej verejnej súťaže bez výberu súťažného návrhu alebo o zrušení 

obchodnej verejnej súťaže alebo o zmene podmienok obchodnej verejnej súťaže na 

webovom sídle vyhlasovateľa (www.brezno.sk) a na úradnej tabuli;  

 mesto neprihliada k návrhom predloženým do obchodnej verejnej súťaže, ktoré 

nesplnia podmienky obchodnej verejnej súťaže. Mesto oznámi záujemcovi 

vylúčenie jeho návrhu z obchodnej verejnej súťaže spolu s odôvodnením v lehote 

30 dní od vyhodnotenia návrhov. 

 

 

I/ Ďalšie podmienky obchodnej verejnej súťaže  

 uchádzač podaním súťažného návrhu prejavuje súhlas s časovým priebehom obchodnej 

verejnej súťaže, dodržiavaním požiadaviek na dôvernosť údajov, vymedzením 

predmetu obchodnej verejnej súťaže obsahom zamýšľanej zmluvy na ktorých 

vyhlasovateľ trvá a uverejnenými podmienkami;  

 účastníci súťaže sú viazaní svojimi návrhmi do doručenia oznámenia vyhlasovateľa, že 

ich návrhy sa odmietli  

 jazyk, v ktorom uchádzači musia predložiť svoj súťažný návrh je slovenský jazyk;  

 zasadnutia komisie je prístupné verejnosti, ako aj účastníkom súťaže, s prihliadnutím 

na kapacitu miestnosti, kde sa výsledky súťaže budú vyhodnocovať;  

 na neúčasť niektorého z uchádzačov pri otváraní obálok sa neprihliada;  

 návrh je neodvolateľný odo dňa nasledujúceho po dni skončenia podávania súťažných 

návrhov;  

 vyhlasovateľ náklady spojené s účasťou navrhovateľa na súťaži neuhrádza;  

 do vyhodnotenia bude zaradená každá ponuka, ktorá bude obsahovať všetky náležitosti 

podľa podmienok pre zaradenie do obchodnej verejnej súťaže;  

 osobitný nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou v súťaži nevzniká 

uchádzačovi, ktorý v súťaži zvíťazil a ani uchádzačovi, ktorý bol v súťaži neúspešný 
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alebo nesplnil podmienky súťaže a bol vylúčený,  

 materiály predložené v ponuke sa navrhovateľom nevracajú  

 

 

J/  Podávanie informácii  

Bližšie informácie Vám budú poskytnuté na Mestskom úrade v Brezne – útvar prednostky   

(kancelária č. 25, I. posch.), telefonicky na č. tel.: 048 6306 262, alebo e-mailom na adrese 

lucia.lickova@brezno.sk;   
 

 

K/  Súhlasí 

 

v prípade, že obchodná verejná súťaž bude neúspešná, s jej opakovaným vyhlásením za 

rovnakých podmienok ako sú schválené v bode V/ tohto uznesenia 
 

Hlasovanie číslo: 20 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  1 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 16 za, 1 proti, 1 sa zdržal. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10. 8.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno: I. berie na vedomie žiadosť spoločnosti Istrofinal o 

uzatvorenie kúpnej zmluvy na pozemky tvoriace komunikácie, chodníky a sídliskovú zeleň. II. 

uzatvorenie, schvaľuje uzatvorenie kúpnej zmluvy, ako je ďalej uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 
         žiadosť spoločnosti ISTROFINAL SPV TT, s.r.o. o uzatvorenie kúpnej zmluvy.  
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II/     Schvaľuje 

    

uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl.  zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky 

zákonník, v znení neskorších predpisov medzi:  

 

 ISTROFINAL SPV TT, s.r.o. , IČO: 47 966 599, so sídlom: Mydlárska 7A, 010 01 

Žilina (predávajúci) 

a  

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno   (kupujúci) 

 

Predmetom kúpnej zmluvy je odplatný prevod vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam a 

stavebným objektom: 

 

ad 1/ nehnuteľnostiam vo výlučnom vlastníctve predávajúceho, nachádzajúcim sa v kat. 

úz. Brezno, a to: 

• pozemok parc. č. 610/382 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 188 m2,  

• pozemok parc. č. 610/383 C KN – zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 46 m2, 

ktoré sú Okresným úradom Brezno, katastrálny odbor evidované na LV č. 14793 pre 

k.ú. Brezno. 

 

• pozemok parc. č. 610/558 C KN – ostatná plocha o výmere 23 m2  

• pozemok parc. č. 610/559 C KN – ostatná plocha o výmere 151 m2  

• pozemok parc. č. 610/560 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 382  m2  

• pozemok parc. č. 610/562 C KN – ostatná plocha o výmere 49 m2  

• pozemok parc. č. 610/573 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 35 m2  

• pozemok parc. č. 610/574 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 37 m2  

•  ktoré boli vytvorené Geometrickým plánom č. 4456116-060/2023, vyhotoveným Ing. 

Jánom Belkom, SGS Brezno, s.r.o., IČO: 44563116 z pôvodného pozemku žiadateľa 

parc. č. 610/97 C KN v k.ú. Brezno. 

 

ad 2/ stavebným objektom vo výlučnom vlastníctve predávajúceho a to: 

 SO A 04 – Komunikácie a spevnené plochy (vybudovaného v zmysle stavebného 

povolenia zo dňa 16.09.2021 vydaného mestom Brezno pod č. MsÚ 12229/2021-07) 

 SO A 05 – Sadové úpravy (vybudovaného v zmysle stavebného povolenia zo dňa 

10.09.2021 vydaného mestom Brezno pod č. MsÚ 10339/2021-10) 

 SO 01   - Komunikácie (vybudovaného v zmysle stavebného povolenia zo dňa 

06.06.2019 vydaného mestom Brezno pod č. MsÚ-1729/2019-31). 
 

 
Za podmienok: 

 

- kúpna cena za všetky nehnuteľnosti a objekty je spolu 4,- Eur  

- predávajúci sa kupujúcemu zaväzuje zabezpečovať údržbu zelene v rámci objektu SO A05 

Sadové úpravy, a to po dobu 24 mesiacov od povolenia vkladu vlastníckeho práva do katastra 

nehnuteľností 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľnosti bude 

znášať predávajúci  

- návrh na vklad podá predávajúci  
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Hlasovanie číslo: 21 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 17, pardon, zo 17 prítomných 16 za, zdržal sa 1. Konštatujem, že návrh bol 

schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10. 9.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno. I. berie na vedomie žiadosť spoločnosti Istrofinal o 

zriadenie vecného bremena, predmetom ktorého je uložiť plynovod, vrátane jeho údržby a 

opráv. II. schvaľuje zriadenie vecného bremena, ako je uvedené v texte. Ďakujem, nech sa páči, 

hlasujte.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 
         žiadosť spoločnosti ISTROFINAL SPV TT, s.r.o. o zriadenie vecného bremena, 
predmetom ktorého je umožniť uložiť plynovod vrátane jeho údržby a opráv. 

 
II/     Schvaľuje 

    

zriadenie vecného bremena podľa § 151o a nasl.  zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky 

zákonník, v znení neskorších predpisov medzi:   

 

ISTROFINAL SPV TT, s.r.o, IČO: 47 966 599, so sídlom: Mydlárska 7/A, 010 01 Žilina  
          (oprávnený z vecného bremena) 

a  

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno 

(povinný z vecného bremena ) 
 

Povinný z vecného bremena je v kat. území Brezno výlučným vlastníkom (1/1):  

 pozemku parc. č. 610/96  C KN, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 6713 m2, 

 pozemku parc. č. 610/386 C KN, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 16 m2 
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ktoré sú evidované na LV č. 2351 kat. úz. Brezno. 

 

Oprávnený z vecného bremena je výlučným vlastníkom (1/1) nehnuteľností:  

- pozemku parc. č. 610/205 C KN, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 503 m2, ktorý 

je evidovaný na LV č. 14793 pre kat. úz. Brezno. 

vecné bremeno spočíva v povinnosti vlastníka pozemku parc. č. 610/96 C KN, 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 6713 m2, pozemku parc. č. 610/386 C KN, zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 16 m2, umožniť každodobému vlastníkovi pozemku parc. č. 

610/205 C KN, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 503 m2, v kat. úz. Brezno uloženie  

inžinierskeho zariadenia (plynovod), vrátane jeho údržby a opráv na povinných 

nehnuteľnostiach, a to v rozsahu podľa: Geometrického plánu č. 44563116-073/2023 zo dňa 

3.11.2023, vyhotovený spoločnosťou SGS Brezno, s.r.o. Lichardova 29, Brezno 977 01, 

IČO:44 563 116.     

To všetko za podmienok: 

 

- vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú a bezodplatne, je spojené s vlastníctvom veci 

a prechádza s vlastníctvom veci na jej nadobúdateľa (zriaďuje sa in rem) 

- všetky náklady spojené so zriadením vecného bremena bude v celom rozsahu znášať 

oprávnený z vecného bremena. 

 

Hlasovanie číslo: 22 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10.10.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno. I. berie na vedomie žiadosť spoločnosti Istrofinal o 

zriadenie vecného bremena, predmetom ktorého je uložiť vodovod, vrátane jeho údržby a opráv, 

II. schvaľuje zriadenie vecného bremena, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 
         žiadosť spoločnosti ISTROFINAL SPV TT, s.r.o. o zriadenie vecného bremena, 
predmetom ktorého je umožniť uložiť vodovod vrátane jeho údržby a opráv. 
 
II/     Schvaľuje 

    

zriadenie vecného bremena podľa § 151o a nasl.  zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky 

zákonník, v znení neskorších predpisov medzi:  

 

ISTROFINAL SPV TT s.r.o. .  IČO: 47 966 599, so sídlom: Mydlárska 7/A, 010 01 Žilina  
          (oprávnený z vecného bremena) 

a  

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno 

(povinný z vecného bremena) 

 

Povinný  z vecného bremena je v kat. území Brezno výlučným vlastníkom (1/1):  

 pozemku parc. č. 610/96 C KN, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 6713m2, 

 pozemku parc. č. 610/386 C KN, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 16 m2 

ktoré sú evidované na LV č. 2351 kat. úz. Brezno. 

 

Oprávnený z vecného bremena je výlučným vlastníkom (1/1) nehnuteľností:  

- pozemku parc. č. 610/205 C KN, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 503 m2, ktorý je 

evidovaný na LV č. 14793 pre kat. úz. Brezno. 

 

vecné bremeno spočíva v povinnosti vlastníka pozemku parc. č. 610/96 C KN, 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 6713 m2 a pozemku parc. č. 610/386 C KN, zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 16 m2, umožniť každodobému vlastníkovi pozemku parc. č. 

610/205 C KN, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 503 m2 uloženie inžinierskeho  

 

zariadenia (vodovod), vrátane jeho údržby a opráv na povinných nehnuteľnostiach, a to 

v rozsahu podľa: Geometrického plánu č. 44563116-074/2023 zo dňa 3.11.2023, vyhotovený 

spoločnosťou SGS Brezno, s.r.o. Lichardva 29, Brezno 977 01, IČO:44 563 116. 

 

To všetko za podmienok: 

 

- vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú a bezodplatne, je spojené s vlastníctvom veci 

a prechádza s vlastníctvom veci na jej nadobúdateľa (zriaďuje sa in rem) 

- všetky náklady spojené so zriadením vecného bremena bude v celom rozsahu znášať 

oprávnený z vecného bremena. 

 

Hlasovanie číslo: 23 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10.11.“Dobre, nech sa páči. Tak poprosím ešte chvíľu vydržať. Bod 10.11 predkladám ja 

a spracoval odbor ekonomiky a správy majetku mesta v zastúpení pani vedúcou, nech sa páči.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Predkladáme vám návrh poradovníka na schválenie, ktorý je spracovaný v súlade s § 5 ods. 2, 

ods. 4 platného VZN 11/2023, ktoré nadobudlo účinnosť 9.7.2023. Zároveň rušíme posledne 

schválený poradovník a to z toho dôvodu, že tento poradovník nebol spracovaný ani s VZN 

04/2012, teda platný ešte pred novým VZN-kom. Toto sme my prerokovali už v mesiaci októbri 

na sociálnej komisii, kde sme sa vlastne - ide o ten princíp, že do poradovníka je potrebné, 

alebo poradovník je potrebné urobiť tak, aby boli zoradené žiadosti podľa dátumu, kedy 

komplexne je žiadosť vybavená a ako z toho hľadiska podania žiadosti. Zároveň v čase, keď 

predkladáme tento poradovník sme s každým jedným žiadateľom o nájomný byt buď telefonicky 

alebo písomne komunikovali, pretože aj podľa VZN medzitým nesmie mať inú nehnuteľnosť, čo 

sa stalo, že buď sami poslali mail alebo sme zistili, že medzitým nadobudli nehnuteľnosť. A 

druhou takou podstatnou náležitosťou je to, že v čase, keď sa schvaľuje poradovník, nesmie 

mať žiadateľ podlžnosti voči mestu a jeho zriadeným a založeným organizáciám. V tej 

dôvodovej správe, dali sme si kus viacej roboty s tým, ale v tej dôvodovej správe presne píšeme, 

že koľko žiadostí ako bolo zaradených a predmetnú, predmetný návrh poradovníka je zaradený, 

myslíme si, v súlade s týmto VZN-kom. Bol prerokovaný aj so sociálnou komisiou. Samozrejme, 

v prípade, že nastane prípad osobitného zreteľa, ako je uvedené vo VZN-ku alebo sociálna 

komisia bude mať za to a že je potrebné niekoho uprednostniť, keď to tak poviem v prideľovaní 

bytu, tak toto právo návrhu komisia sociálna má. Z mojej strany všetko. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto bodu, pani poslankyňa. Či 

ešte ty, Martin? Poď, dobre. Pani poslankyňa a predsedníčka komisií Ľubka Štugnerová, nech 

sa páči, môžeš.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne za slovo. Takže ako už bolo povedané, vlastne ten poradovník sa teraz celý 

tak prekopal, celý prerobil v súlade s platným novým VZN, keď sa robil prvý poradovník, teda 

za prvý polrok sa postupovalo podľa, v zmysle starého, potom následne prebehla kontrola 
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hlavnou kontrolórkou a vlastne na základe toho bolo ďalšie toto nové VZN schválené. Ako 

odznelo, vlastne ten, predtým žiadosti, ako chodili, boli zaevidované, ale niekedy bol rozdiel aj 

rok alebo 2 roky, kým ten žiadateľ k tej pôvodnej žiadosti doplnil určité materiály, ktoré chýbali 

atď. A vždy bol platný ten prvý dátum a teraz v zmysle tohto zákona máme stanovené, že vlastne 

len kompletná žiadosť, kedy je na komplet spracovaná, tak vtedy sa berie ako do poradovníka, 

takže všetky tie žiadosti sú teraz takto podľa dátumov zoradené, ako boli skompletizované, preto 

sa ten poradovník tak pomenil ako ja. Naozaj, pani Auxtová, aj teda pani vedúca odboru si dali 

na tom záležať, komunikovali s každým jedným žiadateľom, aby, lebo niektoré veci sa vyskytli, 

že už si ináč bývanie zariadili, alebo proste už nechceli byť ďalej v poradovníku. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pán poslanec Struhár, môžeš, Dano? Nech sa páči.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Dobrý deň, ďakujem za slovo. A mám otázku: bolo povedané, že pokiaľ žiadateľ nadobudol 

nejakú nehnuteľnosť, mňa zaujíma, či ide o to, že potreboval nadobudnúť celú nehnuteľnosť 

alebo stačí, že nadobudol nejakú časť nehnuteľnosti. Jedná sa mi o to, že v poradovníku 

trojizbové, trojizbové byty bola určitá osoba, ktorá pred tromi rokmi prišla k jednej tretine 

domu zdedenej po mame. Myslím si, že keby mala informáciu o tom, že v takomto prípade by 

bola vyradená z poradovníku, tak tú jednu tretinu by určite prepisovala na niekoho iného alebo 

ju darovala, ja neviem komu. To je jedno. Len chcem vedieť, či musí byť majiteľ alebo teda 

nadobudne nehnuteľnosť celú alebo stačí iba časť nehnuteľnosti a hneď je ten človek vyradený 

z poradovníka. O to mi ide. Chcem sa spýtať na toto.“  

Bc. Ľubica Štugnerová (poslankyňa)  

„Nie som síce právnik, ale myslím si, že aj tá časť stačí, lebo ak nadobudla nehnuteľnosť v 

jednej tretine, tak ona má tým pádom, dajme tomu v prípade potreby to bývanie vyriešené.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Lebo to je na diskusiu, aj čo sa týka BSM, aj poviem podielového spoluvlastníctva, napr. 

manželov. Takže to je, ako skôr je to o tom, že aby sme sa možno do budúcna dohodli, ako 

budeme k tomu pristupovať, hej? Lebo v podstate väčšina ľudí má v nejakom spoluvlastníctve 

nehnuteľnosť, väčšina. Takže vravím, napr. v prípade manželstva je to BSM alebo v prípade a 

keď sa aj rozvedú manželia, lebo veľa máme takých žiadateľov, že poviem, jeden má problém, 

tak veľa razy poviem, z tých ľudí, jeden je ako keby na ulici, druhý v tej nehnuteľnosti ďalej 

býva, ale napriek tomu má nejaký podiel alebo vzťah k tej nehnuteľnosti.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„No určite to treba doriešiť, nakoľko takých vecí bude viacej a myslím si, že potom aj komisia 

by mala zase schváliť, alebo teda brať aj tento zreteľ.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ja odporúčam, aby aj komisia si to prebrala, že ako budeme k tomu pristupovať, prípadne ako 

sa to potom jasne upraví, aby boli jasné podmienky pre všetkých, aby bolo zrejmé, ale najprv 
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si to vydiskutujte v komisii, prizvite si aj právnikov z úradu a dohodnite sa v podstate na 

nejakom závere vo vzťahu k tejto téme, lebo otázka je to dobrá.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Aby neboli zbytočne diskvalifikovaní ľudia, ktorí vôbec o tom v podstate ako keby aj 

nerozumie.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ja viem aj o kom hovoríš tento prípad, lebo aj mňa oslovil, takže viem o tom.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„V poriadku, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Takže poprosím ťa potom... dobre? Ľubka. Áno?“ 

Bc. Ľubica Štugnerová (poslankyňa)  

„Ozaj na. Ďakujem za slovo. Môžme sa dohodnúť potom na komisii, že sa to prizve, že ja si 

myslím, že tá výnimka, ako keď má nejaké podielové vlastníctvo a má takto zdokumentované, 

že tam nebýva, alebo že ju nevyužíva alebo nejakým spôsobom, keď je to napr. pri rozvode 

alebo v takýchto veciach, tak by sa dala dať výnimka.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ako, však my každý prípad aj tak posudzujeme cez odbor starostlivosti pre obyvateľa, 

takže dá sa to aj takto podmieniť. Dobre, ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu 

končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. zrušuje uznesenie číslo 107 z roku 2023 a po druhé, 

schvaľuje poradovník žiadateľov o pridelenie nájomných bytov a obytných miestností.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

         

I/  zrušuje 

   

uznesenie Mestského zastupiteľstva v Brezne č. 107/2023 zo dňa 17. mája 2023  

 

II/  schvaľuje 

 

poradovník žiadateľov o pridelenie nájomných bytov a obytných miestností v zariadeniach 

určených k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta 
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Hlasovanie číslo: 24 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 10.12. Nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje zmenu uznesenia číslo 168 z 2023, kde 

predmetom je spoluvlastnícky podiel pani Kréttovej, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

            

I/       Schvaľuje 

 

zmenu  uznesenia  Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 168/2023 zo dňa 23.08.2023  

v  časti  III. /  tak, že  časť textu v znení: 

„ za  spoluvlastnícky podiel na pozemku: 

 parc. reg. C-KN č.  3976/67 - trvalý trávny porast o výmere 819 m2 

 evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV 

č. 5618, k. ú. Brezno,  pod B6 pre Janku Krettovú  v podiele 20/48“  

 

sa nahrádza znením:  

„ za  spoluvlastnícky podiel  20/48  na pozemkoch: 

 diel 2 o výmere 249 m2  
ktorý sa oddeľuje od parc. C-KN č. 3976/67- trvalý trávny porast o výmere 819 m2,  

k. ú.  Brezno, LV 5618, vedená pod B1  pre Mesto Brezno v spoluvlastníckom podiele 

28/48, pod B2 pre Janku Krettová v spoluvlastníckom podiele 20/48, a pričleňuje sa  

k novovytvorenej parc. C-KN č. 3976/66 – trvalý trávny porast o výmere 2726 m2 

 diel 4 o výmere 570 m2 

ktorý sa oddeľuje od parc. C-KN č. 3976/67- trvalý trávny porast o výmere 819 m2,  

k. ú.  Brezno, LV 5618, vedená pod B1  pre Mesto Brezno v spoluvlastníckom podiele 

28/48, pod B2 pre Janku Krettová v spoluvlastníckom podiele 20/48, a pričleňuje sa  

k novovytvorenej parc. C-KN č. 3976/68 – trvalý trávny porast o výmere 2322 m2 
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         podľa geometrického plánu č. 36639729-282/2022, vypracovaným SaJ, Židlovo 3. 

Brezno 977 01, úradne overeným Okresným úradom Brezno, odbor katastrálny,  pod č. 

G1-372/23.“ 

 

Hlasovanie číslo: 25 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 11/ 

Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2024 - 2026 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 11. Tam je odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu 

na roky 2024 - 2026. Predkladá pani hlavná kontrolórka, tiež materiál spracovala. Prosím, aj 

ospravedlňte ju a berte ohľad na to, že ledva rozpráva a ďakujem, že si prišla aj napriek tomu. 

Nech sa páči, ak aspoň dvoma vetami.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Vážený pán primátor, vážené poslankyne, vážení poslanci, ja som to považovala za dôležité, 

lebo moje stanovisko k rozpočtu je naozaj asi tým dokumentom, z ktorého aj vy vychádzate. 

Napísala som tam všetko, čo je potrebné, dôležité, upozornila som na riziká, ako to robím vždy 

a sedím tu hlavne preto, aby som povedala, že, nielen ja som chorá, ale aj to celé prostredie a 

všetko, čo, v akom sa tvoril ten rozpočet, je choré. Takže naozaj, ale ja potrebujem naozaj 

povedať aj to, že všetci tí zamestnanci, ktorí na tom robili, majú môj obdiv doslova a do 

písmena, lebo, lebo robilo sa to veľmi ťažko, a preto naozaj ďakujem a budem sa snažiť 

odpovedať na vaše otázky.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu. Nech sa páči, Peťka, môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Pani kontrolórka, ja som si prečítala tvoje stanovisko a chcem sa aj tebe poďakovať, 

pretože píšeš tak veľmi jasne a zrozumiteľne tie veci, aj rozumiem všetkému, čo si teraz 

povedala. Rovnako ďakujem aj za, za vysvetlenie všetkých, všetkých podrobností. Takže ja som 
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chcela len vysloviť takú, takú podporu a poďakovanie.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Tak ste šetrili 

pani hlavnú kontrolórku. Nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie odborné stanovisko hlavnej 

kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2024.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
  

I/ berie na vedomie 
 

 

Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2024  

 

Hlasovanie číslo: 26 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Ďakujem.“ 
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K bodu 12/ 

Návrh rozpočtu mesta Brezna na roky 2024 – 2026 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„A prešli by sme k bodu 12, Návrh rozpočtu mesta Brezna na roky 2024 - 2026. A poprosím 

pani vedúcu, nech sa páči.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„V zmysle zákona 583 z roku 2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov predkladáme návrh rozpočtu na roky 2024 - 2026, pričom 

záväzný je rok 2024. Návrh rozpočtu mesta bol zverejnený na webovom sídle, na úradnej tabuli, 

na elektronickej tabuli do 7.10., do 7.12. bolo možné vyjadrenie obyvateľov mesta Brezna sa 

teda vyjadriť k návrhu rozpočtu. Nedostali sme žiadne vyjadrenie, či už kladné alebo záporné 

a zvesený bol včerajším dňom. Návrh rozpočtu sme zostavili pre rok 2024, ktorý je v podstate 

najpodstatnejší, lebo ten budete schvaľovať ako vyrovnaný, hlavne bežné výdavky sú, teda 

bežný rozpočet je vyrovnaný. Kapitálový rozpočet je schodkový, vykrytý príjmovou finančnou 

operáciou, ale vlastne všetky tieto podrobnosti jednak popísala aj porovnala s 

predchádzajúcimi rokmi pani kontrolórka v jej stanovisku, ale nachádzajú sa v podstate aj v 

našom návrhu rozpočtu, nakoľko uvádzame skutočnosť roky 20 - 21, aj očakávanú skutočnosť 

roku 2023. Z mojej strany všetko. Ak budete mať otázky, zodpoviem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ja poviem, čo sa týka rozpočtu. V prvom rade sa chcem tiež poďakovať 

pani prednostke a pod ňou vedúcim zamestnancom a zamestnancom, ktorí na rozpočte 

pracovali. Takou, poviem dobrou správou, ako povedala aj pani hlavná kontrolórka v tom 

prostredí, v tom chorom prostredí, v ktorom sme ten rozpočet zostavovali je to, že napriek tomu, 

že mnohé samosprávy museli pristúpiť aj opakovane k zvyšovaniu daní a poplatkov, tak my sme 

k tomuto nepristúpili, ani nenavrhujeme to v rámci rozpočtu. Ďalšia vec je to, že určite treba 

vyzdvihnúť hlavne to, že hlavne sa nám podarilo rozpočet vôbec zostaviť, pretože viaceré 

samosprávy, ako počúvate denne z médií, musia ísť do rozpočtových provizórií a napriek 

akejkoľvek snahe jednoducho tie rozpočty nijako nezostavia, lebo je to nemožné z tých čísel, 

ktoré im vychádzajú. No a samozrejme, som rád, že napriek tomu, aká tá situácia v 

samosprávach momentálne je, kde moji kolegovia, ktorí majú 5 a viac volebných období za 

sebou, hovoria o tom, že takúto situáciu ani v roku 2008 - 2009, keď bola kríza, nezažili v 

samosprávach, že jednoducho je to najhoršia situácia, ktorú v rámci aj svojho pôsobenia, to 

nehovorím ja za seba, ale vravím, čo sa týka mojich kolegov, hlavne primátorov z iných miest 

nezažili. Pretože tá situácia, ktorá vznikla súhrou viacerých okolností, jedna vec, že nám rástli 

enormným spôsobom energie za posledné obdobie, enormným spôsobom nám rástli mzdové 

výdavky, enormným spôsobom nás zasiahla, čo sa týka všetkých tovarov, služieb, akýchkoľvek 

investícií, inflácia, akú si nepamätáme a ktorú v podstate eurozóna za svoju existenciu nezažila. 

Toto všetko vstupovalo do schvaľovania aj budúcoročného rozpočtu a čo je zásadná vec, je 

treba povedať, že vláda nás nijakým spôsobom, nijakým spôsobom v rámci rozpočtov 

nekorigovala, nedotovala a jednoducho museli sme vychádzať a vychádzame z toho, z toho, čo 
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bolo schvaľované ešte a pripravované v minulých obdobiach. Ďalej treba povedať, že napriek 

tomu, že ZMOS vstúpil do štrajkovej pohotovosti, že v podstate vyvíjal mnohé aktivity, do 

ktorých sa aj naše mesto zapojilo, tak jednoducho zásadný posun v tomto nenastal. Najväčší 

výpadok máme určite z príjmu podielovej dane, pretože daňovým bonusom sme prišli možno o 

2 000 000 euro, ktoré sme mali mať v prípade, že by daňový bonus schválený nebol. My s ním 

súhlasíme a nemáme s ním v rámci samosprávy problém, ale jednoducho, toto nám nikto 

nesanoval a je to obrovský výpadok. No a samozrejme treba povedať, že keď sa nám to podarilo 

aj nejak namodelovať, ja vyzdvihujem zase to a to, ďakujem všetkým, ktorí sa na tom podieľali, 

že ten rozpočet je hlavne reálny, že všetko zvládneme bez toho, aby sme museli prepúšťať 

zamestnancov, aby sme obmedzili základné služby pre obyvateľov, toto všetko bude v rámci 

tohto rozpočtu jednoducho zabezpečené. A čo je pozitívne je aj to, že budeme pokračovať v 

rozbehnutých investíciách a dokončíme ich a rozpočet s tým počíta a tým pádom mesto 

nezastaví rozvoj v celom rozsahu. Samozrejme, bol naplánovaný v inom rozsahu, ale nezastaví 

rozvoj a bude ďalej investovať do toho, čo momentálne potrebuje, je momentálne rozbehnuté. 

Pozitívnou správou je to, že aj včera, ak ste postrehli v médiách, tak vláda vyčlenila 60 000 000 

na dofinancovanie tohto roku, hej? Lebo o budúcom roku sa stále rokuje. Ja ale verím a mám 

také indície, že predsa len by ten budúci rok nemusel byť až taký katastrofický pre samosprávy 

a predpokladáme, že vláda nás dofinancuje. V akom rozsahu ale dneska hovoriť nevieme a 

nemôžme, ale čo sa týka aj tohto roku, nejaké zdroje nám ešte prídu, ale v našich podmienkach 

to nie je nič prevratné. Treba povedať, že je to, je to na to, aby sme jednoducho možno trošku 

skorigovali tú situáciu, ktorá v samosprávach, v samosprávach je. Takže ďakujem naozaj 

všetkým, ktorí sa pozitívne na tomto podieľali, aj pani hlavnej kontrolórke za to stanovisko, ja 

som rád aj za pomenovanie tých rizík a som rád, že aj v tom stanovisku je pomenované to, že 

sme na tie riziká reagovali, že sme ich zapojili do rozpočtu, že jednoducho ich predpokladáme 

a nastavili sme rozpočet, ktorý je veľmi opatrný vo vzťahu k budúcemu roku a takto by sme 

chceli aj v priebehu roku ďalej postupovať, samozrejme s tým, že našou ambíciou bude, ak sa 

tie rozpočtové prostriedky navýšia, čo predpokladáme, tak budeme rokovať o tom, že kde ich 

následne aj použijeme a využijeme v prospech našich obyvateľov. Takže ešte raz poďakovanie 

a ja otváram k rozpočtu rozpravu, nech sa páči, prvý pán zástupca Fašiang.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ďakujem za slovo. Na základe medializovaných informácií a tak isto toho, čo povedal pán 

primátor, že vláda zvažuje v budúcom roku dofinancovať samosprávy, chcem po dohode s 

predsedami komisií a väčšiny poslanec, väčšiny poslancov dať doplňujúci návrh. Návrh znie v 

odporúčaní, teda návrh znie: bod 3 odporúča primátorovi mesta v prípade dofinancovania 

samosprávy zo štátneho rozpočtu v roku 2024 vyčleniť finančné prostriedky na dofinancovanie 

dotácií pre šport, kultúru, mladé talenty na nenávratný finančný príspevok mesta, na podporu 

udržania a obnovy pamiatkovej zóny mesta Brezno, na poukážky pre seniorov, na príspevok pri 

narodení dieťaťa vo výške predchádzajúceho roku, a to formou zmeny rozpočtu na rok 2024. 

Dôvod, prečo takýto návrh predkladáme je ten, že zostaviť rozpočet bolo extrémne náročná a 

muselo sa škrtať všade, kde sa dá. Väčšina miest úplne zastavila dotácie pre šport, kultúru atď. 

a týka sa to aj veľkých krajských miest. Toto bolo prezentované na viacerých konferenciách, 

tak isto sa k tomu stavajú samosprávne kraje. Uvedomujeme si, že pre mnohé občianske 
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združenia bez takejto podpory je náročné vôbec prežiť. Keďže máme záujem, aby v meste aj 

naďalej fungovali občianske združenia, ktoré sa predovšetkým venujú deti a mládeži, rozvoju 

športu, kultúry atď., myslíme si, že je vhodné im dať dotáciu, pokiaľ to bude možné, pokiaľ štát 

dofinancuje samosprávy. Takže z toho dôvodu som po dohode s kolegami predložil tento návrh. 

Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. S faktickou? Pán poslanec Struhár.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Nebol som na stretnutí, prepáčte, teda mám to rozumieť tak, že ak nám štát niečo vyčlení, 

nejaké financie, tak z tých pôjdu, tie pôjdu práve na dotácie. Tak tomu správne rozumiem?“  

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Rozumieš tomu správne a bude to tak, pretože rozpočet je nastavený, aby sme zvládli všetko, 

čo je naplánované v roku, ale s tým, že nedávajú sa dotácie. Čiže tieto peniaze ak prídu, budú 

"niečo extra" a myslím si, že teda mali by ísť aj do tejto oblasti, aby úplne nezanikla, keďže 

vieme, ako ťažko bolo skúšaná posledné roky, či už to bol covid atď., zvyšovanie cien, inflácia, 

energia, jedno s druhým. Budeme hľadať spôsoby a riešenia. Isto, isto si pamätáš, na VÚC v 

minulom roku taktiež bola vyčlenená 0 na dotácie, potom v priebehu roka klesli ceny energie 

atď., ukázali sa nejaké úspory. Išli peniaze na dotácie, ale v ďaleko nižšej výške, ako tomu bolo 

obvykle, klesli zhruba na jednu tretinu. Takže uvidíme, ako sa bude rok vyvíjať. Ale toto je 

návrh, ktorý si myslím, že je reálny a zodpovedný. Takisto ešte by som rád povedal, keďže, aby 

nevznikla nejaká zbytočná panika, služby spojené s nájmom, ktoré mesto poskytuje pre kultúru 

a šport, ostávajú zachované. Tzn., že či už ľadová plocha, kultúrnici v Dome kultúry atď., Tieto 

ostávajú. Ale tie dotácie, ktoré schvaľovali jednotlivé komisie ako príspevok na organizáciu 

podujatí, činnosť atď., tieto v rozpočte neboli zapojené, pretože inak by ho nebolo možné 

zostaviť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pán poslanec Barančok, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja len doplním kolegu viceprimátora, že prebehlo stretnutie pred mesiacom 

aj s kultúrnou obcou, aj so športovou obcou, kde im to bolo vysvetlené a kde porozumeli situácii. 

A dohodli sme sa, že dotácie budú dočasne pozastavené, keďže sa našiel tento spôsob, že alebo 

je to také vyslanie signálu, že akonáhle budeme dofinancovaní, v prvom rade budeme hľadať 

alebo vyčleníme finančné prostriedky na tie dotácie, ktoré boli pozastavené. To len dôvetok k 

tomuto. A teraz k samotnému rozpočtu. Ja sa chcem podpísať pod to, čo povedala pani hlavná 

kontrolórka, ale aj pán primátor k tomu rozpočtu, lebo ja vždy veľmi rád čítam každý rok a 

tento rok som si povedal, že ste našli zázračný zmizík, lebo tam bol veľa zmizikovaného všetko 

možné a podľa mňa zázrak, že sa vôbec podaril zostaviť. Bolo mi tak ľúto, keď som ho čítal, že 

škoda, že legislatíva nemyslela na vyrovnaný rozpočet aj pri štátnom rozpočte, ktorý môže ísť 

aj do schodkov a vieme, že ten deficit naplánovaný výšku 6 %, bolo by zaujímavé, ako by 
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minister Kamenický takýto zmizík, či by vôbec našiel. Takže ďakujem za ten rozpočet, ale chcem 

len upozorniť, pravdepodobne na chybu, ak nie, tak sa spýtam Vo vašom komentári. Na strane 

číslo 5, to sú daňové príjmy v tabuľky, v tabuľke dane z pozemkov a z nebytových priestorov: 

mám pocit, že ste si prehodili čísla. Ak nie, tak ma opravte. Lebo vychádzame z toho, že z 

pozemkov sme mali každý rok nejakých 245 000. Zrazu je tam pokles na 170 a z nebytových 

priestorov a bytov máme zas nárast na 245, kde bolo minulý rok 170.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Myslím si, že som to neprehodila, ale takto je to rozpočtované aj tohto roku, len v podstate 

máme väčší výber, vyšší.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ale rozpočtom by bol 245 z pozemkov, očakávaná skutočnosť je 280, tak prečo máme potom 

pokles 170, hej?“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku) 

„Jaj, aha, z pozemkov a z nebytových priestorov.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Áno, tie 2 tabuľky ako keby sa len premenili.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku) 

„Je to dosť možné, takže je to taká len počtová chyba, ale v sumáre to sedí.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Jasné, to je len na dôvetok. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ale čítaš, to je podstatné.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku) 

„Nie, je to možné, je to isto tak, lebo keď som si teraz pozrela schválený 2023, ono sa to opakuje 

každý rok, lebo to tak zostáva, no, ale. Ale, ale sumár ako taký sedí, isto. “ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„OK, Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, pán poslanec Garaj.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja sa priznám, že som mal výhrady k rozpočtu, v podstate aj na tom pracovnom stretnutí som 

to pomenoval. Chápem, že nebolo jednoduché dať ten rozpočet dokopy, ale v závere som rád, 

že aj pán viceprimátor Fašiang pomenoval tie veci, čo sa týka dofinancovania toho, čo som sa 
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pýtal aj na pracovnom stretnutí. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pán poslanec Juhaniak, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec, predseda Finančnej komisie)  

„Za finančnú komisiu sme odporučili schváliť rozpočet, ďakujem za jeho spracovanie, určite 

to nebolo jednoduché a pevne verím, že očakávania sa naplnia na ďalší rok a budeme môcť byť 

aj štedrí v rámci dotačnej schémy, ako je prezentovaná. Dnes ráno sa pán súčasný premiér 

vyjadril, že vlastne vyčlenia podporu aj pre samosprávy. No tak teda dúfam, že naplnia svoje 

očakávania a nebude to až také hrozné, ako sa teda čaká.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ja si myslím, že to zvládneme, len budeme musieť byť opatrnejší, tak ako bolo aj v stanovisku 

pani kontrolórky, ale určite chceme ísť aj do výziev, ktoré sa zhodneme, že pôjdeme do nich a 

schválime ich, takže rozvoj sa nezastavuje, ideme ďalej. Pán poslanec Tokár, nech sa páči, 

môžeš.“ 

Jozef Tokár (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja som pred týmto zastupiteľstvom chcel hlasovať proti návrhu rozpočtu, 

hlavne, že sa poníži alebo nedajú dotácie na kultúru, šport a hlavne dôchodcov, poukážky a 

pod. Ale verím, že aj štát sa troška preberie, aj už bude, aké bude zadĺženie, že pomôže tým 

našim obciam a mestám a verím, že aj ten prísľub, ktorý je daný od vedenia mesta, že keď budú 

dotácie, že sa prerozdelia, takže zahlasujem za. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím, nech sa páči, 

návrhová. Pardon, doplňujúci návrh od... Dáš, alebo?“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ja mám znenie. Áno. Ďakujem pekne. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno. Najprv budeme 

rokovať teda o doplňujúcom návrhu pána zástupcu Fašanga. Znenie, tak ako povedal, v prípade 

dofinancovania samosprávy zo štátneho rozpočtu v roku 2024, mesto si dá za úlohu vyčleniť 

finančné prostriedky na dofinancovanie dotácií, ako bolo uvedené v návrhu pána zástupcu “ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Čiže hlasujeme o doplňujúcom návrhu pána zástupcu Fašanga, nech 

sa páči, hlasujte o návrhu.“ 
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Hlasovanie číslo: 27 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomnýc: 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k návrhu ako celku. Nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. schvaľuje rozpočet mesta Brezno na rok 2024, ako je 

uvedené v texte, II. odporúča primátorovi mesta v prípade dofinancovania samosprávy zo 

štátneho rozpočtu v roku 2024 vyčleniť finančné prostriedky na dofinancovanie dotácií, ako ich 

uvedené v texte. A III. berie na vedomie viacročný rozpočet na roky 2025 a 2026, ako máte 

uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ale.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, tak to prečítajme, prosím ťa, ešte raz, ak tak a budeme hlasovať, aby nebolo.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„To máme?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No, bod jednotka, dvojka a trojka. Lebo ja to mám pred sebou, tak neviem, že v čom je 

problém. Tak neviem, či máme rozdielne. Ja mám 1, 2, 3, 4, 5. Tak poprosím technickú 

prestávku chvíľočku, len si to ozrejmíme. A čiže len v číslach máme problém, dobre. Dobre, tak 

to len spomeň, prosím ťa, v rámci.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Aby sme pred hlasovaním to mali. Ešte príspevkové rozpočtové organizácie. Tak ja si napíšem, 
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keď mi nadiktujete. Ja si napíšem, stačí mi povedať. Tak vedúca, mohli by ste mi nadiktovať 

tento, prosím Vás? Pani vedúca? Po štvrté, schvaľuje, môžete mi nadiktovať “  

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku) 

„Ja nemám, nemám tu uznesenie, som si nezobrala.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, 5 minút prestávka, poprosím. Dobre, kolegyne, kolegovia, pokračovali by sme. Aha, 

dobre. Nech sa páči, návrhová, ešte raz poprosím návrh teda.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Áno, takže máme bod 12. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. schvaľuje 1. Rozpočet mesta 

Brezno na rok 2024. 2. Rozvojové programy na rok 2024. III. rozpočty rozpočtových 

organizácií zriadených mestom Brezno na rok 2024. 4. Príspevok príspevkovej organizácii 

zriadenej mestom Breznom, ako je ďalej uvedené v texte. II. odporúča primátorovi mesta v 

prípade dofinancovania samosprávy zo štátneho rozpočtu v roku 2024 vyčleniť finančné 

prostriedky na dofinancovanie dotácií, ako bolo uvedené v doplňujúcom návrhu. III. berie na 

vedomie viacročný rozpočet na roky 2025, 2026, ako je uvedené v texte. Môže byť? “ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu. “  

Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezno 

 

I. s c h v a ľ u j e 

 

1/  Rozpočet mesta Brezno na rok 2024 v členení podľa funkčnej  

     klasifikácie,  ekonomickej klasifikácie – Príloha č. 2 a programovej štruktúry – 

     Príloha č. 1 

 

a) Bežný rozpočet 

           Bežné príjmy    20 335 295 EUR    

           Bežné výdavky   20 335 295 EUR    

           VH bežného rozpočtu                              0 EUR      

      

 

b) Kapitálový rozpočet 

      Kapitálové príjmy     2 039 915 EUR    

      Kapitálové výdavky     5 924 523 EUR    

      Schodok kapitálového rozpočtu - 3 884 608 EUR   

 

c) Finančné operácie 

           Finančné operácie – príjmy    4 805 010 EUR    

           Finančné operácie – výdavky       920 402 EUR 

           Zostatok finančných operácií               3 884 608 EUR         
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2/  Rozvojové programy 

     podľa prílohy č. 3 „Rozvojové programy mesta Brezno na rok 2024“ 

 

 

3/ Rozpočty rozpočtových organizácií zriadených mestom Brezno na rok 2024 

 

a) Základná škola s materskou školou Pionierska 2 Brezno 

 

príjmy celkom                  207 500 EUR 

z toho : bežné príjmy                            207 500 EUR  

- z prenajatých budov,  priestorov a objektov    1 500 EUR 

- príspevky prijaté od rodičov a iných osôb             40 000 EUR  

- za predaj výrobkov, tovarov a služieb             66 000 EUR 

- za stravné               100 000 EUR 

                  

výdavky celkom               2 897 394 EUR 

z toho : bežné výdavky                                          2 897 394 EUR               

09.2.1.1 – nižšie sekund. vzdel. všeob. s bež. star.       1 801 500 EUR  

09.5.0    – vzdel. nedefin. podľa úrovne                                         235 874 EUR    

09.6.0.2 – vedľ. služby poskyt. v rámci prim. vzdel.          294 450 EUR  

09.1.1.1 – predprimárne vzdel. s bež. starostl.                               499 070 EUR 

09.6.0.8 – vedľ. služby poskty. v rámci vzdel. nedef.                       66 000 EUR 

          10.2.0 – staroba                       500 EUR  

     

                                            

b) Základná škola s materskou školou K. Rapoša Pionierska 4 Brezno 

 

príjmy celkom                  369 500 EUR 

z toho : bežné príjmy             369 500 EUR  

- z prenajatých budov,  priestorov a objektov    1 500 EUR  

- príspevky prijaté od rodičov a iných osôb                                     70 000 EUR  

- za predaj výrobkov, tovarov a služieb                                           68 000 EUR  

- za stravné              230 000 EUR 

                    

výdavky celkom           3 001 619 EUR 

z toho : bežné výdavky          2 941 619 EUR 

09.2.1.1 – nižšie sekund. vzdel. všeob. s bež. star.       1 550 090 EUR 

          z toho  účelovo určené na : 

         - spolufinancovanie projektu : 

               „Moderná a inkluzívna škola- most do budúcnosti“                  48 590 EUR 

09.5.0    – vzdel. nedefin. podľa úrovne           208 717 EUR 

09.6.0.2 – vedľ. služby poskyt. v rámci prim. vzdel.          370 910 EUR 

09.6.0.8 – vedľ. služby poskty. v rámci vzdel. nedef.                       68 000 EUR       

09.1.1.1 – predprimárne vzdel. s bež. starostl.          743 402 EUR 

10.2.0 – staroba          500 EUR  

z toho : kapitálové výdavky               60 000 EUR 

09.2.1.1 – nižšie sekund. vzdel. všeob. s bež. star.            60 000 EUR 

          účelovo určené na : 

          - rekonštrukciu telocvične a šport. zázemia                                     60 000 EUR 
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c)  Základná škola s materskou školou MPČĽ 35 Brezno 

 

príjmy celkom                  238 148 EUR     

z toho : bežné príjmy             238 148 EUR  

- z prenajatých budov,  priestorov a objektov    2 800 EUR  

- príspevky prijaté od rodičov a iných osôb             33 420 EUR  

- za predaj výrobkov, tovarov a služieb                        52 048 EUR  

- za stravné                149 880 EUR 

            

výdavky celkom                  1 771 166 EUR  

z toho : bežné výdavky                  1 771 166 EUR  

09.2.1.1 – nižšie sekund. vzdel. všeob. s bež. star.         812 800 EUR 

09.5.0    – vzdel. nedefin. podľa úrovne            76 224 EUR  

09.6.0.2 – vedľ. služby poskyt. v rámci prim. vzdel.                    250 691 EUR     

09.6.0.8 – vedľ. služby poskty. v rámci vzdel. nedef.                      52 048 EUR       

          09.1.1.1 – predprimárne vzdel. s bež. starostl.                               578 903 EUR 

          10.2.0 – staroba                     500 EUR 

    

                                                                                        

d) Základná umelecká škola Brezno 

    

príjmy celkom            45 000 EUR 

z toho : bežné príjmy           45 000 EUR  

- príspevky prijaté od rodičov a iných osôb        45 000 EUR 

        

výdavky celkom          715 948 EUR  

z toho : bežné výdavky        715 948 EUR 

09.5.0    – vzdel. nedefin. podľa úrovne      715 948 EUR 

        

 

e) Centrum voľného času Brezno 

 

príjmy celkom             4 050 EUR 

z toho : bežné príjmy            4 050 EUR  

- príspevky prijaté od rodičov a iných osôb         4 000 EUR  

          - z prenajatých budov,  priestorov a objektov              50 EUR    

 

výdavky celkom        172 350 EUR 

 z toho : bežné výdavky       172 350 EUR  
09.5.0    – vzdel. nedefin. podľa úrovne     172 350 EUR 

            
   

4 / Príspevok  príspevkovej organizácii zriadenej mestom Brezno 

 

    a) Technické služby mesta Brezno – celkom           3 598 088 EUR  

         z toho: bežný príspevok            3 598 088 EUR                                               

         04.5.1   – cestná doprava               797 795 EUR 

         05.1.0    - nakladanie s odpadmi              455 539 EUR  
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         05.2.0    - nakladanie s odpadovými vodami      9 132 EUR         

         06.2.0    - rozvoj obcí                666 757 EUR                                         

         06.4.0    - verejné osvetlenie               278 598 EUR                                

         08.1.0 - rekreačné a športové služby              958 825 EUR  

         08.2.0 - kultúrne služby               415 442 EUR        

         08.3.0 - vysielacie a vydavateľské služby               16 000 EUR  

  

 

II. o d p o r ú č a 

 

            Primátorovi mesta, v prípade dofinancovania samosprávy zo ŠR v roku 2024,  

            vyčleniť finančné prostriedky na dofinancovanie dotácií pre šport, kultúru, mladé  

            talenty, na nenávratný finančný príspevok mesta na podporu udržania a obnovy  

            pamiatkovej zóny mesta Brezno, na poukážky pre seniorov, na príspevok pri  

            narodení dieťaťa, vo výške predchádzajúceho roku a to formou zmeny rozpočtu  

            na rok 2024. 

 

 

III. b e r i e   na   v e d o m i e 

 

 viacročný rozpočet na roky 2025 – 2026 v členení podľa funkčnej   

            klasifikácie, ekonomickej klasifikácie – Príloha č. 2  a programovej štruktúry –  

            Príloha č. 1 

 

1/ Rozpočet mesta Brezno na rok 2025 

 

a)   Bežný rozpočet 

Bežné príjmy    21 244 988 EUR             

Bežné výdavky   20 092 702 EUR     

Prebytok bežného rozpočtu    1 152 286 EUR       

    

b) Kapitálový rozpočet 

      Kapitálové príjmy                   300 000 EUR    

      Kapitálové výdavky        410 355 EUR              

           Schodok kapitálového rozpočtu            - 110 355 EUR       

 

c) Finančné operácie 

           Finančné operácie – príjmy                   0 EUR       

           Finančné operácie – výdavky                   993 341 EUR  

           Zostatok finančných operácií                 - 993 341 EUR   

       

d) Rozvojové programy 

            podľa prílohy č. 3 „Rozvojové programy mesta Brezno na rok 2025“ 

 

 

2/ Rozpočet mesta Brezno na rok 2026 

 

a)   Bežný rozpočet 

           Bežné príjmy    22 190 106 EUR   

           Bežné výdavky   20 074 507 EUR    
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           Prebytok bežného rozpočtu    2 115 599 EUR        

 

b) Kapitálový rozpočet 

      Kapitálové príjmy         300 000 EUR     

      Kapitálové výdavky                    207 668 EUR     

           Prebytok  kapitálového rozpočtu         92 332 EUR          

 

c) Finančné operácie 

           Finančné operácie – príjmy                   0 EUR         

           Finančné operácie – výdavky                   604 535 EUR      

           Zostatok finančných operácií                 - 604 535 EUR   

 

d) Rozvojové programy 

           podľa prílohy č. 3  „Rozvojové programy mesta Brezno na rok 2026“ 

Hlasovanie číslo: 28 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  3 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  15 

Prítomní:  18 

Návrh nebol schválený. 

Hlasovanie číslo: 29 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. “  
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K bodu 13/ 

Správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.08.2023 do 31.10.2023 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 13. Správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 1. 8. 2023 do 31. 10. 

2023. Nech sa páči, pani vedúca, poprosím Vás.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku) 

„Od 1. 8. 2023 do 31. 10. 2023 bolo vydaných celkom 105 rozpočtových opatrení, z ktorých 64 

rozpočtových opatrení bolo realizovaných v zmysle § 14, ods. 1, tzn. že sa jednalo o účelovo 

určené finančné prostriedky a 41 rozpočtových opatrení v zmysle § 14 vec 2 podľa VZN-ka, kde 

má právomoc pán primátor presúvať vo výdavkoch finančné prostriedky s tým, že sa výška 

rozpočtu nemení.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto bodu. Ak nikto do rozpravy, 

poprosím návrhovú.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie správu o vykonaných zmenách 

rozpočtu od 1.8. 2023 do 31.10. 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

            

I/ berie na vedomie 

 

 

správu o vykonaných zmenách rozpočtu od 01. 08. 2023 do 31. 10. 2023 

 

Hlasovanie číslo: 30 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

K bodu 14/ 

Poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 14. Poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2023. Predkladám ja, 

spracoval odbor ekonomiky a správy majetku mesta. Nech sa páči, pani vedúca.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku) 

„Predkladáme návrh na poskytnutie dotácie pre účely športu, konkrétne sa jedná o dotácie na 

náklady spojené s výpožičkou alebo s nájmom priestorov. Všetky dotácie sa týkajú oblasti 

športu a sú to dotácie na náklady za tretí kvartál 2023. Jedná sa o hokejový klub, športový klub 

plávania aj skyting a Flipper Brezno.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto bodu. Ak nikto z rozpravy, pán 

poslanec Ambros, ako aj predseda asi komisie, nech sa páči.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ja za komisiu pre šport odporúčame schváliť túto dotáciu, to je štandardne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, ešte niekto ďalší? Ak nikto, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 

2023 tretí kvartál, a to konkrétne Hokejový klub Brezno, Športový klub plávania Brezno, Ice 

skating team Brezno a ŠK Flipper Brezno.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

     

I/  schvaľuje  

   

 

1. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou ľadovej plochy za 3. Q 2023 a na náklady spojené 

s výpožičkou priestorov Arény: šatňa 6 ks, sklad 3 ks, WC č. 24, miestnosť 4 ks za 2. polrok 
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2023 pre Hokejový klub Brezno, ŠLN 34, 977 01 Brezno, IČO: 31 905 277 vo výške 

14 442,94 EUR 

 

2. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené so vstupom na plaváreň za 3. Q 2023 pre Športový klub plávania 

Brezno o. z., Ladislava Sáru 1212/11, 977 01 Brezno, IČO: 54 326 729 vo výške 867,84 

EUR 

 

3. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou ľadovej plochy za 3. Q 2023 a náklady spojené 

s nájmom priestorov Arény: šatňa č. 46 za 2. polrok 2023 pre ICE SKATING TEAM 

BREZNO, ŠLN 34, 977 01 Brezno, IČO: 50 320 742 vo výške 1 823,67 EUR 

 

4. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou bazéna za 3. Q 2023 a s výpožičkou skladu 

v priestoroch krytej plavárne za 2. polrok 2023 pre ŠK FLIPPER Brezno, o. z., Lúčky 4683/14 

A, 977 01 Brezno, IČO: 35 678 135 vo výške 775,28 EUR 

 

Hlasovanie číslo: 31 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných: 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 15/ 

Správy hlavnej kontrolórky 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 15. Správy hlavnej kontrolórky, bod 15.1. máme plán kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky prvý polrok 2024, 15.2. Správa o výsledku kontroly hospodárenia, 

nakladania s pohľadávkami mesta, bod 15.3 Správa o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu 

mesta Brezna. Predkladá pani hlavná kontrolórka, aj materiál spracovala. Nech sa páči, môžeš. 

Ďakujem.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„V prvom rade vás poprosím schváliť mi plán kontrolnej činnosti. V správach je uvedené 

všetko. To je výhoda, keď píšete veľké správy, že potom si ušetríte hlas. A na záver by som 

chcela pre také uspokojenie, že ja nie som covid pozitívna, takže takýto darček som si pre vás 

nepripravila, práve naopak, chcem sa vám veľmi pekne poďakovať za spoluprácu a povedať a 

vysloviť presvedčenie, že ako predsedníčka asociácie kontrolórov viem, čo je to, keď 

nespolupracujú dva orgány samosprávy, aké je to ťažké. A teda my máme ten darček v podobe, 

že tá naša spolupráca je dobrá. Preto vám prajem pokojné požehnané vianočné sviatky. A 

ďakujem veľmi pekne, ospravedlňte ma ešte raz za toto. Neplánovala som to, odišiel mi hlas. A 

mám taký, že somársky kašeľ sa to volá. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujeme tebe. A hlavne skoré uzdravenie. Nech sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, 

kolegovia, k všetkým trom materiálom, ak chce niekto. Ak nikto, poprosím návrhovú.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

na prvý polrok 2024.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
  

I/ schvaľuje 

 

 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1.polrok 2024 
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Hlasovanie číslo: 32 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných: 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 15.2 poprosím.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie správu o výsledku kontroly 

hospodárenia a nakladania s pohľadávkami mesta.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

  

I/ berie na vedomie 

 

Správu  o výsledku kontroly hospodárenia a nakladania s pohľadávkami mesta. 

 

Hlasovanie číslo: 33 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných: 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, bod 15.3., prosím.“  
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Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie správu o výsledku kontroly stavu a 

vývoja dlhu mesta Brezno.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/ berie na vedomie 

 

Správu  o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu mesta Brezna. 

 

Hlasovanie číslo: 34 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných:18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Ďakujem. “  

  



   89 z 121 

 

K bodu 16/ 

Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za školský 

rok 2022/2023 

K bodu 16.1/ 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej 

školy s materskou školou, Karola Rapoša, Pionierska 4, Brezno za školský rok 

2022/2023 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 16 máme správy o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za 

školský rok 2022/2023. Poprosím pod bodom 16.1 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, o 

výsledkoch a podmienkach Základnej školy s materskou školou Karola Rapoša, Pionierska 4, 

Brezno za školský rok 2022/2023. Poprosím pani riaditeľku a vítam ju medzi nami. Dobrý deň, 

nech sa páči.“ 

PaedDr. Danka Katonová, Riaditeľka ZŠ a MŠ Karola Rapoša  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážení páni poslanci, dovolím si predložiť vám správu o 

výchovno- vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach. Bola spracovaná v zmysle 

novely vyhlášky Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky číslo 526 z 

roku 2021. Bola schválená pedagogickou radou a tak isto schválená radou školy. V školskom 

roku 2022/23 sme napĺňali všetky ciele stanovené koncepciou školy a školským vzdelávacím 

programom, zvýšili sme počet žiakov v základnej aj v materskej škole. Disponibilné hodiny sme 

všetky využili na vyučovanie vlastných predmetov, nedotovali sme jestvujúce predmety. 

Zapájali sme sa zároveň do všetkých súťaží, do všetkých výziev a projektov a vlastnou aktívnou 

činnosťou školy sme získali mimorozpočtové zdroje vo výške 187 690 euro. Dali sme prácu 11 

ľuďom v Brezne a okolí, teda z Brezna a z okolia vďaka projektu POP 2, na ktorý nadväzujeme 

aj tento rok. Ide o asistentov a vlastne podporný tím, ktorý pomáha deťom so zdravotným 

znevýhodnením, prípadne zo sociálne znevýhodneného prostredia. Z vlastných prostriedkov 

sme po náraste stravníkov z dôvodu dotácie rozšírili priestory školskej jedálne a zariadili sme 

ju pre 240 stravníkov, čím vlastne nám kapacita narástla o 100. Vybudovali sme aj z vlastných 

prostriedkov mini workout fitnes, vymenili sme jednu presklenú priečku za stabilnejšiu, pevnú, 

vyriešili sme si havarijnú situáciu s kanalizáciou v šatniach telesnej výchovy. Robíme všetko, 

čo nám život prinesie a odmenou sú nám naše šťastné deti a spokojní rodičia. Ak máte nejaké 

otázky na mňa, nech sa páči, som pripravená odpovedať.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Dovoľte aj mne využiť túto príležitosť, pani riaditeľka, poďakovať sa 

Vám, celému tímu našich pedagógov, a la zamestnancov školy za to, že napredujete, lebo vo 

Vašej škole naozaj máme veľkú radosť z tých projektov, aj ktoré ste spomenuli a musím povedať, 

že je to presne tak, ako to má byť, že my Vás skôr musíme niekedy možno trošku brzdiť a Vy 

idete dopredu a dopredu, takže ja sa z toho veľmi teším a tá Vaša snaha, práca, energia, ktorú 

do toho vkladáte, tak myslím, že to vidno v celej škole a výsledkom toho je hlavne spokojné 
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dieťa a v konečnom dôsledku aj rodič, pretože naozaj, naozaj tie ohlasy sú veľmi, veľmi dobré. 

Takže ja Vám za túto Vašu prácu aj prácu všetkých okolo Vás, srdečne ďakujem. Prajem Vám, 

aby ste napredovali takto ďalej ako škola, lebo máme z toho veľkú radosť a samozrejme všetkým 

vám veľa zdravia, pokoja a všetkého dobrého pod vianočný stromček. Takže prosím Vás, aby 

ste tlmočili aj moje slová aj verím slová všetkých kolegov poslancov, aj Vášmu kolektívu a 

prajem aj vianočnému stromčeku a do budúceho roku len a len na pozitívne veci. Ďakujem 

pekne.“ 

PaedDr. Danka Katonová , Riaditeľka ZŠ a MŠ Karola Rapoša  

„Ďakujem pekne aj ja, odovzdám a ďakujem pekne všetkým poslancom, najmä poslancom, ktorí 

sú zastúpení v našej rade školy, naozaj za aktívnu pomoc, aktívnu prácu. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Máme tu žiakov práve zo Základnej školy Karola Rapoša a prestávku ideme 

teraz vyhlasovať alebo ako to máme naplánované? Áno? Tak ak dovolíte, tak by sme vyhlásili 

opäť 5-minútovú prestávku, aby sme sa trošku prihovorili žiakom a potom by sme pokračovali. 

Takže ja ich srdečne vítam, vitajte medzi nami. A ideme teraz, čo medzi nich? Andrej, ako ste 

to? Aha, tak. Máme pani učiteľku s nimi, tak ja som najprv iba ich videl, pardon. Vitajte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujeme pekne, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, nech sa páči. Pokračovali by sme ďalej. Ďakujeme veľmi pekne. Návrhovú poprosím. 

Aha, pardon, nech sa páči, prepáč.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ďakujem za slovo, ja teda za komisiu školstva. Komisia školstva odporúča schváliť túto správu 

o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch základnej školy. A ja sa prihlásim, buď sa 

prihlásim 5-krát s rovnakými vecami alebo raz a v podstate ide o to, že všetky správy sme 

schválili. Nechcem otravovať a zdržovať, takže všetky správy sme schválili každej, každej našej 

inštitúcie a ja by som mal na riaditeľov otázky, jednu otázku jedinú. Čaká nás ťažký ďalší rok 

kalendárny a bol by som rád, keby nám popísali 2 veci, ktoré by naozaj potrebovali v škole 

zlepšiť, vylepšiť, obnoviť, že 2 také základné veci, na ktoré, keď náhodou raz prídu peniažky by 

sme mali dať, by sme mali dať na školu práve na ten účel. Čiže pani riaditeľka, ak vás môžem 

poprosiť, ktoré 2 veci vás najviac trápia? A potom, samozrejme by som poprosil odpovedať 

všetkých riaditeľov našich inštitúcií. Ďakujem.“  

PaedDr. Danka Katonová ,Riaditeľka ZŠ a MŠ Karola Rapoša  

„Ďakujem pekne za otázku pánovi Struhárovi. Trápi nás najviac tá naša pretekajúca strecha 

na telocvični, ale tú už riešime, dostali sme finančné prostriedky na to, na riešenie havarijného 

stavu z Ministerstva školstva + vlastne mesto, myslím, že ste nám to už schválili na 

dofinancovanie a myslím si, že len táto jedna vec nás tak veľmi trápi. Všetko, čo, čo je menšie, 

čo si dokážeme sami spraviť my, my s tým nechceme nikoho zaťažovať. Sme veľký tím v škole, 
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máme šikovných školníkov, šikovných učiteľov, vieme si veci poriešiť. Jedine naozaj takéto 

veľké veci, čo sa týkajú hlavne zabezpečenia tých materiálnych prostriedkov v škole. Havarijná 

situácia, riešili sme to ako haváriu cez Ministerstvo školstva.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tam sú vyčlenené prostriedky aj zo strany ministerstva, aj z našej strany, hej? Takže sa to 

rieši. Momentálne už je tam vysúťažený zhotoviteľ a pre klimatické podmienky sa 

nepokračovalo ďalej v realizácii tých opráv, ktoré tam majú prebehnúť, takže je to realizujúca 

sa oprava už. Áno? Dobre, ďalej, pani poslankyňa Donovalová, nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Tentokrát nie ako návrhová, ale chcela by som sa teda pripojiť tiež ku 

kolegovi Struhárovi. My sme na Mestskej školskej rade pred pár dňami v podstate aj s 

kolegyňou Peťkou Dzurmanovou riešili so školami práve ich nielen havarijné stavy, ale čo 

všetko im chýba alebo čo sú nejaké také stavy, s ktorým my ako zriaďovateľ by sme im mali, 

mohli a vedeli pomôcť a v podstate sme sa dohodli, že niekedy február, marec by sme si dali 

znova Mestskú školskú radu, kde budú vykreované čisté nejaké pripomienky za každú túto 

inštitúciu, ja neviem, cez pomlčku úplne jednoducho napísané, takýto, takýto problém máme, 

predbežná možno kalkulácia je, ja neviem, toľko, toľko finančných prostriedkov a potom za 

mesto by som chcela veľmi pekne poprosiť, že by sme vás aj prizvali na tú mestskú školskú radu, 

prešli by sme si to spolu a uvidíme, ako vieme školám pomôcť. Takže toľko informácia za 

mestskú školskú radu.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Len treba povedať ako priebežne, že riešime v podstate projekty. Však teraz sme 

dali 250 000 len z vlastných zdrojov do Základnej školy na Mazorníkove aj čo sa týka škôlky, 

aj že priebežne riešime miliónové investície do našich zariadení a investovali sme za posledné 

roky toľko, čo sa neinvestovalo za posledných 30 rokov a to môžem povedať absolútne bez toho, 

že by som sa nad tým zamýšľal. Ale samozrejme, ja len privítam to, že keď sa stretneme aj na 

komisii, povieme si tie hlavné priority. Treba ale povedať, že ja zase oceňujem to, keď školy 

minimálne tie bežné veci alebo opravy, údržby si riešia vo vlastnej réžii, však majú na to aj 

vyčlenené finančné prostriedky, samozrejme, tam už, kde tých zdrojov nie je dosť, tak 

nastupujeme my, hej? Takže, takže takto to je. Ale vydiskutujme si to najlepšie v užšom kruhu 

na pracovnom stretnutí a povedzme si priority, ktoré vieme zobrať. Žiadny problém. Nech sa 

páči, Peťka, môžeš. Pani poslankyňa Dzurmanová.“ 

PaedDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Ja by som chcela povedať, že mi to príde ako fajn, že budeme ako mestská 

školská rada komplet informovať o všetkých, dajme tomu nedostatkoch, ktoré sa vyskytnú na tej 

ktorej škole alebo v školskom zariadení. Vlastne sme úplne v obraze, ako samozrejme, že nebolo 

cieľom, my vieme, že sa investuje a pod., to bez debaty, ale sú aj také v rámci školy vnútorné 

veci. Áno, školy majú mať na svoje činnosti alebo majú vyčlenené finančné prostriedky, ale nie 

vždy všetko vieme veľmi dobre, že z tých peňazí sa dá. Takže nech sme v obraze, išlo len o to, 

aby sme naozaj mali nejakú sumarizáciu. To je, čo sa týka tejto veci a ďalšia vec, ja takisto ako 
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Danko, aby som nehovorila stále ku každému bodu. Ja by som sa chcela všetkým takisto 

poďakovať, nielen riaditeľom všetkých škôl, pretože my sme boli informovaní vlastne na 

mestskej školskej rade o všetkých výchovno-vzdelávacích správach, teda o výchovno-

vzdelávacej činnosti. Ja som vám všetkým chcem poďakovať, chcem sa poďakovať všetkým 

vašim zástupcom, kolegom, aj deťom, že s vami určite veľmi dobre spolupracujú a tak, ako sme 

videli, že chcú byť súčasťou aj nášho mesta, aj školy, ja zároveň chcem povedať, že ak bude 

nejaká možnosť, ako vieme pomôcť, či už nie na základe dokumentu, ale čohokoľvek, tak verím, 

že viete, že sa na nás môžete obrátiť a aj napriek tomu, že čaká, či už ťažký rok, vy ste zažili, 

mnohí riaditelia ste už dlho riaditeľmi, asi pre niečo ste dlho riaditeľmi alebo dlho vo vedení, 

alebo ste boli učiteľmi? Takže vy veľmi dobre viete, čo vás čaká, čo vás neminie, veľa ste si 

preskákali a verím, že zvládnete aj ten ďalší rok. Tak, ako ste zvládli mnohé predtým. Držím 

vám palce.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nikto, poprosím teda už návrhovú, nech 

sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o 

výsledkoch a podmienkach Základnej školy s Materskou školou Karola Rapoša, Pionierska 4 

Brezno za školský rok 2022/2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej školy 

s materskou školou Karola Rapoša, Pionierska 4, Brezno za školský rok 2022/2023. 

 

Hlasovanie číslo: 35 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  
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K bodu 16.2/ 

Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach 

Základnej školy s materskou školou Pionierska 2, Brezno za školský rok 

2022/2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 16. 2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a 

podmienkach Základnej školy s Materskou školou, Pionierska 2, Brezno za školský rok 

2022/2023, predkladá pán riaditeľ, PaedDr. Roman Snopko, tiež materiál spracoval. Nech sa 

páči, pán riaditeľ, môžeš.“ 

PaedDr. Roman Snopko, riaditeľ ZŠ s MŠ Pionierska 2  

„Ďakujem veľmi pekne. Vážený pán primátor, vážený pán viceprimátor, vážená pani 

prednostka, vážené poslankyne, poslanci, my sme tiež, alebo ja som tiež vypracoval správu v 

súlade s najnovšou legislatívou. Prvú vec, čo vám chcem povedať, že ma veľmi teší, že sa nám 

podarilo zastaviť pokles žiakov a v podstate sme zastabilizovali, čo sa žiakov týka, situáciu na 

škole a verím, že tento trend bude pokračovať aj ďalej. Udialo sa to vďaka tomu, že škola v 

minulosti nebola zainteresovaná v žiadnych projektoch, my sme veľa projektov naštartovali, 

školské mlieko, školské ovocie, ktoré distribuujeme nielen pre stravníkov, ale pre všetky deti. 

Veľmi radi sme, že nám prešiel projekt POP 3, kde sme mohli vytvoriť dostatočný, teda školský 

podporný tím s dostatočným počtom asistentov. Zapojili sme sa do digitalizácie, zajtra nám 

príde vybavenie, nejaké notebooky pre učiteľov a tablety pre žiakov, projekt FINQ zameraný 

na finančnú gramotnosť, aktívna škola, kde sme dosiahli úplne úžasné skóre v rámci Slovenska, 

skutočne zdravá škola, spolupráca s jedálňou, Akadémia Mateja Tótha, Liga za duševné 

zdravie, kde podporujeme deti ukrajinských žiakov. Kus práce sme urobili aj čo sa týka 

viditeľnosti a propagácie školy, či už na Facebooku alebo Instagrame alebo máme vlastnú 

televíziu Dvojka. V rámci evalvácie školy, čo sa týka spokojnosti rodičov, išli dotazníky, ktoré 

veľmi dobre dopadli, tak isto zamerané na šikanovanie detí, tie išli zase deťom, aj tam sme 

veľmi dobre vyšli, správu z aktivít, z krúžkov, zo športových súťaží, z workshopov. Nebudem 

vám konkrétne čítať, všetky tie akcie sú tam v tej správe zaznamenané, ale proste vzhľadom k 

tomu, že sme športovo orientovaná škola, sme tam dosiahli naozaj veľmi pekné úspechy, nielen 

v rámci okresu a kraja, ale aj Slovenska. Absolvovali sme 2 čiastkové inšpekcie, 1 bola 

zameraná na vzdelávanie ukrajinských, ukrajinských žiakov, druhá na podnet jednej 

nespokojnej mamičky. Z obidvoch sme vyšli veľmi dobre, zistenia boli bez našich pochybení, 

postupovali sme v súlade s platnou školskou legislatívou. Tým by som ukončil a rád odpoviem 

aj ja na Danove 2 otázky. Najviac, čo nás trápi, je stav budov, hlavne tých novších, hlavná 

budova je v poriadku, ale žltá, tzn. prvý stupeň a biela budova ŠKD a hlavne jedáleň, proste 

všetky tri majú skorodované aj zatekajúce strechy. Keď silnejšie alebo dlhodobejšie prší, tak 

nám proste tečie do elektroinštalácie, do škatúľ, stropy sú zvlhnuté, v niektorých triedach sa 

nedá, nedá učiť, takže s týmto sa boríme, ale proste spolupracujeme, zriaďovateľ o tom vie, tak 

riešime danú situáciu. A druhá vec je, čo by nám pomohlo: viem, že máme skoro devätnásťročné 

auto na rozvoz stravy a proste údržba, servisovanie a opravy, zvyváranie toho auta, proste to 
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je drahšia záležitosť ako jeho celková hodnota, takže s tým by sme potrebovali. Toto nevieme 

pokryť. Samozrejme, aj my, čo dokážeme, tak z vlastných nákladov vieme urobiť, ale toto sú tak 

veľké veci, že na toto nám rozpočet nestačí. Ďakujem veľmi pekne, ak máte nejaké otázky, rád 

zodpoviem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem aj tebe, pán riaditeľ. Tiež ťa poprosím, aby si tlmočil aj všetkým zamestnancom 

poďakovanie zo strany mesta, a gratulujem ti aj k týmto úspechom, čo si prezentoval. No a 

samozrejme, okrem toho, čo sa týka aj tých nejakých problémov, ktoré boli spomenuté, tak 

určite si aj tieto prezrieme, pozrieme. Ja aj by som veľmi rád, keby sme takú iniciatívu vytvorili, 

že by sme pozreli aj stav jedální, lebo niektoré sú, poviem, nie v najlepšom stave. Vybavené sú, 

ale možno aj to zázemie pre zamestnancov, aby sme sa tomuto venovali, ale samozrejme, tieto 

havarijné stavy sú prvoradé, aby sme, aby sme si prešli a určite nájdeme riešenie, aby sa to 

posunulo, posunulo dopredu. Takže najbližšie to stretnutie si môžme dať a prídeme pozrieť 

rovno do terénu na školu. Takže ešte raz ďakujem, všetko dobré aj tebe, veľa zdravia, aby si to 

zvládal a samozrejme všetkým okolo teba, celému tímu pedagógov, zamestnancov a všetko 

dobré aj do nového roku, nech sa vám darí. Ďakujem za všetko, ďakujem. Pekné sviatky. Nech 

sa páči, otváram rozpravu. Ako prvá do rozpravy... Či? Ideš však do rozpravy. Nech sa páči, 

pani poslankyňa Ivka Donovalová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem veľmi pekne. Tentokrát tiež nie ako návrhová komisia, ale ako poslankyňa a hlavne 

ako matka Vášho žiaka by som chcela poďakovať za vašu flexibilitu, že naozaj nielen dotazníky 

dávate rodičom, ale aj tie ich želania plníte. Hovorím konkrétne o tom systéme vyzdvihovania 

detičiek, že už to nie je také striktné, ako to bolo predtým, že na celú a na pol hodinu, čiže 

naozaj, znamená to veľa pre nás rodičov a pre starých rodičov, že nemusia napr. teraz v zime 

vonku mrznúť. Takže ďakujem veľmi pekne za túto ústre, ústretovosť a čo sa týka tých takých 

vecí ako budovy a podobne, určite za radu školy, my sme mali také výjazdové stretnutie, pán 

kolega Struhár, aj pán zástupca, my sme tam boli prítomní, takže rada by som si to naozaj 

prešla, aby sme sa k tomu problému nevracali proste aj po polroku znova, že aké máme 

východiská a čo s tým vieme spraviť? To by bolo super. Takže veľmi rada ja také stretnutie 

navštívim a ďakujem veľmi pekne za pomoc.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší k tomuto bodu? Ak nie, rozpravu končím. Nech sa páči, 

návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o 

výsledkoch a podmienkach Základnej školy s Materskou školou, Pionierska 2, Brezno za školský 

rok 2022/23.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej školy 

s materskou školou Pionierska 2, Brezno za školský rok 2022/2023. 

 

Hlasovanie číslo: 36 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných: 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 16.3/ 

Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach 

Základnej školy s materskou školou MPČĽ 35, Brezno za školský rok 2022/2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 16.3. Je správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a 

podmienkach Základnej školy s materskou školou MPČĽ 35 Brezno za školský rok 2022/2023. 

Predkladá pán riaditeľ Peter Macko, tiež materiál spracoval. Nech sa páči, pán riaditeľ, môžeš. 

Vítam ťa medzi nami.“ 

Mgr.Peter Macko (riaditeľ)  

„Ďakujem veľmi pekne za privítanie. Vážený pán primátor, vážené pani poslankyne, páni 

poslanci. Správu, ktorú som spracoval a predložil vám, som vypracoval v zmysle nariadenia 

vlády a obsahuje vlastne všetko to, čo musí mať a aj to, čo je odporúčané. Správa bola 

schválená Pedagogickou radou Základnej školy aj Materskej školy a správa bola schválená aj 

Radou školy. V správe vlastne konštatujeme každoročne, ak sa nezapojíme do projektov, 

nemáme šancu byť k rodičom, k žiakom ústretoví a pomáhať im hlavne pri zdravotne 

postihnutých deťoch. Ostatné veci, ktoré správa obsahuje, sú vlastne viac menej tabuľkové, sú 

to počty a rád zodpoviem na akúkoľvek otázku, ktorú k správe mi predložíte, mi posuniete a rád 

využijem príležitosť, ktorú mi nahral predseda komisie pre školstvo, lebo ja asi iba jednu vetu 

poviem. Kompletne rekonštrukcia exteriéru a interiéru školy, ale kompletne. Nič iné, čo sa týka 

vybavenosti tried materiálne, na tom sme dobre. V rámci projektu Projekt. Myslím, že tromi 



   96 z 121 

 

rokmi išlo asi jeden z najväčších projektov na Slovensku, tam bolo 200 000 EUR, takže to bolo, 

ako to bolo super. Len horšie sú už tento stav. So zriaďovateľom je to odkomunikované. V rade 

školy máme pána viceprimátora, ktorý je informovaný o týchto veciach, ale nehovoríme o 

desiatich tisícoch alebo 100 tisícoch, ale je to velikánska investícia, ktorá by škola 

potrebovala.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„5 - 6 000 000. Asi tak.“ 

Mgr.Peter Macko (riaditeľ)  

„Áno. To je všetko, čo sa týka správy, aj odpovede na to, čo by sme my potrebovali. Nie je to 

ľahké, ja to všetko chápem, len ja tiež sa potrebujem pozrieť do očí rodičom a krásne je pozerať 

sa na mestské školy, ale na Mazorníku veľmi nie. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem aj tebe, pán riaditeľ, tiež za celoročnú prácu, poprosím ťa tiež tlmočiť všetkým. 

Chcem aj osobitne poďakovať za to, že ste zvládli v podstate tú rekonštrukciu, ktorú sme mali, 

lebo boli tam viaceré problémy, na materskej škole. Naozaj, ďakujeme aj zamestnancom, aj 

tebe, že ste to vydržali nejako, lebo boli tam viaceré, viaceré problémy, ktoré sme museli počas 

priebehu stavby vyriešiť a doriešiť, ale som rád, že sa nám podarilo aj toto a v podstate tá 

energetická úspora bude zjavná určite už po tejto zime na tejto budove a dneska je to zvlášť 

aktuálne a samozrejme aj ten komfort detí sa úplne zmení, čo sa týka tepla, aj toho pocitového 

tepla v tých triedach, takže to som veľmi rád, že prebehlo a ešte, samozrejme, doladia sa aj tie 

maličkosti, ktoré tam sú, ale to, čo hovoríš, tak áno, škola potrebuje asi komplexnú, nieže, ale 

určite rekonštrukciu, ale tá škola je najväčšia, hej, čo sa týka rozsahu tej stavby. A len aby mali 

aj kolegyne, kolegovia predstavu, pri projektovej dokumentácie sa bavíme možno o 250 - 300 

000 eurách, iba projektová dokumentácia a náklad na tú samotnú rekonštrukciu odhadujeme 

na 5 - 6 000 000, možno viac, možno menej, neviem, ale takto mi to povedali naši zamestnanci 

z investičného odboru. No a treba povedať, že my sme mali záujem sa zapojiť rýchlo aj do tej 

výzvy, ktorá bežala, aby to nebolo, že sa tomu nevenujeme, ale jednoducho tie podmienky boli 

tak nastavené, že aj tá krátkosť času, to bol 1 faktor a druhá, druhý silný faktor je alokácia, že 

tam bolo alokované iba 50 000 000 euro, myslím, tak 50 000 000 euro.“  

Mgr.Peter Macko (riaditeľ)  

„Áno.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„A pani riaditeľka to stihla na poslednú chvíľu ako jediná škola, lebo tam sme projekt mali už 

spracovaný, v podstate vychádzala z toho projektu, ktorý bol a dopracoval sa. Áno? Ak zle 

hovorím, opravte ma kľudne, vôbec to nevadí, ale už vtedy ste mi spomínali, pani riaditeľka, že 

ste bola koľká v poradí?“  

PaedDr. Danka Katonová ,Riaditeľka ZŠ a MŠ Karola Rapoša  

„232.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„230. No a keď si zoberiete 50 000 000 a my, čo teda škola, ktorá sa stihla prihlásiť, bola 230 

a väčšina tých projektov je 500 000, ač poviem možno 2 - 3 000 000, tak je to strašne málo 

peňazí. Takže my sme ani netlačili tú projektovú dokumentáciu, aby som to vysvetlil, pretože to 

bol obrovský náklad a povedali sme si, že uvidíme, ako sa vyalokujú ďalšie zdroje a samozrejme 

by sme, ak by sme mali aspoň predpoklad toho, že môžme byť úspešní v ďalšej výzve a bude 

tam dosť peňazí, čo teraz avizuje aj vláda, tak jednoducho, jednoducho tú projektovú 

dokumentáciu by sme určite spracovať dali, hej? Takže to samozrejme je na náklady zväčša 

mesta, pretože toľko peňazí ty zďaleka nemáš, takže...“ 

Mgr.Peter Macko (riaditeľ)  

„Ja by som len využil príležitosť, to, čo si povedal pán primátor, vlastne škôlka ako taká, 

materská škola je doslova ukážková. To kohokoľvek vás pozývam tam, tam nie je že začo sa 

hanbiť, tam práve ukázať: takto by to malo vyzerať v celej republike, lebo je to naozaj, je to, 

tam je radosť, radosť vstúpiť, je to všetko krásne nielen zvonka, ale aj zdnuka.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak ale urobíme všetko preto. Záver je, len som chcel aj kolegyniam, kolegom, lebo však nie 

všetci vedia o tých procesoch, že bol záujem aj z našej strany, obehli sme v podstate všetkých 

riaditeľov, komunikovali sme o tom, ale tá situácia sa vyvinula tak: malá lokácia, v podstate 

obrovské náklady na projektové dokumentácie a v tejto dobe ešte, takže zatiaľ sme to ako keby 

pozdržali, ale určite je z našej strany záujem, aby sme napredovali aj na Mazorníku. Takže ešte 

raz ďakujem ti a všetko dobré, nech sa darí tebe aj všetkým a zamestnancom. Nech sa páči do 

rozpravy, Martin Ridzoň ako poslanec, ale aj člen rady školy.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD.,IWE (poslanec)  

„Presne tak, ďakujem veľmi pekne. Ja by som nadviazal na tú materskú škôlku, ona je naozaj 

fakt ukážková, veľmi pekná, chodí mi tam dcéra a vlastne teraz musím povedať, aj pri tom 

presťahovaní musím poďakovať všetkým poslancom, rodičom, ale aj zamestnaneckému zboru 

vlastne, že tak rýchlo to dokázali presťahovať z tých školských miestností do tejto novej 

materskej škôlky, takže im veľmi pekne ďakujem za to.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Ešte niekto ďalší? Ak nikto, rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o 

výsledkoch a podmienkach Základnej školy s materskou školou Májového povstania českého 

ľudu 35 Brezno za školský rok 2022/23.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej školy 

s materskou školou Májového povstania českého ľudu 35, Brezno za školský rok 2022/2023. 

 

Hlasovanie číslo: 37 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 16.4/ 

Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach  

Základnej umeleckej školy, Krčulova 21, Brezno za školský rok 2022/2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 16. 4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a 

podmienkach Základnej umeleckej školy Krčulova 21, Brezno za školský rok 2022/23. 

Predkladá pani riaditeľka, tiež materiál spracovala. Nech sa páči, vítam Vás, dobrý deň.“ 

PadDr. Gabriela Pravotiaková, riaditeľka ZUŠ Krčulova 21, Brezno  

„Ďakujem, príjemný dobrý deň, vážení prítomní, vážený pán poslanec, primátor, poslanci, 

poslankyne Mestského zastupiteľstva. Tak ako moji predrečníci povedali, takisto aj ja 

predkladám správu o výchovno-vzdelávacej činnosti a materiálnych podmienkach Základnej 

umeleckej školy za rok 2022/23. Na rozdiel od mojich predrečníkov som si musela tú správu 

trošku opraviť, pretože parametre, ktoré vydalo Ministerstvo školstva, sú nastavené na základné 

školy a Základná umelecká škola predsa má trošku iné podmienky, ale takisto táto správa bola 

schválená pedagogickou radou a takisto prešla aj v školskej rade. Čo sa týka pár viet k nej, 

takže Základná umelecká škola: zúčastnili sme sa 52 akcií, získali sme 47 ocenení, z toho dvoch 

laureátov, 2 mimoriadne ceny, 8 zlatých pásiem a 3 prvé miesta. Absolvovali sme aj jednu 

inšpekciu na materiálno-technické zabezpečenie školy, nebolo tam zistených nejak veľa 

nedostatkov, boli to také drobné chybičky, predovšetkým na Mazorníku, kde máme elokované 

pracovisko. No a čo nás na prípadné otázky trápi, zodpoviem, ale čo nás trápi, ako pán poslanec 
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Struhár povedal, možnože málokto z vás vie, že v tej našej maličkej budove na Krčulovej 21 je 

420 žiakov. Niektorí učitelia dokonca striedajú v dvoch triedach. Čiže z tohto môjho vyplýva, 

že teda by sme chceli, alebo čo nás veľmi trápi, sú priestory a vlastne ak by sa dalo, už sme sa 

snažili nejakú tú výzvu pozrieť, ale zatiaľ podľa mojich informácií a podľa informácií z 

investičného oddelenia žiadne výzvy nie sú nastavené a vyhlásené pre základné umelecké školy. 

Ale aj napriek tomu by som chcela teda do budúcnosti poprosiť, že keby sa teda nejaká tá výzva 

objavila, aby sa myslelo na Základnú umeleckú školu, pretože ako vravím, tie priestory na 

Krčulovej sú strašne stiesnené a potrebujem ich rozšíriť, aby žiaci a učitelia vyučovali v 

dôstojných podmienkach. Na prípadné otázky zodpoviem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, Vám tiež ďakujeme, pani riaditeľka, aj, aj všetkým okolo Vás. Ja sa 

chcem ale v prvom rade poďakovať za výbornú spoluprácu, čo s Vami máme, vždycky sa nejak 

vieme dohodnúť. Vieme?“  

PadDr. Gabriela Pravotiaková, riaditeľka ZUŠ Krčulova 21, Brezno  

„Vieme. V globále a v kocke.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„V globále a v kocke. Vždy sa vieme nejak dohodnúť, ale čo ste spomenuli, my sme si hovorili 

o tom, že aj do budúcna možno nejakú nadstavbu, keďže toho miesta je menej, sme veľmi radi, 

že ho je menej alebo málo, lebo máme veľa žiakov, takže to je veľmi dobre a treba to oceniť. Je 

to vaša práca hlavne. Ale bavili sme sa o tom, že ďalšie priestory by prichádzali možno takto 

do úvahy. Tak možno keby sme si v novom roku sadli, lebo projekt nemáme spracovaný k tomu 

a bavili sa o tom, o príprave projektovej dokumentácie. Ja by som potom tým poveril pána 

zástupcu, že by pozreli tie možnosti, že či je to vôbec možné aj z hľadiska aj statiky, aj všetkého, 

čo tam je. Takže Vás potom poprosím, keby ste sa nám aj ozvali a začali by sme na tom nejako 

pracovať, dobre?“ 

PadDr. Gabriela Pravotiaková, riaditeľka ZUŠ Krčulova 21, Brezno  

„Určite, ozvem sa.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Alebo tak, ako sme vytvorili nové priestory na Nálepkovej, ktoré sú využívané, tak určite, ak 

je takýto trend, že máme veľa žiakov, tak budeme radi v tom pokračovať. Takže ďakujem veľmi 

pekne. Nech sa páči, s faktickou. Ty si chcel.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ja som chcel na pani riaditeľku tiež s tým nápadom, ako si mal ty, pán primátor, či by sme to 

nevedeli riešiť možno nejakým iným spôsobom, možno nejakým lacnejším spôsobom. Vieme, že 

niektoré školy u nás, nemyslím teraz základné školy, majú kapacitu alebo majú priestory, ktoré 

nevyužívajú celoročne. Či by bol pre ňu alebo pre mesto problém začať s nimi spolupracovať a 

možno tieto priestory aspoň na určitý čas, kým sa nevyrieši možno tá nadstavba, nevyužívali 

práve na tieto, na ich činnosť. “ 



   100 z 121 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No mesto s tým určite nemá problém. To je skôr otázka na štatutárov, že či v podstate takéto 

priestory majú, lebo neviem, že či je to celkom tak.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„V niektorých školách sú na to priestory, ale o tom potom sa môžme porozprávať osobne.“ 

PaedDr. Gabriela Pravotiaková, riaditeľka ZUŠ Krčulova 21, Brezno  

„A neviem, či by na druhej strane aj vyhovovali pre vyučovanie.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Čiže tam potrebujete špeciálne učebne. “ 

PaedDr. Gabriela Pravotiaková ,riaditeľka ZUŠ Krčulova 21, Brezno  

„Špeciálne a čo sa týka aj systému vyučovania, pretože vlastne u nás 1 žiak chodí na hudobnú 

náuku, chodí na taký nástroj, na takú súborovú hru, čiže má dosť tých povinných predmetov a 

tým pádom by sa tam musela robiť nejaká veľká základňa, aby všetky tieto povinné predmety 

boli pokryté.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Čiže tento nápad asi neprichádza do úvahy.“  

PaedDr. Gabriela Pravotiaková ,riaditeľka ZUŠ Krčulova 21, Brezno  

„Podľa môjho skromného názoru nie.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ako beriem to ako náhradné riešenie, ale myslím si, že skôr by bolo dobré alokovať tie 

pracoviská na jedno miesto. Aj z hľadiska tých riadiacich procesov, myslím, vždy je to najlepšie 

asi.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Dobre. “  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Už máme jedno alokované pracovisko a robiť ešte ďalšie, to je, neviem, no. Ako dohodneme 

sa určite, však budeme sa o tom rozprávať, veď to neni len odložiť. Dobre, ďalej do debaty, pán 

poslanec Ridzoň, Martin, môžeš, nech sa páči.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD.,IWE (poslanec)  

„Ďakujem pekne, ja len v krátkosti: veľmi pekne ďakujem za pozvánky, ktoré nám posielate v 

rámci akcií ZUŠ aj mne hlavne, priznám sa, že ich čítam, ale pre môj čas málokedy sa toho 

zúčastním, ale veľmi pekne ďakujem za podujatie, aspoň mám prehľad, čomu sa venujete, 

ďakujem pekne.“  
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PaedDr. Gabriela Pravotiaková ,riaditeľka ZUŠ Krčulova 21, Brezno  

„A keď ste spomenuli tú pozvánku, tak využívam túto možnosť: 21.12. o 17:00 pozývam na náš 

posledný tohoročný koncert vianočný do evanjelického kostola. Ste srdečne vítaní a budeme sa 

tešiť z vašej prítomnosti.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tých aktivít máte až, až. Ja viem podľa dcéry, že koľko chodíme, takže, ale sme radi, 

samozrejme, je to aj pre rodičov veľká radosť a poďakovanie. Tak ďakujeme všetci. Ešte niekto 

ďalší? Ak nie, rozpravu končím. Nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje správu o výchovno-vzdelávacej činnosti o 

výsledkoch a podmienkach Základnej umeleckej školy Krčulova 21, Brezno za školský rok 

2022/23.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej umeleckej  

školy Krčulova 21, Brezno za školský rok 2022/2023. 

 

Hlasovanie číslo: 38 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 16.5/ 

Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach  Centra 

voľného času, Školská 7, Brezno za školský rok 2022/2023 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 16.5. Ďakujeme, pani riaditeľka a poprosím pána riaditeľa Centra 
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voľného času. Materiál predkladá, tiež spracoval. Nech sa páči, pán riaditeľ, vítame ťa, 

môžeš.“ 

Mgr. František Roth, riaditeľ Centra voľného času  

„Pán primátor, vážená pani predsedkyňa, vážená hlavná kontrolórka mesta, taktiež páni 

poslanci a poslankyne, ja predkladám taktiež správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Centra 

voľného času a jeho výsledková podmienka, ktorá tiež vychádza z vyhlášky, bola prerokovaná, 

schválená tiež na pedagogickej a rade školy. Čo by som chcel povedať prvé je také dôležité: 

častokrát hovoríme o počte detí. U nás v Centre voľného času je venovaná časť priamej činnosti 

a príležitostnej. Tá priama troška klesá, je veľký problém niekedy motivovať deti na krúžky 

alebo záujmové útvary, pretože je to taký veľký boj s organizáciami v meste Brezna. Taktiež aj 

školy ponúkajú krúžky a taktiež my sme interní zamestnanci, ktorí vieme niečo poskytnúť, nie 

všetko, máme dohodárov, ktorí tiež niekedy, ťažko ich vlastne nájsť, aby za nejakú takú sumu, 

máme tam nejakých 5,50, pracovali s deťmi. Ale to som nechcel až tak naznačiť, ale chcel som 

povedať, že čo je dôležité: to, čo nikto nevidí, je vlastne príležitostná činnosť. A v minulom roku 

sme vlastne robili 33 podujatí a účastníkov bolo 1794. Ja som požiadal pána primátora, aby 

nám na konci roka vlastne poskytol priestor a mohol s nami vyhodnotiť súťaže, takže to sa mi 

páčilo, že sme to urobili prvýkrát a tam vlastne sme mohli poďakovať všetkým súťažiacim, ktorí 

sa zúčastnili všetkých okresných kôl v meste Brezna. V roku 2022 a 2023 sme napĺňali ciele 

dané v školskom roku a opustil nás jeden člen, ktorý bol náš dlhodobý člen: pán poslanec Tomáš 

Tuhňák, ktorý vlastne pôsobil dlhé roky u nás a ja som takto chcel verejne mu poďakovať, lebo 

vlastne šíril dobré meno Centra voľného času a bol vždy nápomocný. Nemal som priestor takto 

verejne poďakovať. Tak prepáčte, že teraz, ale naozaj patrí mu veľká vďaka, ja mu aj 

zatlieskam. A taktiež by som chcel povedať, že my sme v rámci toho, že spolupracujeme s 

regionálnym úradom školskej správy, organizovali súťaže a predmetové postupové olympiády 

a tento rok, resp. minulý školský rok bolo prvýkrát u nás v Brezne organizované krajské kolo. 

Bol to, bol to floorbal žiakov základných škôl a stredných škôl a taktiež nám pomohla s 

organizáciou škola Gymnázium Brezno Jána Chalupku. A taktiež by to nebolo bez pomoci pána 

poslanca Daniela Struhára, ktorému taktiež ďakujem. Mali sme 30 zaujímavých útvarov, v tom 

sme vlastne ponúkali tieto všetky krúžky. A čo by som chcel povedať ešte, že tento rok, resp. 

minulý školský rok sme nadviazali spoluprácu s viacerými organizáciami. Organizácia, ktorá 

bola taká, pre nás taká zaujímavá, bola UNICEF for every child, kde sme spolupracovali s 

ukrajinskými deťmi a lektormi, Liga za duševné zdravie a taktiež je to taká novinka, my vlastne 

praktizujeme Kung Fu krúžky a tento rok prišiel šaolinský mních. Pán primátor sa asi, resp. 

neviem všetko úplne detailov, ale chcem povedať, že vďaka nemu je tu pán z Číny. Volá sa Shi 

Yanliang a pracuje s deťmi, pracuje s deťmi a tento rok v novembri bola súťaž celoslovenská 

vo Viedni, nie vo Viedni, pardon, ospravedlňujem sa, ja to nazývam Venecia, ale voláme to 

Benátky. “  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bola to súťaž. “ 

Mgr. František Roth , riaditeľ Centra voľného času  

„Áno, áno, takže v Benátkach boli a naše deti z Brezna reprezentovali Slovenskú republiku a 
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boli úspešní, mali dokonca 6 medailí. Takže toto ma veľmi teší, že máme takýchto ľudí v Brezne, 

ktorí spolupracujú s nami aj s Centrom voľného času. To posledné, čo by som chcel, by som 

chcel poďakovať všetkým riaditeľom základných škôl, pretože my, keď organizujeme aj všetky 

súťaže, tak bez nich by to nebolo. Naše priestory sú malé. Tak veľká vďaka patrí tiež pánovi 

riaditeľovi Pionierskej Romanovi Snopkovi, na jeho škole sa organizovalo najviac súťaží. A 

potom by som chcel poďakovať taktiež osobne pani riaditeľke Katonovej, taktiež napomohla s 

priestormi a poskytla nám svojich učiteľov na tie všetky súťaže. Taktiež aj pánu Mackovi. 

Posledné, čo boli, boli tie 2 otázky, takže na to by som odpovedal, že vlastne ja som spokojný. 

Tento rok bol taký iný, ale ja som rád, že fungujeme, lebo sme v asociácii centier voľného času, 

niektoré centrá sa zlučujú alebo dokonca zanikajú, takže pre mňa je to také, že motivujúce v 

tom, že sme tu a vždy ste nám nápomocní, či je to poslanci z rady školy alebo či ste to možno vy 

osobne, niektorí iní poslanci, ale ja si myslím, že všetci ste náchylní vlastne k tej myšlienke 

udržať si Centrum voľného času, ktoré naozaj veľmi potrebné v dnešnej dobe. Tak ja vám 

všetkým ešte raz ďakujem. A čo máme, nemáme? No máme priestory aké sú, ale ja si stále 

myslím, že ten priestor sa dá využiť a ak bude niekedy v budúcnosti nejaká zmena, budeme 

náhodou v Kultúrnom dome, tak to bude super. Bude možno viac detí, viac záujemcov, ale ja 

by som chcel hlavne, aby zostal ten elán to, že ten voľný čas sa má využívať naplno a to by 

možno stačilo, aby sme proste boli ďalej, aby sme mali nejakú motiváciu pokračovať ďalej a 

vymyslieť niečo nové, aby naozaj deti mesta Brezna mali aktivity, ktoré si zaslúžia. Ďakujem 

ešte raz.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, pán riaditeľ aj tebe za celý rok a v podstate samozrejme celému tomu 

tímu, ktorý tam máš. A ja chcem spomenúť aj to, čo si povedal, lebo aj pri nás bola tá otázka, 

však aj na komisii sme to riešili, to treba povedať otvorene, že čo s Centrom voľného času, lebo 

aj tie náklady, keď sme videli prvotné, hlavne na energie, aj však u vás s tým trpíte v podstate, 

že tie náklady sú obrovské a zvažovali sme alternatívy zlúčenia, proste efektivity využívania 

zdrojov, ale nakoniec sme sa dohodli, že jednoducho ponecháme ten stav, ktorý je, pretože aj 

tých aktivít z vašej strany pribúda, napriek tým problémom, ktoré sú, či poukážky a podobne, 

čo si aj naznačil viackrát, ale chcem oceniť to, že máme nové aktivity, nielen táto, čo si 

spomenul, či je to ten šaolinský mních, ale s tým spojené tábory, lebo na to sa nám hlásilo kopec 

detí, mali sme okolo 200 detí bolo, áno? Čo si pamätám, v tých táboroch cez leto, ale hlavne aj 

tie letné aktivity chcem pochváliť, že to je zase niečo nové, čo sme v minulosti nemali a ja si 

myslím, že to aj veľmi pomáha rodičom počas leta, letných prázdnin, keď hľadajú v podstate 

aktivitu aj pre svoje dieťa, zmysluplnú aktivitu. A vy ste ich robili viacero, takže chcem ti 

poďakovať aj za tieto nové impulzy, tieto nové projekty a prajem tebe aj všetkým veľa energie 

do ďalšej práce, aby sa vám darilo. A my budeme robiť na zlepšení tých podmienok, čo si 

spomenul, pretože ten dom kultúry, tak ako sme sa aj bavili viackrát, nie je vhodný alebo len 

lepší možno v tom, že tie priestory budú nové pre vás a možno väčšie nieže možno, ale určite, 

ale je vhodný hlavne preto, že je to v blízkosti našich dvoch najväčších škôl. Ja to stále budem 

hovoriť, že dostupnosť tých detí k tým vašim aktivitám, ktoré samozrejme sú ďalšie a doplňujúce 

popri našich školách, by bola úplne iná, hej? Takže v tom vidím ja to najväčšie pozitívum, že 

sústrediť tú vašu činnosť sem a samozrejme tá pridaná hodnota v nových priestoroch, to je 
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bezpochýb, lebo tam by sme to namodelovali tak, ako by ste žiadali a potrebovali pre možno 

ten ďalší rozvoj, ktorý určite, určite máte. Takže ešte raz ďakujem, všetko dobre, nech sa ti darí 

a krásne sviatky.“ 

Mgr. František Roth ,riaditeľ Centra voľného času  

„Ďakujem podobne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu. Pani poslankyňa Dzurmanová, Peťka, môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Čo sa týka Centra voľného času, to, že mám trošku iný názor, čo sa týka toho Domu 

kultúry, to je teraz vedľajšie, ale hlavne by som chcela povedať, že ako hovorí pán riaditeľ, že 

je veľa aktivít, ktoré sa, alebo už možno aj väčšina, ktoré sa týkajú príležitostnej činnosti a 

trošku sa už ako keby to centrum voľného času, samozrejme v dôsledku toho, čo prináša život, 

hej, aby sme to zobrali, posúva nejakým takým iným smerom. A zároveň povedal, čo je veľmi 

dobrá poznámka, čo sa týka iných centier voľného času v ďalších mestách, že dochádza tam k 

nejakej záchrane nejakým spôsobom podobne. Ja by som bola veľmi rada, keby sme sa do 

budúcna zaoberali myšlienkou, že centrum voľného času bude zároveň komunitným centrom, 

pretože komunitné centrum nie je len o Rómoch a pod. ako mnohí to majú nejako spojené, ale 

komunitné centrum vlastne znamená, že sa robia aktivity, ktoré už teraz v podstate to centrum 

voľného času robí pre komunitu. Robí sa pre dôchodcov, robia sa so šaolínskym mníchom, 

ktorý samozrejme pre centrum voľného času nemá ako také vzdelanie a pod. ale my vítame túto 

aktivitu, my vítame túto činnosť, veď my ju chceme, hej? Je to úžasné. Takže toto je myšlienka, 

ktorá si myslím, že nás neminie a myslím si, že toto je ideál, ako to centrum voľného času 

zachrániť a ako vlastne pokračovať a pomáhať aj tej našej breznianskej komunite. Ďakujem 

pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pán poslanec Turňa. Tomáš, môžeš, nech sa páči.“ 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Tak ďakujem za slovo. Feri, aj by som sa ti chcel poďakovať, ja som to vôbec nečakal a veľmi 

milo si ma prekvapil s tým vyjadrením a taktiež by som vám chcel zaželať veľa energie, lebo 

viem, že nie raz to máte veľmi ťažké, aby ste fungovali tak, ako fungujete a popriať všetko dobré 

aj vám. A takisto by som chcel poďakovať ešte spätne Inge Vičanovej a Peti, ktoré boli 

riaditeľkami za môjho obdobia v centre a v podstate je to celé v mene hokeja, pretože ja som 

tam bol aj nie tak akoby osobne angažovaný, skôr v mene hokeja a viedli sme cez to tie krúžky, 

čo bolo podľa mňa úplne super a vedeli sme vďaka tomu využiť aj vzdelávacie poukazy, čo už 

teraz už asi taká šanca neexistuje a vďaka tomu sme veľa vecí, veľa vecí, ktoré súčasný hokejový 

klub využíva, tak týmto spôsobom dokázali do toho hokeja vniesť. Ako to bude ďalej a skadiaľ 

si zoženú peniaze na to teraz, tak to je už otázka na súčasné vedenie. Ale chcel by som veľmi 

pekne poďakovať.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie je, rozpravu, končím, nech sa 

páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o 

výsledkoch a podmienkach Centra voľného času, Školská 7, Brezno za školský rok 2022/23.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu. Ľubka? Ďakujem.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach CVČ, Školská 7, 

Brezno za školský rok 2022/2023. 

 

Hlasovanie číslo: 39 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných: 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 
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K bodu 17/ 

Návrh harmonogramu a rámcového programu zasadnutí Mestského zastupiteľstva 

mesta Brezna v roku 2024 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 17 máme návrh harmonogramu a rámcového programu zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna v roku 2024. Predkladám ja, spracoval útvar prednostky. Nech sa 

páči, môžeš.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Dobrý deň znovu. Tak vám predkladám teda harmonogram pracovných zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva pre rok 2024, ako bolo pánom primátorom avizované, tak isto aj rámcový 

program, ktorý máte teda v materiáli, v podstate povedala by som, že tak ako po iné roky, taktiež 

sa snažíme zachovať tú proporcionalitu, ktorá bola navrhnutá, tzn. každých 6 týždňov. V prvom 

polroku budúceho roka budeme mať jedno slávnostné Mestské zastupiteľstvo, 4 pracovné, v 

druhom polroku 3 pracovné stretnutia, ktoré sú samozrejme tie, ktoré teda predkladáme do 

plánu s tým, že ak by bolo potrebné, tak pán primátor mesta zvoláva potom ďalšie mimoriadne 

zastupiteľstvá. To je všetko z mojej strany“. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, počkáme chvíľočku. Ďakujeme žiakom zo Základnej školy Karola 

Rapoša ešte raz za návštevu aj darčeky. Takže nech sa vám darí, dovidenia, ďakujeme. Pekné 

sviatky. Dobre, ďakujem pekne, k tomuto bodu otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto do 

rozpravy, rozpravu končím, poprosím návrhovú.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie harmonogram zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezno a rámcový program zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezno v roku 2024.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

harmonogram zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Brezna a rámcový program 

zasadnutí mestského zastupiteľstva mesta Brezna v roku 2024 
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Hlasovanie číslo: 40 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 17 prítomných 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 18/ 

Rôzne 

K bodu 18.1/ 

Schválenie zástupcov mesta Brezno do Rady školy Karola Rapoša, Pionierska 4, 

Brezno            

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 18 Rôzne. 18.1. Schválenie zástupcov mesta Brezno do rady školy Karola 

Rapoša, Pionierska 4, Brezno. Predkladám ja, spracoval útvar prednostky. Nech sa páči, 

môžeš.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Vážený pán primátor, vážený poslanecký výbor, vážený prítomní. Z titulu plynutia funkčného 

obdobia rady školy pri Základnej škole s materskou školou Karola Rapoša je potrebné do novej 

rady školy zvoliť štyroch zástupcov za zriaďovateľa. A my navrhujeme, aby pokračovali 

doterajší zástupcovia, a to pani poslankyňa Dzurmanová, pán poslanec Garaj, pán poslanec 

Králik a pán poslanec Palovčík. Z mojej strany všetko, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, otváram rozpravu k tomuto návrhu. Ak nikto do rozpravy... Pán poslanec 

Struhár, nech sa páči, môžeš.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ja som sa chcel spýtať, či majú záujem ďalej pokračovať v tejto rade.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak, keď nepovedali nič proti, tak asi majú.“ 
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Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Nemám s tým problém.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zrejme, tak, no asi vedia o tom. Dobre, ešte niekto ďalší? Ak nie, poprosím návrhovú, nech sa 

páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje zástupcov mesta Brezno do rady školy pri 

Základnej škole s materskou školou Karola Rapoša, Pionierska 4 Brezno, s účinnosťou od 

17.12. 2023 nasledovne: pani poslankyňa Dzurmanová a páni poslanci Králik, Palovčík a 

Garaj.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Schvaľuje 

s účinnosťou od 17.12.2023 (v súlade s § 25 ods. 5 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe 

v školstve a  školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov)   zástupcov mesta 

Brezno do Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Karola Rapoša, Pionierska 4, 

977 01 Brezno a to: 

 

 poslanec MsZ Brezno Ing. arch. Ján Králik 

 poslanec MsZ Brezno Milan  Palovčík 

 poslanec MsZ Brezno Matej  Garaj 

 poslankyňa MsZ Brezno PhDr. Petra Dzurmanová 

 

Hlasovanie číslo: 41 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 18.2/ 

Zrušenie uznesení MsZ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 18. 2. máme zrušenie uznesení. Predkladám ja, spracoval odbor riadenia 

projektov zastúpený vedúcou. Poprosím ťa, nech sa páči.“  

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov)  

„Takže tak, ako sme vám predložili v dôvodovej správe, navrhujeme zrušiť niekoľko uznesení. 

Všetky sa týkajú predkladania žiadostí o úver z envirofondu. Prvé uznesenie ste schvaľovali 

ešte v roku 2022 v decembri. Bolo to tzv., my ho voláme rámcové, kde sme dávali všetky návrhy 

a naše vlastne odporúčania, ktoré projekty by sme mohli v budúcnosti prefinancovať alebo 

refinancovať z úveru cez envirofond. Toto uznesenie bolo až na výšku 5 360 000. Následne, toto 

uznesenie bolo potrebné prijať kvôli tomu, že ho vyžadoval jednak envirofond a jednak, aby 

sme zostavili rozpočet na rok 2023, museli sme rátať s týmito zdrojmi. Následne, keď sme 

pristupovali k podávaniu žiadosti o úver z envirofondu, bolo potrebné na každý jeden projekt 

prijať samostatné uznesenia, tzn. že aj projekty, ktoré už boli v tomto rámcovom uznesení 

prijaté, museli mať samostatné uznesenia. Tak by sa stalo, že by došlo k zdvojeniu niektorých 

súm. Preto navrhujeme toto rámcové uznesenie zrušiť, lebo ho považujeme za nerelevantné, to 

je uznesenie číslo 164 z roku 2022. Ďalšie uznesenia sa týkajú konkrétnych projektov alebo teda 

konkrétnych žiadostí o úver z envirofondu, uznesenie 8/2023 a 9/2023 sa týka žiadosti o úver z 

envirofondu na projekt dodávka separátora čpavku atď. na, v Aréne. Táto žiadosť o úver nám 

nebola schválená z toho dôvodu, že realizátorom projektu boli Technické služby a žiadateľom 

o úver bolo mesto Brezno. Takže keďže nebola schválená, navrhujeme obidve uznesenia zrušiť. 

Podobne uznesenie 85 a 86 z roku 2023 navrhujeme tiež zrušiť z toho dôvodu, že išlo o žiadosť 

o úver z envirofondu na realizáciu projektu regenerácia vnútrobloku Brezno-Mazorníkovo, 9. 

mája stred. Ako viete, rozhodlo sa, že tento projekt sa realizovať nebude, mal byť realizovaný 

aj s dotáciou z eurofondov, kde sme sa dostali do časového tlaku, pretože všetky eurofondové 

projekty z tohto programového obdobia, ktoré končí, musia byť ukončené aj fyzicky aj 

administratívne do konca tohto roku. A keďže sme realizovali ďalšie 3 vnútrobloky, štvrtý by 

sme už nezvládli ani fyzicky, ani finančne, projekt sa nerealizoval, tzn. že uznesenia tiež sú 

nerelevantné, navrhujeme ich zrušiť. V stručnosti odo mňa všetko, ak sa chcete niečo spýtať, 

nech sa páči. “ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, otváram rozpravu k tomuto bodu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím, 

nech sa páči, návrhová.“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna zrušuje uznesenie Mestského zastupiteľstva. A to číslo 

164 z roku 2022, číslo 8, 9, 85 a 86 z roku 2023.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Zrušuje  

 

1. Uznesenie MsZ č. 164/2022 zo dňa 14. 12. 2022, ktorým MsZ schválilo prijatie úveru od 

Environmentálneho fondu vo výške 5.363.153,00 EUR na vykrytie kapitálových výdavkov.  

 

2. Uznesenie MsZ č. 08/2023 zo dňa 02. 02. 2023, ktorým MsZ schválilo realizáciu investície 

„Dodávka separátora čpavku, doskového výparníka a obehových čerpadiel“ zameranej na 

zvýšenie energetickej efektívnosti a z dôvodu modernizácie zimného štadióna vo vlastníctve 

mesta Brezna vo výške 83.160,00 Eur.  

 

3. Uznesenie MsZ č. 09/2023 zo dňa 02. 02. 2023, ktorým MsZ schválilo prijatie úveru od 

Environmentálneho fondu Slovenskej republiky vo výške 83.160,00 EUR zabezpečeného 

blankozmenkou na financovanie investície „Dodávka separátora čpavku, doskového 

výparníka a obehových čerpadiel“ v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru 

pre obce a vyššie územné celky s dobou splácania 20 rokov.  

 

4. Uznesenie MsZ č. 85/2023 zo dňa 05. 04. 2023, ktorým MsZ schválilo realizáciu investície 

„Regenerácia vnútrobloku Brezno, Mazorníkovo – 9. mája – stred“, zameranej na 

revitalizáciu zelenej infraštruktúry, ktorá zlepší kvalitu ovzdušia prostredníctvom 

adaptačných opatrení vo výške 295.160,86 EUR v zmysle podmienok špecifikácie 

Environmentálneho fondu.  

 

5. Uznesenie MsZ č. 86/2023 zo dňa 05. 04. 2023, ktorým MsZ schválilo prijatie úveru od 

Environmentálneho fondu Slovenskej republiky vo výške 295.160,86 EUR zabezpečeného 

blankozmenkou na financovanie investície „Regenerácia vnútrobloku Brezno, Mazorníkovo 

– 9. mája – stred“ v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre obce a vyššie 

územné celky s dobou splácania 20 rokov.  

 

 

Hlasovanie číslo: 42 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Z 18 prítomných 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“  
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K bodu 18.3/ 

Ústna informácia primátora mesta o organizačných zmenách mestského úradu 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 18. 3. Máme ústnu informáciu primátora mesta o organizačných zmenách MÚ. 

Predkladám ja spracoval útvar prednostky zastúpený prednostkou. A v podstate v stručnosti 

doplním a pani prednostka, sme zrušili viaceré pozície na Mestskom úrade. Tým pádom aj čo 

sa týka rozpočtu, tak to ste mohli vidieť v návrhu, ktorý ste schvaľovali, tak sú výdavky na mzdy 

nižšie, ako boli rozpočtované v predošlom roku, akurát tá odvodová povinnosť je vyššia, ak ste 

si to všimli. Ale v podstate sme zrušili viaceré pozície...“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Ktoré neboli obsadené vlastne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ktoré momentálne neboli ani obsadené, čiže neprepúšťali sme nikoho, že by sme vyhadzovali. 

Nech sa páči, môžete mať doplniť.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Dobre, ja by som vám teda tú ústnu informáciu celú prečítala. V roku 2023 boli vykonané 

nasledovné zmeny organizačného poriadku. Platnosť organizačného poriadku od 1. 5. 2023 a 

potom platnosť organizačného poriadku od 1.9.2023. Takže od 1.5.2023 došlo na útvare 

primátora k vytvoreniu dvoch miest redaktora lokálnej redakcie, ale to súvisí vlastne s 

presunom redaktoriek z technických služieb na vlastne mesto, to je prvá zmena. Potom na útvare 

prednostu sa vytvára jedno miesto údržbára a zároveň sa ruší jedno miesto vodiča. Takže v 

podstate, kus za kus, áno. Platnosť organizačného poriadku od 1.9.2023: zrušili sme odbor 

právny a majetkový, útvar prednostu sa premenoval na útvar prednostky a pod útvar prednostky 

prešli právnici, referenti na úseku právnom a pomocný administratívny pracovník na úseku 

právnom. Odbor ekonomiky a financovania sa premenil na odbor ekonomiky a správy majetku 

a pod odbor ekonomiky a správy majetku prešli samostatní odborní referenti na úseku správy 

a evidencie majetku, takže pod pani vedúcu Ruženku Šefránkovú sme, sme začlenili správu 

majetku, čo teda ocenila aj pani hlavná kontrolórka. Údržbár sa presúva z útvaru prednostu 

pod odbor služieb občanom a vnútornej správy, no a v rámci organizačných zmien sa zrušili 

tieto miesta, o ktorých hovoril pán primátor, a to miesto samostatného odborného referenta na 

úseku evidencie obyvateľstva a budov, podnikateľskej činnosti a volieb referenta na odbore 

služieb občanom a vnútornej správy. Potom jedno miesto samostatného odborného referenta 

na úseku stavebného poriadku na odbore životného prostredia a stavebného poriadku a takisto 

sa zrušilo jedno miesto samostatného odborného referenta na úseku architekta mesta, na 

odbore architekt mesta. Ďalším bodom je, že na odbore riadenia projektov sa vytvorilo jedno 

miesto referenta na úseku riadenia projektov. Následne sa rozdelil odbor starostlivosti 

obyvateľa na 2 samostatné odbory, a to odbor starostlivosti o obyvateľa a odbor zariadení 

sociálnych služieb, každý tento odbor má svojho vedúceho. V prílohe číslo 3 organizačného 

poriadku sa zmenilo požadované vzdelanie pre vedúcu útvaru primátora na vysokú školu 
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druhého stupňa a pre vedúcu odboru služieb občanom a vnútornej správy na vysokú školu 

prvého stupňa a pre samostatného odborného referenta na úseku stavebného poriadku na 

vysokú školu prvého stupňa. To je všetko pre tento rok.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, otváram k tomuto rozpravu. To je na tú pozíciu, 

referentskú, hej, hej. No tak len vieš, koľko ich je v meste? Tak asi toľko. Dobre, ak nikto, nech 

sa páči, návrhová.“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie ústnu informáciu primátora mesta o 

organizačných zmenách Mestského úradu v roku 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Berie na vedomie 

 

ústnu informácia primátora mesta o organizačných zmenách mestského úradu v roku 2023. 

 

Hlasovanie číslo: 43 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Ďakujem. “  
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K bodu 18.4/ 

Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o 

činnosti komisií 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 18.4 ústna informácia predsedov komisií. Nech sa páči, ktorí chcú, to je dobrovoľné. 

Predseda finančnej, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec, predseda Finančnej komisie)  

„Využijem tento predvianočný čas a chcem vám všetkým pekne popriať príjemné požehnané 

Vianoce.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujeme ti. Ďalej. Predseda, nech sa páči, komisie pre šport, pán Ambros.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Okrem toho, že sa pridám k tomuto želaniu, chcem povedať, že za komisiu pre šport hlavnou 

témou posledných týždňov boli práve dotácie. Takže som veľmi rád, že po nejakých sérii 

stretnutí a rokovaní, či už to bolo so zástupcami mesta, s pánom primátorom alebo aj so 

zástupcami samotných klubov, sa podarilo dosiahnuť to, že pravdepodobne teda ten šport tu 

bude aj naďalej podporovaný, pretože si myslím, že tú dôležitosť, ktoré tieto kluby, organizácie 

prinášajú mestu, myslím, že stoja za tie peniaze, ktoré z rozpočtu nie sú až takou veľkou 

položkou, takže za to som veľmi vďačný. Tak isto na poslednej komisii zasadnutí sme sa stretli 

so zástupcami kolkárskeho klubu, ktorý ako viete, začal v Brezne fungovať a budúci rok teda 

nám predstavili aj ten projekt a hlavne majstrovstvá sveta v kolkoch sa tu budú v Brezne 

odohrávať, kde jeden deň bude aj priamy prenos v RTVS a myslím si, že to bude veľký prínos a 

nielen pre samotný šport kolkársky, ale aj pre naše mesto, no a verím, že sa podarí aj 

zrealizovať ten predstavený projekt, ktorý by možno pomohol nielen aréne zasanovať nejaký 

ten, tie priestory, ktoré by sa mohli do budúcnosti využívať aj pre kolkársky šport, ale aj pre iné 

športy. Ale naozaj je tam aj nejaká taká situácia havarijná, ktorá by sa možno podarila, takže 

verím, že aj toto sa podarí zrealizovať. Takže teším sa a prajem všetkým, že nielen šťastný Nový 

rok, ale verím, že aj šport bude rozkvitať. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem ti. V podstate však bol si jedným z hlavných iniciátorov. My sme sa bavili aj o tom 

športe, že ako to zvládnuť budúci rok, takže verím, že bude k tomu cesta, ja som viac menej o 

tom presvedčený, že to zvládneme aj s tými dotáciami, čo boli zvyknuté športové kluby, takže, 

tak športu zdar. Ďakujem. Nech sa páči, môžeš, Ľubka Štugnerová, predsedníčka sociálnych 

vecí.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Ja by som sa chcela za tohoročnú spoluprácu poďakovať vedeniu mesta, 

všetkým zamestnancom MÚ, ako aj kolegom poslancom. Veľkú radosť ako môžem prejaviť v 
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tom na základe tých žiadostí, ktoré sú na bývanie, že sa pokračuje v stavbe tej bytovky na 

Mazorníku, to ako to všetci oceňujeme a chcem vám zaželať teda príjemné a požehnané 

sviatky.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujeme aj tebe. Ešte mám viac bodov. Nech sa páči, predseda kultúry.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Kultúra sa pripája tiež a prajem vám hlavne kultúrne sviatky a zároveň by sme vám chceli 

všetkých v rámci mesta Brezna, oddelenia kultúry a oblastné organizácie cestného ruchu od 

piatku pozvať na naše ľadové mestečko, bude 3 týždne, čaká vás tam naozaj pestrý program, 

takže verím, že sa aj tak neformálne všetci stretneme alebo aspoň s niektorými aj pri nejakom 

dobrom punči alebo pri nejakých dobrotách, takže pekné sviatky a všetko dobré.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujeme, nech sa páči.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem za slovo, za komisiu pre verejný poriadok tiež ďakujem za spoluprácu náčelníkovi 

Mestskej polície Katke Zaňákovej, takisto aj členom komisie. A prajem takisto, vážení 

kolegovia, kolegyne, pekné, šťastné a veselé a požehnané sviatky.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem aj tebe. Ďakujem ešte, prepáč, ale si sa až potom prihlásil.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Hádam ste si nemysleli, že sa neprihlásim.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No, však sa nám to nezdalo. Poď.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Dobre, takže za komisiu školstva sa chcem poďakovať členom komisie školstva za poctivý 

prístup, kedy sme boli vždy uznášaniaschopní, čo sa mi veľmi páči. A chcem aj im popriať 

šťastné a veselé, všetkým učiteľom a všetkým žiakom, nech si poriadne oddýchnu, pretože v 

januári sa bude uzatvárať polročné vysvedčenie.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Strašíš teraz? “  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„A to je to fakt, za chvíľu je to tu. Študentom, chcem, študentom, študentom deviateho ročníka 

by som chcel povedať, nech si dobre rozmýšľajú, na ktoré školy pôjdu a nech zostanú hlavne v 

regióne, pretože región ich potrebuje. No a vám kolegovia tiež krásne a požehnané sviatky, aby 
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sme boli uznášaniaschopní aj ďalší rok každé zastupiteľstvo a pevne verím, že ďalšími krokmi 

naše mesto povedieme no proste, ku krásam, ktoré ešte nenadobudlo, ale nadobudne. Ďakujem 

pekne. “ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Potenciál je obrovský. Dobre, ďakujem.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Koniec citátu. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Janko, nech sa páči ako predseda.“ 

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. No ja som strašne rád a chcem poďakovať všetkým, ktorí sa pričinili na 

tom, že drvivá väčšina investičných akcií, ktoré vlastne mesto malo rozbehnuté, dlhodobo 

pokračuje, niektoré boli úspešne dokončené, niektoré pokračuje, pokračujú a verím, že aj 

napriek veľmi ťažkým trom rokom, ktoré boli vlastne tie predchádzajúce sa stane zázrak a že 

nejaké čerpanie zdrojov z Európskej únie, ktoré nie sú cudzie zdroje, to sú peniaze, ktoré tam 

odvádzame aj my ako krajina, že bude pokračovať ďaleko lepším spôsobom a že jednoducho sa 

znovu podarí z toho balíka do Brezna dostať maximum, koľko sa len bude dať a že tie projekty 

budú pokračovať ďalej, lebo to, čo sa vlastne v meste Brezne udialo za tých 9 rokov, je to malý 

zázrak z hľadiska Slovenska a skutočne môžme byť na to veľmi hrdí, takže chcem povedať, ja 

poďakovať všetkým, ktorí na tom robili a zaželať, že to bude pokračovať ďalej.“ 

 

K bodu 18.5/ 

Schválenie mimoriadnej dotácie na obnovu fasády budovy, v ktorej sídli 

Rímskokatolícka cirkev, farnosť Brezno, na adrese M.R.Štefánika 32/ 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Všetci sa prihovorili, aspoň dúfam. Bod 18.5 schválenie mimoriadnej 

dotácie na obnovu fasády budovy rímskokatolíckej cirkvi farnosti v Brezne Milana Rastislava 

Štefánika 32, 39. Tento materiál predkladám ja na základe rokovania s pánom dekanom tejto 

farnosti. V podstate, lebo mnohí sa asi pýtate, že či je to potrebné, či majú dosť peňazí, či cirkev 

nemá dosť peňazí a pod. V prvom rade sa pozeráme na to tak, že mesto podporilo niektoré 

projekty, ktoré sa týkali budov v pamiatkovej zóne. Táto budova je, čo sa týka aj rozsahu, aj 

architektúry, určite tá dominantná, výnimočná v rámci námestia. A poviem úprimne, že ten 

podnet bol aj z našej strany, lebo ja som s pánom dekanom hovoril o tom, že keď my 

rekonštruujeme hotel Ďumbier, že by bolo dobre aj faru, pretože vyzerá, ako vyzerá. Tiež bola 

znehodnotená, poškodená aj tou dopravou, ktorá tam je a jednoducho on sa, poviem na rovinu, 

do toho boja nejakým spôsobom pustil, hej? Na začiatku zdroje nemal alokované, aj to treba 

povedať a začal to nejakým spôsobom skladať a tých zdrojov určite nemajú na farnosti toľko, 
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že by takúto investíciu spravili kedykoľvek zo dňa na deň a len tak. Takže teraz, keď sme sa 

bavili už počas realizácie, tak jednoducho tým, že sa mu aj zvyšovali náklady, ktoré 

predpokladal, čo je absolútne logické aj vzhľadom na to, ako sa vyvíjali aj ceny v rámci 

stavebníctva a toho všetkého, čo okolo toho bolo, tá investícia dosiahla výšku zhruba 90 

000 euro. A jemu jednoducho nevyšlo dostatok finančných prostriedkov, keďže tá investícia 

bola drahšia, ako sa, ako sa počítalo. A mám za to, že keď sme pomohli v minulosti finančne aj 

evanjelickej fare, mali by sme rovnako pristupovať aj v prípade takejto mimoriadnej aktivite, 

ktorá sa týka aj nás, lebo to sa netýka len farnosti, týka sa vzhľadu námestia a toho, ako naše 

mesto vyzerá, aby sme pomohli aj my. Nie je to pomoc ani v rozsahu, poviem 70%, ani 50%, je 

to, vravím, na úrovni 10 000 euro z 90. Je to samozrejme účelová, ak by to bolo schválené, 

dotácia, ktorú by sme poskytli farnosti na úhradu nákladov spojených s touto rekonštrukciou. 

Samozrejme, bavme sa o tom, ale tým, že je záver roka, lebo možno sa niektorí spýtajú, že prečo 

teraz. My budeme mať dostatok zdrojov na to, s vysokou pravdepodobnosťou, ak prebehnú 

všetky platby, ako majú, s čím počítame na to, aby sme to zúčtovali ešte tento rok. Čiže nechcem, 

aby sme takúto dotáciu ťahali do budúceho roku, rozpočet sme schválili, my to vieme zúčtovať 

ešte v tomto roku a v podstate bude to aj zúčtované v rámci záverečného účtu mesta, ak by to 

samozrejme bolo schválené. Takže je to pomoc jednak farnosti pri tom, čo sme sa dohodli v 

rámci vzhľadu nášho námestia, to je jedna vec, jedna rovina, druhá je, druhá je samozrejme tá, 

že naším cieľom je podporovať budovy na námestí, aby vyzerali atraktívne v súlade s 

pamiatkovými alebo stanoviskami pamiatkového úradu, čo v tomto prípade dodržané absolútne 

bolo, viem, ako aktívne pán dekan aj s pamiatkovým úradom komunikoval ohľadom tejto stavby 

a myslím si, že ten konečný výsledok, aký momentálne vidíme, tak je určite lepší, ako bol a za 

mňa osobne, keď hovorím, tak je veľmi pekný a zase dotvoril časť námestia, výraznú časť 

námestia do krajšej podoby. Takže ja som mu za to veľmi vďačný, aj celej farnosti, ktorá sa na 

toto podujala a všetkých tých, ktorí okolo toho pracovali a predkladám vám tento návrh, 

samozrejme, zodpoviem všetky vaše otázky, ktoré sa budete k tomuto pýtať. Nech sa páči, 

otváram rozpravu. Ako prvý, pán poslanec Struhár. Môžeš, Dano.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Treba povedať, že tieto nominanty treba podporiť. Áno, ja som dal otázku zákerného 

charakteru v čete, ale treba povedať, že okrem, napr. nespomenul si aj to, že my sme v podstate 

zrekonštruovali aj Židovskú synagógu, čiže naozaj všetky, všetky druhy cirkví nemáme problém 

podporiť. A ja stlačím zelené tlačidlo určite. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem krásne. Ďalej, Martin Juhaniak, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec, predseda Finančnej komisie)  

„Ja sa veľmi teším, že sa našli peniaze alebo sa nájdu peniaze na, teda na čiastočnú úhradu 

nákladov, ktoré vznikli v rímskokatolíckej farnosti. Ďalej sa veľmi teším, že nie je to, alebo teda 

poviem to inak, že je to farebný dom, konečne. Že nám pamiatkárky dali aj nejakú stavbu, ktorá 

má aj farbu a tá škoricová je fakt pekná a v podstate aj dneska v rámci schvaľovania rozpočtu 

sme dali takú tú ako odporúčanie do budúceho roka, ak budú tie peniaze, tak spravme verejnú 

výzvu, aj možnože by ju bolo trošku viacej promovať, aby sme aj namotivovali ostatných 
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vlastníkov domov, ktoré tu v meste máme a takto im aspoň pomohli. Lebo každý náklad, ktorý 

je o čosi nižší, tak je fajn. Tak za mňa určite áno.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Palovčík, nech sa páči.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Určite podporím túto dotáciu a ak si pamätáte, tak na minulom zastupiteľstve som sa práve, 

keď sme tie fasády preberali, tak ja som povedal, že bolo by dobré, vhodné. Cirkev a pán 

primátor: Milan, už sa to robí. Tak ste ma milo prekvapili, som povedal, ak si na to pamätáte, 

no a preto sa rozhodnem ešte ako aj poslanec a občan, hej, aspoň do toho zvonček, Palko, sto 

euro ja dám dobrovoľne ako poslanec, to už teraz prehlasujem, nemusíš meniť zmluvu, ak tak 

do zvončeka 100 euro odo mňa určite. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Hej, dobre. Ďakujem, ďakujem. Nech sa páči, pán poslanec, pán poslanec Barančok. Ale tak, 

ako dobre si to povedal, no.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ja by som to len chcel ešte povýšiť trošku na, trošku na vyššiu úroveň z hľadiska toho, a to ma 

napadlo pri tejto diskusii, že ono je síce fajn, že obnovuje, obnovujú sa tie pamiatky atď., tie 

budovy a treba. Ale keďže mám aj to VZN-ko, ja by som ešte možno motivoval tých ľudí, keďže 

to námestie večer je, či chceme, či nechceme, stále smutné a keď chodíme a veľa z nás cestuje 

po tých európskych mestách, aj Vy, pán primátor, neraz sme sa rozprávali, my už nasviecujeme 

svoje budovy, ako je hotel Ďumbier a pritom možno to nie je až taký vysoký náklad, aj táto 

budova je nádherná. A práve to, čo si povedal, ty, že tá farebná kombinácia je zrazu iná, všimol 

som si úplne iné veci, ktoré som doteraz ako rodený Breznian ani možno si nevšímal, nevidel. 

A práve to nasvietenie niektorých tých prvkov, aj tých ornamentov by ešte viac zvýraznilo tú 

budovu a obzvlášť to vieme všetci, kde kdekoľvek sa po metropolách pohybujeme: večer, keď 

sa človek prechádza, práve vtedy obdivuje tú krásu jednotlivých tých budov a napr. to je, 

neviem, či sa to už dá dorobiť, netuším, ale už asi nie, keď je nová fasáda, aspoň možno do tých, 

do tých, do budúcna motivovať aj tých majiteľov, že nasvietiť tieto veci a možno aj na túto vec 

mi špeciálne prispieť, lebo hneď to chytí iný ráz aj celé to naše námestie.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Toto je ale možné čerpať v zmysle toho VZN, ktoré máme, to sme už preberali. Len trošku 

poopravím tú informáciu, že to nestojí až tak toľko peňazí. To nasvietenie neskutočne drahé, 

ako to sú také paľby, že... Kvalitné, samozrejme. Ak sa bavíme o kvalitnom nasvietení: na 

zvonicu sme mali ponuku 200 000 eur, hej, len aby ste mali predstavu.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Hej, ale Ďumbier sme zvládli za pár korún. Ďumbier sme zvládli, ako sme zvládli, hej? Tým, 

že sme boli, poviem, kreatívni a v zmysle našich možností finančných, lebo ak by sme ho dali 

nasvietiť profesionálne, tak sa bavíme o 10-násobku toho, čo nás to stálo. Minimálne, hej? 



   118 z 121 

 

Takže určite áno, budeme to pripomínať na tých stretnutiach, lebo určite nejaké budeme mať a 

treba povedať, že trošku možno aj viacej tlačiť na toto, hej? Že by tí majitelia sa venovali aj 

tomuto. Naše ale budovy určite nasvietime všetky, aj ktoré chceme rekonštruovať, či je to 

projekt obnovy MÚ, ktorý máme spracovaný, či je to projekt obnovy radnice, všade je to 

profesionálne už nasvietenie, keďže predpokladáme, že budeme úspešní v čerpaní európskych 

zdrojov, hej? Takže venujeme sa aj tomuto, ale hovorím, je to drahé, ako nie je to vôbec lacná 

záležitosť, ale súhlasím úplne s tebou. Ďalej, pán poslanec Duhan, nech sa páči, môžeš.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem za slovo, pán primátor. Ja som tiež určite za, aby tá sestra, zvaná fara vedľa toho 

brata Ďumbiera bola pekná. A pripájam sa ku kolegovi Palovčíkovi, že tiež zašuštím nejakou 

tou stovkou do toho zvončeka. Až na jednu takú malú drobnosť, je to päsť na oko, ten 

secondhand, ako to tam vôbec.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Si mi nahral, lebo ja som to konzultoval s pánom dekanom, lebo vyzerá to naozaj hrozne a my 

sme sa o tom aj s Andrejom rozprávali a v podstate pán dekan povedal, že určite s tým bude 

teraz niečo robiť, bude komunikovať s obchodom, aby zmenili nejako ten vizuál a názov, lebo 

je to hrozné, to vidíme aj z MÚ, že no, svieti, takže aj o toto som ho už poprosil, požiadal. 

Ďakujem, ďakujem, pán poslanec Ambros, nech sa páči, Pali, môžeš.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ja som to v podstate to isté, čo Erik a viacerí sme sa tu takto bavili o tom. Kľudne môžte 

prispievať. Ja s tým nemám nič, nie som ani hovorca. K tomu secondhandu, hej, že ten názov 

naozaj asi vadí každému a je to pohľad v podstate priamo z námestia, takže to tam dosť špatí, 

tak dúfam, že neviem, či sa k tomu pamiatkový úrad alebo sa k tomu vyjadruje alebo tak, aby 

to naozaj bolo dôstojné a aby tá budova, ktorá má nejakú historickú hodnotu, aby to nebolo, že 

to je pekne oblečený secondhand, hej? Takže toľko z mojej strany a určite tento návrh podporím. 

“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem ešte, pani poslankyňa Donovalová, nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Áno, ja iba rýchlo dve veci. Keď hovoríme o budovách, tak tá lampa na Ďumbieri je stále tá 

stará, to ma tak trápi, keď chodím okolo a zboku, vieš, čo sme vraveli aj na minulom 

zastupiteľstve.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, len už majú vybratú, takže neviem či... Ale majú vybratú, len sme ju nekúpili, lebo sme 

nemali z čoho, to bol problém.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Dobre a druhá vec, keď hovoríme o nasvieteniach alebo celkový nejaký dizajn, nie som síce 
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architekt, nemám odborné vzdelanie, ale hotel Ďumbier bude alebo je v pláne nejaký honosný 

názov na ten Ďumbier dať na fasádu?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Myslíš hotel Ďumbier? Áno, áno, máme ho spracovaný tiež, len všetky tieto výdavky sme 

pozastavili z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov. Je to naprojektované, máme, máme 

na ponuky z firiem, ktoré sa tomuto venujú, máme aj vybrané, takže kľudne kolegyňa Halásová 

ti to môže ukázať, hej? Lebo vraj máme to uzatvorené, len sme nezadali zákazku, objednávku z 

toho dôvodu, že sme nemali dostatok finančných prostriedkov.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Nepotrebujem vidieť, ja sa budem tešiť, keď tam bude.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No jasné, len ako musia byť peniaze na to.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Dobre.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pán zástupca Fašang, nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ďakujem. Nepatrí to celkom do tejto témy. Ale keď už sme pri tej pamiatkovej zóne, aby ste 

vedeli. V podstate akékoľvek úpravy sa musia komunikovať s pamiatkovým úradom. Máme s 

nimi, by som povedal, že pomerne dobré pracovné vzťahy, ale ako väčšina úradov na Slovensku, 

aj oni boli poddimenzovaní, čo sa týka ľudí. Čiže dlhšie sa čaká na vyjadrenia, čiže či už chceme 

dať nápis na Ďumbier: jedna vec sú financie, druhá vec, že musia to odobrovať, tak isto lampu, 

tak isto všetky možné rôzne úpravy, nasvietenia atď., musí sa to konzultovať s nimi. Čiže 

veľakrát my si dačo povieme a poviete si, že tá realizácia trvá strašne dlho. Lenže my, ak 

čakáme, poviem príklad, dva mesiace na vyjadrenie a nebudeme obstarávať niečo skôr, my im 

pošleme návrh, tak keď sa nám vyjadria, že áno, tak to môžete, ide o obstarávania atď., preto 

to niekedy trvá dlhšie ako v súkromnej sfére a mimo pamiatkovej zóny. Čiže tu je to veľmi 

dôležité. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu ukončím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje poskytnutie mimoriadnej dotácie na obnovu 

fasády budovy, v ktorej sídli rímskokatolícka cirkev, farnosť Brezno na Milana Rastislava 

Štefánika 32/39 vo výške 10 000 eur.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

  

I/ schvaľuje 

 

Poskytnutie mimoriadnej dotácie na obnovu fasády budovy, v ktorej sídli Rímskokatolícka 

cirkev, farnosť Brezno, na adrese M.R.Štefánika 32/39 vo výške 10.000,- Eur.  

 

Hlasovanie číslo: 44 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 18 prítomných 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 19/ 

Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prejdeme k bodu, ďakujem, prejdeme k bodu 19. Otázky poslancov na riaditeľa technicky a 

náčelníka mestskej polície, nech sa páči, hláste sa kolegyne, kolegovia. Nikto?“  

 

K bodu 20/ 

Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ak nie sú, ideme k bodu 20. Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Tak dobre, asi sme hladní všetci.“  
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K bodu 21/ 

Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„21. Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva. Dovoľte mi ale ukončiť to aj tým, 

kolegyne, kolegovia, že vám chcem poďakovať za konštruktívny celý rok, chcem vám poďakovať 

za prácu pre mesto, pre našich obyvateľov, vašu iniciatívu, návrhy, za výsledky, ktoré sme 

spoločne mohli dosiahnuť, ukončili sme viacero projektov, ktoré ešte budeme prezentovať aj na 

jar, takže srdečná vďaka za to všetko, čo ste robili, takže končíme, hej? A samozrejme, pozývam 

vás na koncoročnú kapustnicu do Ďumbiera. Takže ešte raz ďakujem a všetko dobré, krásne 

sviatky.“  

 

 

–––––––––––––––––––––––––                                                         

     JUDr. Tomáš Abel, PhD., v.r.    Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 

           primátor mesta              prednostka MsÚ  

      

 

 

 

 

             

         Mgr. Pavel Ambros, v.r.                                 Július Obernauer, v.r. 

overovateľ zápisnice                                                      overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

 

 

 

 

V Brezne, dňa 20.12. 2023          

                 Mgr. Janka Štulajterová, v.r. 

                zapisovateľka 


